
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی جنوب کرمان:

سند توسعه فرهنگی عنبرآباد 
 تدوین می شود
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منطقه ویژه اقتصادی 
جازموریان در خواب ۱۸ ساله
پیش بینی ۷.۷ درصدی رشد 

 اقتصادی کرمان در سال جاری

 در شورای مدیران شهرداری کرمان تأکید شد:

مدیران انواع معلولیت ها و 
محدودیت های مرتبط با آن  

 را بشناسند

آمار تسهیلات ازدواج پرداخت شده 
 در استان کرمان پایین است
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تلاش برای برقراری 
پرواز کرمان 

 به دبی و استانبول

پلمپ شدن  سه بنگاه  
مشاور املاک 

 در کرمان

کل  یــر مد
فرودگاه هــای 

اســتان کرمان از پیگیــری و مذاکره با 
چند شــرکت خارجــی و داخلی برای 
برقرای پرواز مستقیم از کرمان به دبی 
و اســتانبول خبر داد. علی قاســم زاده 
درباره پروازهای خارجی استان کرمان 
اظهار کرد: در حال حاضر کرمان پرواز 
خارجی به نجف و بغداد دارد و پیگیری 
و مذاکراتی با چند شــرکت خارجی و 
داخلی برای برقرار به دبی و اســتانبول 

در حال انجام است.

مدیرکل ورزش و جوانان استان کرمان بر همکاری بانک ها 
در پرداخت تسهیلات ازدواج تاکید کرد و گفت: ۱۶ درصد 

این تسهیلات در استان پرداخت شده که آمار مناسبی نیست. میثم پاریزی در ستاد  
ساماندهی جوانان اســتان کرمان که با حضور محمدمهدی فداکار استاندار کرمان 
برگزار شد با گرامی داشت یاد و خاطره شهدا، اظهار داشت: در هفته ازدواج قرار داریم 
و به همین مناســبت برنامه هایی برای بزرگداشــت این هفته در استان کرمان در 
 راستای ترویج ازدواج به ویژه ازدواج آســان جوانان پیش بینی و برگزار شده است.
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آب بر نبودن کشت هندوانه در جنوب کرمان تایید شد

رئیس مرکز تحقیقات و آموزش کشاورزی و منابع طبیعی جنوب 
استان کرمان: نباید به هیچ وجه دنبال توسعه کشت محصولات 

 آب بری چون گندم در جنوب استان کرمان باشیم
دبیر اندیشکده تدبیر آب ایران:  تصمیم دولت، یک تصمیم بدون 

 پشتوانه و شتاب زده است
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رئیـس سـازمان مدیریـت و برنامه ریـزی اسـتان 
کرمان گفت: رشـد اقتصادی سـال جاری اسـتان 

کرمـان ۷.۷ درصـدی پیش بینـی و الگـوی تامیـن منابـع آن نیـز تعریـف 
شـده کـه حـدود ۱۴ درصـد آن را بایـد دولـت تامیـن کنـد. بـه گـزارش 
فارس، جعفـر رودری در نشسـت خبـری روز گذشـته خود اظهار داشـت: 
رسـالت اصلی ما بر اسـاس ابلاغیـه سـازمان  تنظیـم و تبییـن برنامه های 
توسـعه اسـتان در بـازه زمانـی میان مـدت، بلندمـدت و کوتاه مدت اسـت 
 و از طـرف دیگـر از وظایـف مهم سـازمانی، نظـارت بر ایـن برنامه ها اسـت.

شـهردار کرمـان گفـت: معابـر و نقاطـی از شـهر که 
بیشـتر مورد اسـتفاده و تـردد افـراد دارای معلولیت 

اسـت، بایـد در اولویـت قـرار بگیـرد و بـا نظـر مشـاوران حـوزه افـراد دارای 
معلولیـت، اصـلاح و مناسب سـازی شـود. 
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جنوب جای توسعه کشت گندم نیستجنوب جای توسعه کشت گندم نیست

 مدیرکل دفتر برنامه ریزی و توسعه اجتماعی وزارت ورزش:

نماینده ی مردم جیرفت در گفتگو با خبرگزاری موج: ۵۰ درصد طلاق های کشور در ۱۰۰ شهر کوچک اتفاق می افتد

29۸ میلیارد تومان از درآمد ارز ترجیحی به مردم داده می شود

پیش بینی برداشت 2۱۰ هزار تنُ خرما از نخلستان های جنوب کرمان 
با ۸۰ برند صادراتی

مدیرکل دفتر برنامه ریزی و توسعه اجتماعی جوانان 
وزارت ورزش و جوانان گفت: براساس بررسی ها، 
۵۰ درصد طلاق های کشور در ۱۰۰ شهر کوچک 
اتفاق می افتد و اگر بتوانیم شهرستان ها را در بحث 
آموزش ها و کارگاه ها حمایت کنیم، این وضعیت 

بهتر می شود.

به گزارش ایسنا حجت الاسلام مهدی متقی فر در 
جلسه ستاد ساماندهی امور جوانان استان کرمان 
اظهار کرد: شورای عالی جوانان و ستاد ساماندهی، 
برای بررسی مسائل و موانع امور جوانان در حوزه 
ینکه دستگاه های  های مختلف است و فلسفه ا
مختلف عضو این ستاد هستند، هم افزایی برای رفع 

مشکلات، موانع و مسائل جوانان است.
نان به تنهایی  ره کل ورزش و جوا دا فزود: ا وی ا
توان برطرف کردن مشکلات را ندارد و استانداری 
باید هم افزایی دستگاه ها در حوزه ازدواج، کاهش 
طلاق، اشتغال و کارافرینی را پیگیری کند و گزارش 

دستگاه ها را در این زمینه بخواهد.

ذبیح الله اعظمـی گفت: با حـذف ارز 
ترجیحـی رقمـی حـدود ۴8۰ هـزار 
میلیـارد تومـان نصیـب دولـت مـی 
شـود، تقریبـا 298هـزار میلیـارد 
تومـان از آن بـه یارانـه 3۰۰ یـا ۴۰۰ 

تومانـی تبدیـل مـی شـود.
نماینده ی مردم جیرفـت در مجلس 
در  گفتگـو بـا خبرنـگار اقتصـادی 
خبرگـزاری مـوج دربـاره لـزوم ارز 
دولـت گفـت:  توسـط  ترجیحـی 
یکـی از مزایـای حـذف ارز ترجیحی 
کوتاه شـدن دسـت رانـت خـواران و 
مفسـدین اقتصـادی از سـفره مـردم 
بـود. از طرفـی بخشـی از کالاهـای 
اساسـی و نهاده هـای دامـی از طریق 
ارز دولتـی تهیـه ولـی وارد بـازار آزاد 
می شـد کـه نشـان دهنـده ی رانت 
و فسـاد موجـود در این ارز بـود. نکته 
ی دیگـر اینکـه به طـور کلـی وجود 
قیمت های دسـتوری سـبب متضرر 
شـدن دو طـرف مصـرف کننـده و 

تولیـد کننـده می شـود که بـا حذف 
ارز۴2۰۰ تومانـی  بخشـی از ایـن 

مشـکلات حـل شـود.
ذبیـح الله اعظمـی افـزود: بـا حـذف 
ارز ترجیحـی رقمـی حـدود ۴8۰ 
هـزار میلیـارد تومـان نصیـب دولت 
می شـود، تقریبـا 298هـزار میلیارد 
تومـان از آن بـه یارانـه 3۰۰ یـا ۴۰۰ 
تومانی تبدیل می شـود، دولـت باید 
از مبلـغ باقی مانـده یا مجـددا مقدار 

یارانـه را افزایـش دهد و یـا در بخش 
تولیـد و زیر سـاخت هـا آن را مصرف 

کنـد.
وی در ادامـه اشـاره کـرد: متاسـفانه 
دولت در زمینه حـذف ارز قوی عمل 
نکـرد، دولـت ارز ترجیحـی کـه بـه 
چنـد قلـم کالا اختصـاص داشـت را 
حـذف کـرد امـا سـایر کالاهـا حتی 
خدمات نیـز افزایش یافت.  از سـوی 
دیگر دولـت ارز ترجیحـی را حذف و 

نیمایـی را جایگزیـن کرد کـه باز هم 
تفاوت قیمـت زیادی بـا ارز آزاد دارد، 
بنابراین هنوز ما شـاهد دو نرخ ارز در 
کشـور هسـتیم که بایـد این مسـاله 
حـل شـود. چـرا کـه مـی توانـد بـار 

دیگـر منجر به فسـاد شـود.
سـخنگوی کمیسـیون کشـاورزی 
در پایـان متذکـر شـد: بـا حـذف ارز 
ترجیحـی دولـت دو روش را بـرای 
پرداخت ایـن ارز به دسـت مـردم در 
نظر داشـت. کالا بـرگ و یارانه نقدی 
کـه اکنـون بـه دلیـل آمـاذده نبودن 
زیر سـاخت های پرداخـت کالابرگ 
الکترونیکـی در حال پرداخـت یارانه 
نقدی اسـت امـا به طـور کلـی از نظر 
ما کالابـرگ راه بهتـر و مطمئن تری 
بـرای ایـن مسـاله اسـت. چـرا کـه 
ممکـن اسـت هزینـه کـردن یارانـه 
نقـدی در جایـی جـز تامیـن غـذای 
خانوار سـبب آسـیب به چرخه تولید 
و برخی آسـیب های اجتماعی شـود.

ورزی  کشا د  جها زمان  سا رییس 
ز پیش بینی  جنوب کرمان گفت: ا
ز  ا خرما  تن  ر  ا هز  2۱۰ برداشت 

نخلستان های منطقه خبرداد.
هم  نشست  در  احمدپور   حمد  ا
ه به  ر شا ندیشی  قیمت خرما با ا ا
ظرفیت های تولید خرما در جنوب 
ز 2۱۰  کرمان گفت: سالانه بیش ا
و  کیفیت  با و  لم  رتن خرما سا هزا
کرمان  جنوب  در  نیک  رگا ا بعضا 
خلی و  رهای دا ا ز نه با ا و تولید و ر

خارجی می شود.
ورزی  کشا د  جها زمان  سا رییس 
خذ  همیت ا جنوب کرمان با بیان ا
ثیر  هی سلامت محصولات و تا گوا
و  درات  صا رونق  در  برندسازی 
ر فروش محصولات، بر  ا ز توسعه با
ضرورت پیگیری جهت اخذ گواهی 
و  ورزی  کشا محصولات  سلامت 
نه ها  ردسازی سردخا ندا لزوم استا
و مراکز سورتینگ صادراتی منطقه 

تاکید کرد.
برندسازی   : کرد ن  عنوا احمدپور 

بخش مهمی از فرایند رشد و توسعه 
صادرات محصولات کشاورزی می 
ر موثری به  باشد که به شکل بسیا
موفقیت در زمینه بازاریابی و فروش 
می  کمک  ورزی  کشا محصولات 

کند.
ورزی  کشا د  جها زمان  سا رییس 
ه به  ر شا ستان کرمان با ا جنوب ا
تی  ا در صا برند   8۰ حدود  صدور 
عامل  مهمترین  گفت:  منطقه  در 
ورزی  کشا محصولات  فروش  در 
به  و  هست  مشتری  د  عتما ا جلب 
ی برند به  را نکه کالای دا لحاظ آ
راحتی قابل تشخیص و ردیابی می 
مناسبی  برندسازی فرصت  باشد، 
رزش محصول  دن ا برای نشان دا
به بازارفروش می باشد که می طلبد 
درکنندگان  صا و  کنندگان  تولید 
جنوب کرمان ضمن پیگیری جهت 
اخذ گواهی سلامت، کیفیت اصلی و 
برتر محصولات خود را در قالب برند 
به بازارهای صادراتی دنیا معرفی و 

آنها را برجسته نمایند.

ون  معا سالاری  عنایت  مه  دا ا در 
د  جها زمان  سا نی  زرگا با توسعه 
کرمان  ستان  ا جنوب  ورزی  کشا
خرما  خرید  نرخ  تعیین  گفت: 
دستوری نیست و بهترین قیمت را 
بازار عرضه و تقاضا تعیین می کند.

فزایش هزینه  ره به ا سالاری با اشا
های تولید خرما در منطقه گفت: 
و  برداشت  و  داشت  های  هزینه 

به  ها  نخلستان  در  ر  کا نیروی 
نی،  فشا ا گرده  های  هزینه  یژه  و
برداشت  و  هرس  خوشه بندی، 
فته ولی  یش یا فزا محصول خرما ا
قیمت از پیش تعیین شده ای برای 
ن  ا ر غدا ز با خرید و فروش خرما ا
اعلام نشده و قیمت خرید و فروش 
ر  ا ز ساس با ن بر ا ا ر غدا ز با خرما ا

عرضه و تقاضا است.
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روزنامه اقتصادی استان کرمان

تومــان  ۵۰۰ قیمــت  صفحــه            8            ۱۴۰۱ مــاه   تیــر   ۱۴ ســه  شــنبه        ۱2۶۶ پیاپــی  شــماره  پنجــم          ســال 

آگهی مزایده  عمومی فروش ۱4۰۱-4
 دستگاه مزایده گزار: مدیریت آموزش و پرورش شهرستان عنبرآباد

موضوع:   مزایده فروش آهن آلات و ضایعات اسقاطی تحت اختیار مدیریت آموزش و پرورش  عنبرآباد  طبق جدول زیر:

مهلت دریافت ، تکمیل و تحویل اسناد مزایده: از تاریخ انتشار آگهی روزنامه به مدت 20 روز کاری  از طریق سامانه ستاد ایران
جهت دریافت اسناد مزایده وسایر اطلاعات مورد نیاز  به سامانه ستاد ایران به آدرس setadiran.ir مراجعه شود 

مدیریت آموزش و پرورش شهرستان عنبرآباد شناسه آگهی: 1346521

مبلغ برآورد پایه)ریال(عنوان پارتردیف

273.060.000آهن آلات و ضایعات  انبار اسقاط خیابان امام کوچه مخابرات قدیم1

273.060.000جمع

13.653.000میزا ن تضمین)ریال(

شرکت آب و فاصلاب استان کرمان

وزارت نیـرو
شرکت مهندسی آب و فاصلاب کشور 

)مادر تخصصی(  آگهی مناقصه عمومی یک مرحله ای 
شماره ب /۵2-۱4۰۱/47 )مرحله دوم ( 

شماره  به  دولت  الکترونیکی  تدارکات  سامانه  طریق  از  را  اینچ   6 و   5 و   4 آبده  لوله  خرید  عمومی  مناقصه  دارد  نظر  در  کرمان  استان  فاضلاب  و  آب  شرکت 
2001005963000150 برگزار نماید. کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس WWW.Setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و 

دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند تاریخ انتشار مناقصه در سامانه تاریخ 1401/04/14 می باشد.

مبلغ برآورد : 22.790.000.000 ریال
مبلغ تضمین شرکت در مناقصه : 1.139.500.000 ریال به صورت ضمانت بانکی )فرایند ارجاع کار( در وجه شرکت آب و فاضلاب استان کرمان

ضمانتنامه فوق باید به مدت 3 ماه اعتبار داشته باشد و برای سه ماه نیز قابل تمدید باشد.
مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت : مورخ 1401/04/14 لغایت 1401/04/18

مهلت زمانی ارائه پیشنهادات : ساعت 19 روز چهارشنبه تاریخ 1401/04/29
آخرین مهلت تحویل پاکت )الف( : به صورت حضوری ساعت 13:30 روز شنبه مورخ 1401/04/29 به دبیرخانه شرکت آب و فاضلاب استان 

تاریخ بازگشایی پاکات: ساعت 10:30 روز شنبه تاریخ 1401/05/01
محل تامین اعتبار : منابع عمرانی اسناد خزانه اسلامی با حفظ قدرت خرید 

اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت ها 
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ل 
ت او

نوب

آمــوزش و پرورش عنبرآبــاد

د  اسلامی  رشا ا و  فرهنگ  مدیرکل 
ر  ندا ر با فرما جنوب کرمان در دیدا
ین که نگاه فرهنگی  باد با بیان ا  عنبرآ

به حوزه فرهنگ مایه دل گرمی است، 
نگرش  با  رم  ا میدو ا ر  داشت:   ظها ا
جهادی و انقلابی که همان نگاه دولت 

نیم فعالیت ویژه ای  مردمی است بتوا
شهرستان  ین  ا فرهنگ  حوزه  در 

داشته باشیم.
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پلمپ شدن سه بنگاه 
مشاور املاک در کرمان

معاون اجتماعی دادگستری کرمان گفت: سه بنگاه مشاور املاک به دلیل 
رعایت نکردن قوانین و مقررات پلمپ شدند. معاون اجتماعی و پیشگیری 
از وقوع جرم دادگستری کل استان کرمان با اشاره به بازدید های انجام شده 
از برخی بنگاه های مشاوران املاک در دو منطقه از شهر کرمان، گفت: در این 
بازدید ها به تعدادی از این واحد ها تذکرات لازم داده شد و تعداد 3 بنگاه به 
دلیل  رعایت نکردن قوانین و مقررات به دستور نماینده دادستان تا برطرف 
نمودن موانع پلمب شدند. سید مهدی قویدل در حاشیه بازدید از بنگاه های 
مشاور املاک شهر کرمان گفت: در راستای افزایش امنیت معاملات، ارتقای 
بهداشت حقوقی قرارداد ها و پیشــگیری از تشکیل پرونده های مربوط 
به دعاوی حوزه املاک، تیم نظارت بر بنگاه های املاک با محوریت اداره 
حقوقی و قضایی معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری 
استان کرمان و ادارات متولی تشکیل شده و امورات مربوطه را پیگیری 
می کند.  او با اشــاره به رعایت نکردن قوانین و مقررات توسط مشاوران 
املاک و وقوع جرائم مرتبط با حوزه املاک و تشکیل پرونده های مربوط 
به دعاوی در این حوزه، می گوید: بر این اساس کار نظارت، ساماندهی و 
برخورد با بنگاه های بدون مجوز و متخلف در دستور کار قرار گرفته است. 
این مقام قضایی گفت: با توجه به بررسی صورت گرفته توسط کارشناسان 
معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم استان کرمان، تعداد زیادی از 
پرونده های تشکیل شده در محاکم قضایی استان مربوط به دعاوی مربوط 
به حوزه املاک می باشد. به گفته قویدل با توجه به اهمیت موضوع نظارت 
بر بنگاه های املاک شهر کرمان، این بازرسی ها با همراهی دادستانی کرمان 
و دستگاه های متولی به صورت مســتمر ادامه خواهد داشت. او گفت: با 
پیگیری های انجام شده در آینده نزدیک سامانه رصد اراضی دولتی و ملی 
در سطح استان با همکاری سایر دستگاه های اجرایی و امنیتی راه اندازی 
خواهد شد که در پیشگیری از تصرفات و تخریب این اراضی موثر خواهد بود.

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی جنوب کرمان گفت:
 سند توسعه فرهنگی عنبرآباد 

تدوین می شود
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی جنوب کرمان در دیدار با فرماندار عنبرآباد با 
بیان این که نگاه فرهنگی به حوزه فرهنگ مایه دل گرمی است، اظهار داشت: 
امیدوارم با نگرش جهادی و انقلابی که همان نگاه دولت مردمی است بتوانیم 

فعالیت ویژه ای در حوزه فرهنگ این شهرستان داشته باشیم.
بهرام مسلمی مهنی  با تاکید بر لزوم هم گرایی و هم افزایی نهادهای فرهنگی 
شهرستان، تصریح کرد: بنا داریم سند توسعه و پیشرفت فرهنگی شهرستان 

عنبرآباد را با توجه به نیازهای فرهنگی این شهرستان تدوین کنیم.
مسلمی مهنی ضمن تشکر از امام جمعه عنبرآباد برای تشکیل شورای 
فرهنگ عمومی، خاطرنشان کرد: ضروری است شورای فرهنگ عمومی در 
این شهرستان فعال تر شود و فعالیت آن در شهر و روستا گسترش پیدا کند.

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی جنوب کرمان گفت: امروز سواد رسانه ای 
یک امر ضروری است و مدیران سواد رسانه ای را در حوزه کاری کمتر لحاظ 
کردند و این یک خلا مهم در بین مدیران است. مسلمی مهنی دغدغه مقام 
معظم رهبری در حوزه فرهنگ را بیشتر از سایر حوزه ها دانست و افزود: هنر 
می تواند جامعه را تحت تاثیر قرار دهد و متاسفانه در هفت شهرستان نسبت 
به هنر کم توجهی شده است. مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی جنوب 
کرمان بیان کرد: فرماندار عنبرآباد تجربه خوبی در حوزه عمرانی و فرهنگی 
دارد و انتظار می رود توجه جدی تری به این حوزه شود. او با بیان اینکه باید 
نگاه انقلابی در حوزه فرهنگی داشته باشیم و راه کارهای فرهنگی موثر در این 
حوزه عملی شود، گفت: برای توسعه فرهنگی باید هم گرایی و هم افزایی بین 
دستگاه ها در حوزه فرهنگ ایجاد شود تا رویداد فرهنگی بزرگی در این حوزه 
رخ دهد. یزدان افشاری فرماندار شهرستان عنبرآباد نیز در این نشست با 
اشاره به این که باید در حوزه فرهنگ کار زیادی انجام شود، گفت: امیدواریم 
با حضور مسلمی در سمت مدیر کلی فرهنگ و ارشاد اسلامی جنوب کرمان 
و فعال شدن اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان عنبرآباد شاهد اتفاقات 
فرهنگی خوبی در این شهرستان باشیم. اوبا بیان اینکه نگاه سیاست زدگی 
و آلودگی  به سیاست رنجی است که این شهرستان از آن متاثر می باشد، 
گفت: تلاش ما بر این است تا نگاه سیاست زدگی از این شهرستان برداشته 
شود در همین راستا از ظرفیت ها و نیروهای انسانی از تمامی طیف های 
سیاسی استفاده می کنیم.  افشاری ظرفیت اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی 
را ظرفیت بسیار بالایی دانست و افزود: نگاه ما به فرهنگ یک نگاه زیر بنایی 
است که باید تقویت شود.  فرماندار شهرستان عنبرآباد با بیان اینکه فرهنگ 
یک شبه و با یک دستگاه اجرایی ایجاد نمی شود، تصریح کرد:  نگاه های 
مدیریتی در این شهرستان نگاه حکمرانی مردمی است و باید از ظرفیت 

های مردمی در همه حوزه ها به خصوص  فرهنگ استفاده شود.

یکـی از دغدغه هـای مهـم و اصلـی مسـئولان 
مهارت آموزی و اشـتغال بـه کار بهبود یافتگان از 
دام اعتیاد اسـت. تا جایی کـه در رابطه بـا افزایش 
آمار اشـتغال  رهایافتـگان از اعتیـاد و بکارگیـری 
ایـن افـراد در واحدهای تولیـدی و دیگـر مراکز، 
طرح هـا و برنامه هـای مختلفـی بـکار می گیرند.

حرفـه آمـوزی و اشـتغال یکـی از عوامل موثر در 
پیشـگیری از بازگشـت دوباره معتادان به چرخه 

این آسـیب اجتماعـی خانمان برانداز اسـت.
چرخه  دسـتگیری معتادان متجاهر و طی شـدن  
دوره درمان و رهاشـدگی بعد از تـرک  و خروج از 
کمپ هـای ترک اعتیـاد  بـه دلیل نبـود مراقبت 
های بعـدی در حـال تکرار اسـت و ایـن منجر به 

گرفتاری مجـدد افراد بـه دام اعتیاد می شـود.
بـه گـزارش »کاغذ وطـن« بـه نقـل از راه آرمـان 
معضـل همیشـگی شـهر کرمان حضـور ایـن 
معتـادان متجاهـر در سطح شـهر، پارک هـا ، 
عمومـی  و  مکان هـای     بزرگراه هـا  حاشـیه 
اسـت.دلایل ایجـاد چنیـن رخـدادی را از نظـر 
رئیس پلیس مبارزه بـا موادمخدر اسـتان کرمان 
و همچنین سرپرسـت اداره کل بهزیستی استان 

بررسـی کردیـم.
رییس پلیس مبارزه بـا مواد مخدر اسـتان کرمان 
می گویـد: معتـادان متجاهـری کـه از سـطح 
بوسـتان ها و سـایر مکان هـای عمومـی شـهر 
توسـط نیروی انتظامـی جمـع آوری می شـوند؛ 
با توجه بـه میـزان مـواد مخـدری که بـه همراه 
دارنـد نهایتا یک الی دو شـب در بازداشـتگاه می 
مانند سـپس با پرداخـت جریمه آزاد می شـوند.

علیرضـا سـوری افـزود: معتـادی کـه دسـتگیر 
می شـود در صورتی کـه تمایـل داشته باشـد بـه 
کمپ هـای ترک اعتیـاد معرفـی می شـود و یک 
دوره 2۱ الـی ۴۰ روزه را بـرای تـرک می گذراند؛ 
اما معضـل اصلـی بعـد از برگشـتن این افـراد به 
جامعه اسـت که اگـر مراقبت هـای لازم به عمل 
نیایـد؛ زمـان و هزینـه صـرف شـده بـرای ترک 

دادن فـرد بـه هدر مـی رود.
چاره اندیشی برای معتادان بهبود یافته 

بعد از ترک کمپ، انجام نگرفته است 
سـوری با بیان اینکـه طـول دوره درمان افـراد به 
کمپ ها کامـل نیسـت،  گفت: افـرادی کـه وارد 
کمپ هـا می شـوند بعـد از پاکسـازی در جامعـه 
رها می شـوند  و چون چاره اندیشـی برای آزادی 
بعـد ایـن افـراد از کمپ ها نشده اسـت ایـن افراد 
دوبـاره به بسـتر جامعه بـاز می گردنـد و به دلیل 

ترد شـدن و حتـی رفتار خانـواده به همان بسـتر 
قبلی اعتیـاد باز می گردنـد، پـس لازم و ضروری 
اسـت  کـه دسـتگاه های مربوطـه  فکر اساسـی 

بـرای این بیمـاران داشته باشـند.
اوقول راه اندازی کمپ کبوتر خـان را در آینده ای 
نزدیـک داد و ابـراز امیـدواری از حـل بخشـی از 
مشـکلات  بـا ایـن افتتـاح ادامـه داد: امـا  مجدد  
بایـد بـه ایـن مـورد تاکید کـرد کـه وابسـتگی 
روحـی و روانـی فـرد بعـد از آزادی از کمپ هـا 
وجود دارد بـه همین دلیـل  به مسـیر قبلی خود  
باز می گـردد، این مـورد نیاز بـه کار بیشـتر دارد 
تـا بیمـاران  بعد از خـروج از کمـپ دیگـر نیاز به 
مـواد پیدا نکنند اگر بـه این صورت پیـش رود ما 
درگیر یک چرخه باطل دسـتگیری و رها شـدن 

آنها نباشـیم. 
چرخه دستگیری و نگهداری
 بعد از ترک تکمیل نمی شود

او تصریح کـرد: افراد رها شـده از کمپ هـای 
دسـتگاه های  توسـط  بایـد  ترک اعتیـاد 
مربوطـه حمایـت شـوند تـا بتـوان از ایـن 
افـراد بـه صـورت نیـروی کار اسـتفاده کرد 
و بـه عنـوان یـک فـرد فعـال در جامعـه حضـور 
داشته باشـند،اما متاسـفانه چرخـه دسـتگیری 
و نگهـداری و مراقبت هـای بعـد از تـرک و ادامه 
زندگـی عـادی ایـن افـراد تکمیـل نمی شـود.
رییس پلیـس مبارزه بـا مواد مخدر اسـتان کرمان 
 گفـت: مـا بـرای جمـع آوری معتادین مشـکلی 
نداریـم و در کمتریـن زمـان می توانیـم ایـن 
کار انجام دهیـم، ماموریـن در میـدان مشـتاق 
مامورین راهنمایی رانندگی هسـتند اما تلاشمان 
را بـر ایـن اسـت کـه ماموریـن را در جاهـای که 
معتادین جهـره جامعـه را بـد کردنـد را افزایش 

دهیـم کـه مشـکل بـر طـرف شـود.
برگزاری کلاس های آموزشی مفید

 برای خانواده ها
رئیـس مواد مخدر اسـتان کرمان تصریح کـرد: 
بـرای رونـد ایـن کارهـا بایـد بـرای آینـده از 
همیـن لحظـه برنامـه ریـزی دقیـق را انجـام 
داد و بـا ورود بـه مدارس دخترانـه و پسـرانه و 
برگـزاری کلاس هـای آموزشـی مفیـد بـرای 
خانواده هـا، آنهـا را در معـرض آمـوزش درسـت 
بگذاریم،تـا راه درسـت  بـه فرزندانشـان نشـان  
دهنـد و از خطـرات آگاه شـوند.او با بیـان اینکـه 
خانواده هـا بایـد آگاهـی لازم را داشته باشـند تـا 

اگر فرزندانشـان دچـار اعتیاد شـد نـوع برخورد 
را بداننـد و راه هـای برخـورد در مواقع حسـاس 
را داشته باشـند گفـت: متاسـفانه خانواده هـا 
پایه تریـن اطلاعـات را بـرای حفـظ و نگهداری 
فرزنـدان خـود در ایـن راه را ندارنـد و اگـر هـم 
دچـار اعتیاد شـوند نمی داننـد باید چـه کاری را 
انجام دهند.سـرهنگ سـوری در پایان افزود: ای 
کاش می شـد پرسـه درمان کامل شـود و سالی 
۱۰۰ نفـر از معتادین کم شـود و به بسـتر جامعه 
به عنـوان فـرد فعـال برگردد،امـا میـزان میزان 
کـم شـدن ایـن افـراد زیـاد نیسـت،خانواده ها 
نقـش خیلـی مهمـی بـرای اینکـه فـرد دوبـاره 
سـمت اعتیـاد نـرود دارنـد.در ادامه سرپرسـت 
اداره کل بهزیسـتی اسـتان کرمان گفـت: مـا 
کمپ هـای مـاده ۱۶ را داریـم که تـرک اجباری 
بـرای افـراد معرفـی شـده را در نظـر می گیریم.
علیرضـا وحیـدزاده بـا بیـان اینکـه بهزیسـتی 
کارهای درمـان و مشـاوره ایـن افراد را بـر عهده 
دارد و تـوان اینکـه بتوانـد بـه موضوعـات دیگـر 
بپردازد را ندارد افـزود: دسـتگاه های ذی ربط در 
رابطه بـا این موضوع بایـد پای کار بیاینـد و برای 
بعـد از آزاد شـدن بیمـاران برنامه ریـزی مدونی 
داشته باشـند. وحیدزاده توضیح داد: بعد از جمع 
آوری افراد معتـاد توسـط نیروهای انتظامـی و 
ارجـاع افـراد بـه کمپ هـا، از زمـان دسـتگیری 
تـا پایـان دوره مسـئولیت ایـن افـراد بـر عهـده 
بهزیسـتی اسـت.او با اشـاره به این که همه افراد  
معتاد متجاهـر نیسـتند عنوان کـرد: فرد متجاهر 
تعریـف دسـتور العملی خـودش را دارد کسـی 
کـه کـه در مـلا عـام مواد مخـدر را  مصـرف می 
کند متجاهـر می شـود، متجاهر کسی اسـت که 
آخر خط اسـت، کسـی کـه در ملاعام هـر کاری 
را انجـام می دهـد پـس وقتـی در مورد یـک فرد 
متجاهـر صحبـت می کنیـم،  روند بازگشـت به 
زندگی اجتماعـی ایـن فـرد اصـلا کار سـاده ای 
نیسـت حتی اگر خـود فرد هـم بخواهـد جامعه 

ایـن افـراد را بـه راحتـی قبـول نمی کند.
مدیر کل بهزیسـتی اسـتان کرمان تصریح کـرد: 
حتی اگـر افـراد کارتن خـواب و معتاد در سـطح 
اسـتان مـا هـزار نفـر باشـند مـا می توانیـم در 
طـول سـال  بـا ارزیابـی و پشـتیبانی درسـت به 
سـطح جامعـه بـه عنـوان افـراد معمولـی آن ها 

را بازگردانیـم.
پاس کاری دستگا ها به جای تکمیل 
درمان و بازگشت به زندگی معتادان 

وحیـد زاده با تاکیـد بـر اینکـه بایـد بـر انجـام 
وظایف قانونـی تمـام دسـتگاهها در ایـن مسـیر 
نظـارت تخصصـی صورت گیـرد؛ تصریـح کـرد: 
شـاهد آن هسـتیم کـه دسـتگاه ها تـوپ را بـه 
زمیـن یکدیگر می اندازنـد و حجـم کاری خود را 
نمی پذیرنـد و از زیـر بار مسـئولیت شـانه خالی 

. می کننـد
او اذعـان کـرد: شـاهد آن هسـتیم خیلـی از این 
افـراد معتـاد دارای مهـارت بودنـد و در گذشـته 
مشـغول بـه کار بودنـد و ایـن افـراد از طـرف 
خانواده طرد شـدند و باید بدانیم روند بازگشـت 
این افـراد بـه جامعـه زمان بـر اسـت، زمانـی در 
مورد یـک فرد متجاهـر صحبت می شـود خیلی 
باید بـا دقت و کارشناسـی صحبت شـود بسـیار 
کار فرسایشـی و زمان بـر اسـت بـا توزیـع پول و 
منابع مالی هم ایـن کار جلـو نمی رود.وحید زاده 
گفـت: چندین بـار دسـتگاه های متعـددی جلو 
آمدند برای انجـام کار اما فقط در حـرف بود و در 

عمـل متاسـفانه کاری انجام نشـده اسـت.
نبود کمپ ماده 42 در استان هزینه های 

درمان را بیشتر می کند
اوبا بیـان مثالـی که  مـا معتـادی داشـتیم که ۵ 
بـار در کمـپ مـاده ۱۶ حضور داشـته در صورتی 
کـه از لحـاظ قانونـی فقـط 2 بـار مـی تواننـد به 
کمـپ مـاده ۱۶ مراجعـه کننـد ادامـه داد: فـرد 
معتاد بـر اسـاس قانون اگـر بار سـوم خطـا کرد 
بایـد کمـپ مـاده ۴2 برود،امـا مـا متاسـفانه در 
اسـتان کرمـان اصـلا کمـپ مـاده ۴2 نداریـم و 
با مراجعـه هـای مکـرر هزینه هـای بسـیاری بر 

جامعـه متحمـل مـی کند.
وحیـد زاده در پایـان اظهار کـرد: در رونـد 
پیش بـردن ایـن کار زنجیـره کامل نیسـت، اگر 
زنجیـره دسـتگاه ها کامـل بـود با احـداث کمپ 
مـاده ۴2  کـه یـک مـکان سـخت اسـت، افـراد 
نگرانـی داشـتند اگـر بـه نقطـه اول برگردنـد 
وارد کمـپ ماده ۴2  می شـوند؛ بنابرایـن در این 
مباحـث بایـد تخصصی بـه موضـوع نـگاه کرد و 
بحث کـرد و افراد و دسـتگاه هـا با قـدرت و توان 

پـای ایـن کار باشـند.
لازم به توضیح اسـت، کمـپ  مـاده ۴2 مربوط به 
زندانیان و محکومان دارای محکومیت ۱۵ سـال 
به بالاسـت که باید در ایـن اردوگاه هـا نگهداری 
شوند که شـرایط نگهداری آنها از شـرایط زندان 

سـخت تر باشد.

مدیــرکل ورزش و جوانان اســتان کرمان بر 
همکاری بانک ها در پرداخت تسهیلات ازدواج 
تاکید کرد و گفت: ۱۶ درصد این تسهیلات در 

استان پرداخت شده که آمار مناسبی نیست.
میثــم پاریــزی در ستاد ســاماندهی جوانان 
استان کرمان که با حضور محمدمهدی فداکار 
استاندار کرمان برگزار شد با گرامیداشت یاد و 
خاطره شهدا، اظهار داشــت: در هفته ازدواج 
قرار داریــم و به همین مناســبت برنامه هایی 
برای بزرگداشــت این هفته در استان کرمان 
در راستای ترویج ازدواج به ویژه ازدواج آسان 

جوانان پیش بینی و برگزار شده است.
اوبــا بیان اینکه در اســتان کرمان تعداد ۱۶2 
ســمن دارای اعتبار نامــه داریــم، گفت: ۶۰ 
درصد اعتبارنامه هایی که صادر شده در حوزه 
اجتماعی از جمله ازدواج، سلامت، آسیب های 

اجتماعی و اشتغال است.
مدیــرکل ورزش و جوانان اســتان کرمان بــا 
اشــاره به اینکه سمن های اســتان کرمان در 

ســال های گذشــته برنامه هایی داشتند که 
بعضاً به عنوان الگو در ســطح کشــور مطرح 
شده اســت، افــزود: بیــش از ۴۰۰ برنامه در 
استان کرمان به  مناســبت گرامیداشت هفته 
ازدواج برگزار می شــود که بخشــی از آنها از 
ابتدای این هفته به مناســبت سالروز ازدواج 
حضرت علی)ع( و حضرت زهــرا)س( برگزار 

شده است.
 پاریزی با بیان اینکه ســتادهای شهرستانی 
بزرگداشــت هفته ازدواج در ســطح استان 
برگزار شــده که جا دارد از فرمانداران تقدیر 
شود، ادامه داد: ترویج ازدواج آسان در جامعه 
از اولویت های ســتاد برگــزاری هفته ازدواج 
است.پاریزی با اشــاره به اینکه در این راستا 
جشن ازدواج ۵۰ زوج جوان کرمانی در سالن 
شهدای کارگر برگزار شــد و خیرین و مردم 
در برگزاری این جشــن کمک بســیار خوبی 
کردند، گفت: مجمع خیرین ازدواج در استان 
کرمان راه اندازی شــد و این مهم کار بزرگی 

برای توســعه ازدواج آســان و کمک به اقشار 
مستضعف جامعه و شناسایی زوج های نیازمند 

و تهیه جهیزیه است.
او با عنــوان اینکه مجمع خیریــن ازدواج در 
استان با شعار ازدواج آســان و خانواده پایدار 
راه اندازی شده اســت، افــزود: در این مجمع 
مشاوره های قبل و بعد از ازدواج در دستور کار 
است. مدیرکل ورزش و جوانان استان کرمان با 
اشاره به اینکه در پرداخت تسهیلات ازدواج در 
استان کرمان مشکلاتی وجود دارد و نیاز است 
به بانک ها تذکراتی داده شــود تا در پرداخت 
این تسهیلات ســاده بگیرند، گفت: از ابتدای 
امسال تاکنون ۱۶ درصد تسهیلات ازدواج در 

استان پرداخت شده که آمار مناسبی نیست.
باور جدی در مورد آسیب های جمعیت 

کم و ناباروری در کشور وجود ندارد
حجت الاسلام غلامحســین حقانی مدیرکل 
تبلیغات اســلامی اســتان کرمان نیز در این 

ســتاد با بیان اینکه جمعیــت و فرزندآوری 
مسئله مهم کشور و دغدغه مقام معظم رهبری 
است، اظهار داشت: سازمان تبلیغات اسلامی 
در طول یکسال گذشته در این حوزه اقدامات 
خوبی داشــته که از اولویت هــای برنامه های 

سازمان است.
او با اشــاره به اینکه چالش هایــی در افزایش 
جمعیت کشور و فرزندآوری وجود دارد که نیاز 
است دولت و مجلس با تعامل و همکاری بیشتر 
این مشکلات را برطرف کنند، گفت: متاسفانه 
باور جدی در مورد آسیب های جمعیت کم و 

ناباروری در کشور وجود ندارد.
مدیرکل تبلیغات اســلامی اســتان کرمان با 
تاکید بر اینکه موضوع افزایش جمعیت کشور 
و فرزندآوری در کشــور باید به یک گفتمان 
واقعی تبدیل شود، افزود: آسیب های جمعیت 
کم و جمعیت پیر باید برای جامعه تبیین شود 
که چگونه دشمن از این طریق می تواند به ما 

ضربه وارد کند.

اشتغال، حلقه مفقوده بازگشت رهایافتگان از اعتیاد به جامعه

آمار تسهیلات ازدواج پرداخت شده در استان کرمان پایین است

مدیرکل منابع طبیعی جنوب استان کرمان خبرداد:
 سهم ۹5 درصدی عوامل انسانی 

در آتش سوزی های منابع طبیعی
مدیرکل منابع طبیعی جنوب اســتان کرمان، با بیان اینکه بیش از یک 
میلیون و 9۴۰ هزار هکتار وسعت مراتع و بیش از ۴8۰ هزار هکتار وسعت 
جنگل های جنوب استان است، اظهار داشت: یک میلیون و 2۶۰ هزار هکتار 
نیز وسعت عرصه های بیابانی در جنوب استان کرمان است که بیش از 39۰ 
هزار هکتار از این عرصه ها را کانون های بحرانی فرسایش بادی تشکیل 
می دهند و مواردی چون کم آبی، گرما، کاهش بارندگی، خشکسالی و ... 
ضرورت اجرای طرح های بیابان زدایی را در این منطقه بیشتر کرده است. 

حمزه احمدی با بیان اینکه هر ســاله در فصل تابســتان، شاهد وقوع 
حریق هایی در عرصه های منابع طبیعی هستیم گفت:  طبق بررسی ها 
و تحقیقات انجام شــده عوامل انســانی، عامل بیش از 9۵ درصد از این 
حریق های حادث شده است. مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری جنوب 
استان کرمان با اشاره به اینکه در صورت وقوع حریق در این عرصه ها، منابع 
طبیعی به تنهایی و با ابزار و امکاناتی کــه در اختیار دارد، نمی تواند آن را 
مهار و کنترل کند، افزود: بیش از هر چیز نیازمند این هستیم که در بحث 
آموزش، ترویج و آگاهی سازی اقداماتی را انجام دهیم. او با بیان اینکه این 
مهم در دستور کار ما قرار داشته و دارد، ادامه داد: سعی کردیم مناطق هدف 
و بحرانی را شناســایی کرده و برگزاری دوره های آموزشی و کلاس های 
آموزشی و ترویجی را با جوامع محلی داشته باشیم. احمدی با اشاره به اینکه 
با بزرگان، ریش سفیدان، دهیاران و شوراها جلساتی برگزار و آنها را از اهمیت 
موضوع آگاه کردیم تا در صورت وقوع حادثه همراه و همگام ما باشند، بیان 
کرد: در صورت وقوع حریق، قطعاً مردمی که در آن عرصه هستند و جوامع 
محلی نخستین کسانی هستند که می توانند کار را آغاز کرده و آتش را مهار 
کنند. او با بیان اینکه مردم هم باید در زمان حضور در طبیعت یک سری 
نکات را رعایت کنند، گفت: در ابتدا و تا حد امکان از روشن کردن آتش 
خودداری کرده و در صورت روشن کردن آتش هنگام ترک محل از خاموش 
بودن آن اطمینان کامل پیدا کنند. مدیرکل  منابع طبیعی و آبخیزداری 
جنوب استان کرمان ادامه داد: با توجه به اینکه شرایط دمایی در این فصل 
بسیار گرم است و دمای بسیار بالایی را در این مناطق داریم، حتی وجود یک 

تکه شیشه می تواند باعث وقوع حریق شود.

جلسه شورای زمین و مسکن به ریاست 
سرپرست فرمانداری سیرجان و با حضور 
اجرایی  دستگاه های  مدیران  ز  ا جمعی 
سرپرست  برگزار شد.  روستا ها  ز  ا تعدادی  اهالی  و 
فرمانداری سیرجان در این جلسه ضمن اشاره به نیاز 
جامعه به مقوله مسکن و تأکید بر لزوم پیگیری برنامه های 
دولت سیزدهم در راستای اجرای قانون جهش تولید 
مسکن، گفت: با وجود ظرفیت های بالقوه شهرستان 
سیرجان و افزایش رشد جمعیت به دلیل مهاجرپذیر بودن 
این شهرستان و افزایش سرسام آور اجاره خانه به یک 
مشکل و دغدغه  اصلی مردم تبدیل شده است و اجرای 
طرح نهضت ملی مسکن برای اقشار آسیب پذیر و نیازمند 
یک روزنه امید برای خانه دار شدن بوده و برهمین اساس 
رفع موانع پیش روی اجرای این طرح با جدیت توسط 
مسئولان مربوطه پیگیری شود.علی یعقوبی پور تامین 
مسکن برای ایجاد سرپناه مناسب برای اقشار محروم و 
کم درآمد که منابع مالی مناسبی جهت تهیه و یا ساخت 
مسکن را ندارند را از ضروریات عنوان کرد و گفت: یکی از 
ماموریت های اداره راه و شهرسازی شهرستان در خصوص 
ساخت واحد های مسکونی با متراژ پایین برای مددجویان 
واجد شرایط تحت پوشش بهزیستی در قالب قانون جهش 
تولید مسکن و طرح نهضت ملی مسکن است که باید هر 
چه سریعتر با همکاری و مشارکت همه دستگا های ذیربط 
انجام شود.علی یعقوبی پور با بیان اینکه همه دستگاه های 
اجرایی شهرستان باید در اجرای طرح نهضت ملی مسکن 
نهایت همکاری را داشته باشند، گفت: پیرو برگزاری نماز 
وحدت مسئولان شهرستان در روستای فخرآباد، یکی از 
درخواست های اهالی این منطقه تامین مسکن بود که با 
توجه به همکاری و مساعدت مدیر بنیاد مسکن مقرر شد، 
واگذاری زمین به متقاضیان واجد شرایط در روستا های 
فخرآباد بر اساس ضوابط و مقررات انجام شود. در این 
جلسه مسائل و مشکلات تعدادی از زمین های نجف شهر 
نیز مورد بحث و بررسی قرار گرفت و مقرر شد، شهرداری 
نجف شهر لیست اراضی مشکل دار جهت صدور پروانه 

ساختمانی بر روی آن اراضی را به فرمانداری ارسال کند.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی کرمان از وجود 3۵۰ مزرعه پرورش 
ماهی در این استان خبر داد و گفت: تولید انواع آبزیان در کرمان به 

طور میانگین 2 هزار و 8۰۰ تا سه هزار تن در سال است.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی کرمان در این رابطه افزود: 
ظرفیت هایی در زمینه آبزی پروری و تولید ماهیان گرمابی، سردابی، 
ماهیان خاویاری و آرتمیا در این استان وجود دارد که می توان با 
مشارکت کشاورزان و مشاوره با کارشناسان آنها را به فعلیت درآورد.

 محمد خیراندیش ادامه داد: این ظرفیت در استان کرمان وجود دارد 
که به راحتی می توان در کنار فعالیت های کشاورزی نسبت به احداث 
مزارع آبزی پروری و استفاده از استخرهای ذخیره آب اقدام کرد تا 

اشتغالزایی و تولید پروتئین را در این استان داشته باشیم.
او با اشاره به اینکه شرایط آب و هوایی تاثیر زیادی در تولید آبزیان دارد 
و خشکسالی و کمبود آب موجب کاهش تولید آبزیان می شود گفت: 
در صورت ادامه خشکسالی ها و کاهش بارندگی ها، در سال جاری 

احتمالا شاهد کاهش تولید آبزیان در این استان باشیم.
خیراندیش تصریح کرد: تصور بر این است پرورش ماهی به آب زیادی 
احتیاج دارد در حالی که با استفاده از سیستم های مدار بسته و 
تجهیزات تصفیه و برگشت مجدد آب می توان در زمینه تولید 

آبزیان اقدام کرد.
او تصریح کرد: مزارع پرورش ماهی مدار بسته و مکانیزه، با آب بسیار 
کم محصول خوبی تولید می کنند و تولیدکنندگان این بخش می 

توانند از تسهیلات بانکی موجود در این زمینه استفاده کنند. 
او با اشاره به اینکه ۴۰ مرکز  تولید آبزیان در شهرستان رفسنجان 
وجود دارد گفت: دراین شهرستان با وجود چاه های کشاورزی و 
استخرهای ذخیره آب کشاورزی فراوان، استعداد بیشتری برای 

پرورش ماهیان وجود دارد. 
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان کرمان افزود: پرورش ماهی در 
استان کرمان افزایش درآمد و کیفیت آب کشاورزی را در پی دارد. 

به گفته خیراندیش در تولید بچه ماهی قزل آلا در استان کرمان 
خودکفا هستیم اما بچه ماهی گرمابی و خاویاری مورد نیاز کرمان از 

خارج از این استان تامین می شود.
او خاطرنشان کرد: کشاورزان استان کرمان می توانند با مراجعه به 
مراکز خدمات جهاد کشاورزی از مشاوره و راهنمایی کارشناسان در 

این زمینه بهره مند شوند.

معاون طرح و برنامه آموزش و پرورش استان 
کرمان در جلسه ویدئو کنفرانس، با مدیران و 
روسای و کارشناسان امور اداری و طرح برنامه 
شهرستان ها و مناطق استان خبر داد: مهلت  
دریافت کدهای واحدهای سازمانی جدید از 
۱۱ تیرماه تا 2۰ مرداد ماه ۱۴۰۱ می باشد و هر 
گونه تغییر نام و کاربری مدارس خیرساز بدون 
هماهنگی خیّر ممنوع می باشد. منصور عربی 
گفت: با توجه به اهمیت ثبت دقیق اطلاعات 

واحدهای سازمانی جدید در سامانه hrm در صورت نیاز به ایجاد واحدهای سازمانی جدید یا 
اصلاح،  طبق ضوابط و مقررات متقاضیان با توجه به بخشنامه و فایل های ارسال به شهرستان ها 
و مناطق استان از روز شنبه ۱۱ تیرماه تا روز پنجشنبه 2۰ مردادماه ۱۴۰۱  درخواست خود را در 
سامانه hrm  ثبت نمایند.  او  با تأکید بر ممنوع بودن تغییر نام مدارس خیر ساز، تصریح کرد: از 
هر گونه تغییر نام و کاربری مدارس خیرساز ممانعت شود.  او افزود: به گونه ای برنامه ریزی شود 
اگر نام یا کاربری مدرسه احداثی توسط خیرساز در شهرستان و منطقه ای از استان تغییر داده 
شده است با هماهنگی و نظر خیّر مدرسه ساز نسبت به تغییر نام آن مدرسه در کمترین زمان 
ممکن  اقدام شود. عربی با اشاره به کد واحدهای سازمانی فعال فاقد دانش آموز، اظهار داشت: 
نسبت به ثبت درخواست انحلال یک سال یا بیش از یک سال کد واحدهای سازمانی اعم از 

دولتی و غیردولتی اقدام لازم انجام شود.
او با تأکید بر اطلاع رسانی به متقاضیان درخواست کد واحد سازمانی جدید به ویژه مدارس 
غیر دولتی، گفت: متقاضیان درخواست کد واحدهای سازمانی جدید می توانند در مهلت تعیین 

شده درخواست خود را در سامانه hrm ثبت نمایند.

فرماندار نرماشیر گفت: تولید صنایع دستی و ایجاد اشتغال پایدار راهی برای توسعه اقتصادی 
شهرستان نرماشیر است.

حمید طبسی نژاد در بازدید از کلاس های آموزش صنایع دستی روستای حسین آباد نرماشیر با 
اشاره به فعالیت بیش از هزار و ۵۰۰ هنرمند صنایع دستی در این شهرستان عنوان کرد :  اقتصاد 
پایدار جوامع محلی منوط به توسعه گردشگری و صنایع دستی است که خوشبختانه این فرصت 

در شهرستان نرماشیر فراهم آمده است.
فرماندار شهرستان نرماشیر افزود: با توجه به موقعیت استراتژیک روستای حسین آباد پشت رود 
و حضور بالای هنرمندان صنایع دستی در آن، این منطقه می تواند محیط مناسبی برای ایجاد 

اقامتگاه بوم گردی و فروشگاه های صنایع دستی باشد.
او با بیان اینکه شهرســتان نرماشــیر دارای بنا های تاریخی و مناطق گردشگری و به ویژه 
نخلستان های زیبایی است می گوید: تمام تلاش خود را در زمینه توسعه گردشگری این 
شهرستان از جمله حمایت از هنرمندان صنایع دستی و ارائه تسهیلات برای ایجاد اقامتگاه های 

بوم گردی به کار خواهم گرفت که خوشبختانه تاکنون فعالیت هایی نیز انجام شده است.
مدیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان نرماشیر به دوره های آموزش 
ویژه هنرمندان صنایع دستی روستای حسین آباد پشترود اشاره کرد و گفت: به زودی خانه 
صنایع دستی این شهرستان به منظور آموزش بیشتر هنرجویان راه اندازی می شود که در این 
زمینه فرمانداری، بخشداری، دهیاری نرماشیر و بخش مرکزی این شهرستان قول حمایت های 

مساعد را داده اند.
محمد رضا منصوری می گوید: در حال حاضر ۶۰ هنرجو در دوره های آموزش پته دوزی شرکت 
کرده اند که این دوره ها از ۱۵ خرداد ماه آغاز شده و تا 3۰ تیرماه سال جاری ادامه خواهد داشت.

او گفت: هنرجویان پس از گذراندن دوره های آموزش مقدماتی بلافاصله آموزش های پیشرفته 
را فرا گرفته و برای آن ها پروانه تولید صادر می شود.

معــاون اســتاندار کرمان گفت: برای 
افرادی که اقدام به سوءاســتفاده در 
بازار ســیمان کرده انــد، جریمه های 

سنگین در نظر گرفته می شود.
جلالــی در جلســه ســتاد تنظیــم 
بازار اســتان گفــت: بــرای ده نفر از 
افرادی که اقــدام به عرضه ســیمان 
خارج از شبکه توزیع کرده اند، پرونده 

تشکیل شده است.
معاون سیاسی اســتاندار افزود: پس از التهاب در حوزه کمبود  و قیمت سیمان 
موضوع در دســتور کارتیم های نظارتی قــرار گرفــت و کمیته های تخصصی 
متشکل از واحد های تولیدی سیمان و دستگاه های نظارتی بر روند بازار سیمان 
از تولید تا توزیع نظارت و جزئیات آن در ســامانه های موجود به ویژه ســامانه 

جامع تجارت ثبت شد.
 رحمان جلالی گفت: نتیجه این بررسی نشــان می دهد استان در حوزه تولید 
سیمان مشکلی ندارد، اما افراد سودجو خارج از شــبکه اقدام به عرضه سیمان 
کردند که بلافاصله برای ۱۰نفر پرونده تشــکیل و به تعزیرات حکومتی ارجاع 

داده شد.
معاون سیاسی استاندار تصریح کرد:حکم افراد ســودجویی که در این شرایط 
در بازار تنش ایجاد می کنند با زمانی که شــرایط اقتصادی کشــور عادی است 

متفاوت است و حکم اخلال در نظام اقتصادی را دارد.
او از تعیین جریمه های بسیار سنگین و برخورد های قاطع با این افراد خبر داد.

معاون طرح و برنامه آموزش و  پرورش استان کرمان خبر داد:

 از تغییر نام و کاربری مدارس خیرساز 
ممانعت شود

اقتصاد پایدار جوامع محلی به توسعه 
گردشگری گره خورده است

جریمه های سنگین 
در انتظار متخلفان بازار سیمان

ساخت مسکن برای اقشار 
کم برخوردار ضروری است

تولید سالانه سه هزار تن انواع 
آبزیان در کرمان 

خبر

خبر

کاغذ استان

 رییس پلیس مبارزه با مواد مخدر استان کرمان: برای جمع آوری معتادین مشکلی نداریم، متاسفانه چرخه دستگیری ، نگهداری ، مراقبت های بعد 
از ترک و ادامه زندگی عادی این افراد تکمیل نمی شود
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خبرخبر

منابع تســهیلات 2۰۰ میلیــون تومانی 
ساخت مسکن روستایی قرار است از طریق 
صندوق ملی مسکن تامین شود که شاید 
تا یک ماه و نیم دیگر مقداری منابع در این 
صندوق تجمیع و پرداخــت وام صورت 

گیرد.
به گزارش ایســنا، آن  طور که از شواهد و 
قرائن برمی آید مسئولان سازمان برنامه 
و بودجه، پرداخت تسهیلات 2۰۰ میلیون  
تومانی ساخت مسکن روســتایی با نرخ 
سود ۵ درصد را منوط به تجمیع اعتبارات 

در صندوق ملی مسکن کرده اند.
صندوق ملی مسکن بعد از تصویب قانون 
جهش تولید و تامین مسکن در مردادماه 
سال گذشته ایجاد شده که قرار بود منابع 
آن از راه هایی همچون مالیات های حوزه 
مسکن و ساختمان تامین شود. چند روز 
قبل رستم قاسمی ـ وزیر راه و شهرسازی 
اعلام کرد که منابع خوبی به صندوق ملی 
مسکن تزریق شده است. اما ظاهرا به دلیل 
عدم توفیق در اجــرای مالیات خانه های 
خالی و خانه های لوکس رقم قابل توجهی 

در این صندوق وجود ندارد.
آخرین پیگیری ها از پرداخت تسهیلات 
2۰۰ میلیون تومانی ســاخت مســکن 
روســتایی که آبان ماه ســال گذشته با 
حضــور رییس جمهور در شــورای عالی 
مسکن به تصویب رســیده حاکی از آن 
است که پرداخت این وام منوط به تجمیع 
اعتبارات در صندوق ملی مســکن شده 
که فعلا موجودی آن کافی نیست. گفته 
می شود ممکن است تا حدود ۴۵ روز دیگر 
مقداری اعتبار به این صنــدوق تزریق و 

پرداخت وام مسکن روستایی آغاز شود.
این در حالی است که 2۴ خردادماه، رییس 
بنیاد مسکن از دستور رییس جمهور برای 
پرداخت وام مســکن روستایی و موافقت 
سازمان برنامه با این دستور خبر داده بود؛ 

قولی که هنوز محقق نشده است.

فروش دلاری بلیت 
هواپیما به اتباع 

خارجی ممنوع شد
وزیر راه و شهرسازی از ابطال مصوبه 
فروش دلاری بلیــت هواپیما به اتباع 

خارجی خبر داد.
به گزارش تســنیم، رســتم قاسمی 
گفــت: فــروش بلیــت هواپیمــا به 
اتباع خارجی بر اســاس نــرخ دلار 
ممنوع اســت و این موضــوع به همه 

شرکت های هواپیمایی ابلاغ شد.
وی با اشــاره به اینکه فروش دلاری 
بلیــت هواپیما بــرای مســافران به 
خصوص در فرودگاه هــای آبادان و 
اهواز مشــکلاتی را ایجاد کرده بود، 
گفت: رئیــس ســازمان هواپیمایی 
کشوری در جلســه ای که با مدیران 
عامل شرکت های هواپیمایی داشت 
این موضوع را ابلاغ کرد که تصویر آن 

نیز منتشر خواهد شد.
وزیــر راه و شهرســازی همچنین با 
بیان اینکه طی هفته گذشــته برخی 
شرکت ها و دفاتر هواپیمایی به بهانه 
ارائه خدمات سی آی پی و غذای گرم 
اقدام به گرانفروشــی بلیــت کردند، 
گفت: این اقدام خلاف قوانین و بدون 
مجوز ســازمان هواپیمایی کشوری 

بوده است.
وی با بیان اینکه ســقف قیمتی همه 
مسیرهای داخلی کشــور در سامانه 
هواپیمایی کشوری اعلام شده است، 
افزود: هیچ شرکتی هواپیمایی یا دفتر 
مســافرتی حق فروش بلیت بالاتر از 

نرخ های تعیین شده را ندارد.
آقــای قاســمی با اعــلام اینکــه با 
متخلفــان احتمالی برخــورد قانونی 
خواهد شــد، گفت: به همین منظور 
در فرودگاه های کشــور میز بازرسی 
مستقر می شود تا مســافران بتوانند 
تخلفــات احتمالــی شــرکت های 

هواپیمایی را گزارش دهند.
رئیس سازمان هواپیمایی هم در این 
باره گفت: فروش ارزی و دلاری بلیت 
هواپیما به اتباع خارجی، متوقف شد 
و دســتورالعمل جدید فروش بلیت 
به اتبــاع خارجی هفتــه آینده ابلاغ 

می شود.
محمد محمدی بخــش افزود: چارتر 
کننده و آژانس ها هــم اجازه فروش 
دلاری بلیــت را بــه اتبــاع خارجی 
ندارند.  تمهیداتی برای فروش بلیت 
به اتباع خارجی در نظر گرفته شــده 
است که دســتورالعمل آن به زودی 

آماده و ابلاغ می شود.

دبیر قرارگاه مبارزه با مفاسد اقتصادی در 
نامه ای خطاب به محمدباقر ذوالقدر، دبیر 
مجمع تشخیص مصلحت نظام بر ضرورت 
ارزیابی سیاست های کلان اصل ۴۴ قانون 
اساسی تأکید کرد. به گزارش تسنیم، داود 
گودرزی در نامه ای خطاب به محمدباقر 
ذوالقدر، دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام 
با اشاره به مشکلات سخت اقتصادی در کشور 
و ابلاغ سیاست های کلان اجرایی اصل ۴۴ 
قانون اساسی از سوی رهبر معظم انقلاب 
اسلامی، تحول در اجرای این اصل را امری 

حیاتی دانست و بر ضرورت آن تأکید کرد.
متن نامه دبیر قرارگاه مبارزه با مفاسد اقتصادی 

بدین شرح است؛
با سلام و احترام؛ 

همان طور که مستحضر هستید امروزه 
کشور با مشکلات اقتصادی عدیده ای مواجه 
است که زندگی آحاد مردم به خصوص قشر 
مستضعف جامعه را در تنگنا قرار داده است، 
ازاین رو ضرورت گام برداشتن در مسیر حل 
این مشکلات  که منجر به تقویت سرمایه 
اجتماعی نظام جمهوری اسلامی می شود بر 

همگان عیان و واجب است.
مطابق اصل ۴۴ قانون اساسی، اقتصاد کشور به 
سه بخش دولتی، تعاونی و خصوصی تقسیم 
شده که تقویت بخش های تعاونی و خصوصی 
همواره دغدغه نظام جمهوری اسلامی بوده 
است؛ در همین راستا سیاست های کلان 
اجرای این اصل در تاریخ  یکم خرداد ماه سال 
۱38۴ از سوی مقام معظم رهبری )مدّ ظلهّ 

العالی( ابلاغ گردید، در مقدمه این ابلاغیه 
وظیفه نظارت بر حسن اجرای این سیاست ها 
با اتخاذ تدابیر لازم و همکاری دستگاه های 
مسئول و حتی ارائه گزارش های نظارتی 
به صورت سالیانه به عهده مجمع تشخیص 
مصلحت نظام قرار گرفته است، لکن ارائه این 
گزارش های نظارتی در طی این سال ها از سوی 
آن مجمع  مغفول مانده و در عمل نیز به بخش 
تعاونی کم توجهی و موضوع خصوصی سازی 
صرفاً به امر واگذاری محدود شده است، در 
همین راستا از مجموع 2۰۰۰ بنگاه و شرکت 
قابل واگذاری تا به امروز حدود 9۰۰ بنگاه 
که دولت در آن ها سهام داشته به نحو کاملًا 
معیوبی به بخش خصوصی واگذار شده  است 
که ارزش این واگذاری ها بیش از 2۰۰ هزار 

میلیارد تومان تخمین زده می شود.
با اندک تأملی بر احوال اقتصادی کشور 
می توان دریافت  طی سال های بعد از ابلاغ 

سیاست های کلی اصل ۴۴:
* رشد اقتصادی کشور روند پرشتاب نداشته 

است؛
*  گسترش مالکیت  عمومی جایگاه واقعی 
خود را پیدا نکرده و حجم عظیمی از سهام 
شرکت های دولتی مشمول واگذاری به جای 
آنکه به سمت بخش خصوصی کارآمد هدایت 
شود، به سمت سازمان ها و نهادهای طلبکار از 
دولت یا شبه دولتی ها منتقل شده اند؛ لازم به 
ذکر است که بیش از ۶۱ هزار میلیارد تومان 
واگذاری در قالب رد دیون دولتی بوده که 
این امر مغایر با بند ۴ ماده ۶ قانون اجرای اصل 

۴۴ است.
*شاخص  بهره وری تفاوت زیادی نکرده 

است.
*در اغلب ارکان ۱2گانه شاخص رقابت پذیری 

جهانی، امتیاز پایینی کسب شده است؛
* سهم بخش تعاونی فقط 3/8 درصد از اقتصاد 
کشور است و سهم بخش خصوصی تنها ۱۷ 
درصد از کل واگذاری ها بوده در حالی که 
حجم بودجه شرکتهای دولتی 2۰ درصد رشد 

داشته است؛
* سطح عمومی اشتغال تغییری نداشته و 

پس انداز خانوارها کاهش داشته است
بنابراین می توان گفت که در مجموع هیچ 
کدام از اهداف سیاست های کلی اصل ۴۴ 
تاکنون محقق نشده است، موضوعی که در 
تک گزارش مرکز ارزیابی و نظارت راهبردی 
آن مجمع نیز بر آن صحه گذاشته است؛ کشت 
و صنعت مغان، کشت و صنعت هفت تپه، 
ماشین سازی تبریز، رشت الکتریک، نساجی 
مازندران، آلومینیوم المهدی، پالایشگاه 
کرمانشاه، فولاد خوزستان، کنتورسازی 
قزوین، هپکوی اراک، ماشین سازی اراک و 
بسیاری مجموعه صنعتی دیگر را می توان 
نمود بیرونی شکست این خط مشی دانست 
که بسیاری از مجموعه های واگذار شده را 
به سمت کاهش تولید و بهره وری، تعدیل 
بالغ بر ۵۰۰ هزار نیروی انسانی و حتی تغییر 
کاربری و تعطیلی کامل کشانده است؛ خلع ید 
برخی از این واگذاری ها نیز مؤیدی بر این ادعا 

می باشد.

بررسی قیمت کالاهای اساسی در اول تیرماه 
کره  که  می دهد  نشان  د  خردا به  نسبت 
پاستوریزه، سیمان خاکستری و شیر استریل 
پاکتی پرچرب در صدر افزایش قیمت در یک 
ماه قرار دارند، میانگین قیمت برنج ایرانی به 
۱۱۰ هزار تومان رسیده و بازار روغن موتور 
هم شاهد نابسامانی است.به گزارش ایسنا، بر 
اساس گزارش کارگروه رصد و پایش قیمت 
ر کشور منتهی  زا قلام اساسی و پرمصرف با ا
به 3۰ فروردین ماه که از سوی انجمن ملی 
حمایت از حقوق مصرف کنندگان منتشر شده، 
قیمت تخم مرغ، گوشت گوسفند، گوسفند 
یع، پرتقال، سیب  له زنده، روغن ما و گوسا
زمینی، گوجه فرنگی و آب بسته بندی تقریبا 

نسبت به ماه قبل از آن تغییری نکرده است.
1۹ کالا بین یک تا 1۰ درصد گران شد

زه، گوشت  ین زمان قیمت مرغ تا ما در ا ا
له، شیر خام، پنیر، قند و شکر، چای،  گوسا
روغن نیمه جامد، برنج هندی، ماکارونی، 
 ، ز، خرما نخود، لپه، عدس، موز، سیب، پیا
دستمال  و  شوینده  پودر  فولادی،  مقاطع 
فزایش یافته  کاغذی بین یک تا ۱۰ درصد ا
نگین کشوری قیمت  ین اساس میا بر ا است.
هر کیلو گوشت مرغ تازه و گوساله با 9 و چهار 
درصد افزایش نسبت به ماه قبل به حدود ۵2 
هزار و ۴۰۰ و ۱8۷ هزار تومان و هر لیتر شیر 
خام و همچنین پنیر پاستوریزه ۴۰۰ گرمی هر 
کدام با هشت درصد افزایش به ۱2 هزار و ۷۰۰ 

و 3۶ هزار و 8۰۰ تومان رسیده است.  
در مدت یاد شده هر کیلو برنج هندی، روغن 

 ۵۰۰ رونی  کا ۴ کیلویی و ما .۵ مد  نیمه جا
گرمی نیز هفت، پنج و چهار درصد گران شده 
ر و 8۰۰،  مسال به قیمت 3۶ هزا و در تیر ا
3۶۰ هزار و ۱۶ هزار و 8۰۰ تومان فروخته 
نواع چای ۵۰۰  شده است.همچنین قیمت ا
فزایش به حدود  گرمی با دو و چهار درصد ا
ر تومان و قند و شکر بسته  ۱۴۷ و ۱۴2 هزا
فزایش به 3۴ و 2۶ هزار  بندی با دو درصد ا
ع حبوبات  نوا تومان رسیده است. در بین ا
مسال، قیمت هر کیلو نخود با  نیز در تیر ا
سه درصد، عدس با شش درصد و لپه با پنج 
درصد افزایش نسبت به ماه قبل به ترتیب به 
حدود ۵۰، ۵۵ و ۵3 هزار تومان رسیده است. 
قیمت پیاز هم در مدت یاد شده هشت درصد 
افزایش داشته و قیمت آن به نزدیک ۱۰ هزار 
تومان رسیده است. قیمت موز، انواع سیب و 
خرما هم در یک ماه گذشته سه، هفت و شش 

درصد افزایش داشته است.

میانگین قیمت برنج ایرانی در تیر؛ 11۰ 
هزار تومان!

در این میان قیمت شیر کم چرب و پر چرب، 
کره، برنج ایرانی، برنج پاکستانی، لوبیا چیتی، 
رب گوجه فرنگی، سیمان، گچ، انواع تایر، انواع 
روغن موتور، کاغذ نسبت به ماه قبل، بیش از ۱۰ 
درصد افزایش یافته است.  بر این اساس قیمت 
هر کیلو برنج ایرانی طارم و هاشمی با ۱۶ و 2۱ 
درصد افزایش نسبت به خرداد به ۱۱۱ و ۱۰9 
هزار تومان و قیمت برنج پاکستانی با ۱3 درصد 
افزایش به ۴۰ هزار تومان رسیده است.همچنین 
قیمت هر لیتر شیر کم چرب و پرچرب و کره ۱۰۰ 
گرمی به ترتیب ۱2، 3۵ و ۵2 درصد نسبت به 
قبل، یعنی خرداد، افزایش یافته و به حدود ۱9، 
23 و 2۱ هزار تومان رسیده است.قیمت رب 
گوجه 8۰۰ گرمی و هر کیلو لوبیا چیتی نیز با 
افزایش ۱۱ و  ۱۷ درصدی قیمت در تیر ماه به 3۷ 
هزار و ۷۰۰ و ۶۱ هزار و 8۰۰ تومان رسیده است.

گزارش رصد و پایش قیمت اقلام اساسی و پرمصرف نشان داد

میانگین قیمت برنج ایرانی
 به ۱۱۰ هزار تومان رسید

 خصوصی   سازی 900 بنگاه دولتی به نحو کاملًا معیوب

هیچ کدام از اهداف سیاست های کلی اصل 
44 محقق نشده

آمار تولید فولادی ها طی دو ماه نخست امسال نشان می دهد، با توجه 
به اینکه محدودیت برق صنایع از نیمه خرداد ماه اعمال شده است، روند 
افزایش تولیدی که از ابتدای سال آغاز شده بود، ادامه یافت و آمار تولید 

دو ماهه ابتدایی نیز افزایشی رقم خورد.
به گزارش ایسنا، طبق  آمار ارائه شده توسط انجمن تولیدکنندگان فولاد 
ایران به ایسنا، طی دو ماه اول امسال میزان تولید کل آهن اسفنجی 
بیش ترین افزایش تولید را داشته  و در مقابل کمترین میزان افزایش 

را مقاطع طویل فولادی در این مقایسه آمار به خود اختصاص داده اند.
در مجموع فروردین و اردیبهشت ماه امسال دو میلیون و 28 هزار 
تن مقاطع طویل فولادی تولید شده است که نسبت به یک میلیون و 
9۴۰ هزار تن تولیدی در مدت مشابه سال ۱۴۰۰ رشد چهار  درصدی 

داشته است.
پس از آن تولید شمش فولاد )فولاد میانی( با رشد پنج درصدی و 
محصولات فولادی با رشد شش درصدی از به ترتیب پنج میلیون و 
۶۰۵ هزار تن )شمش فولاد( و سه میلیون و ۵۷۶ هزار تن )محصولات 
فولادی( به پنج میلیون و 88۵ هزار تن )شمش فولاد( و سه میلیون 

۷9۷ هزار تن رسیده اند. 
طبق آمار، طی دو ماهه ابتدایی امسال یک میلیون و ۷۶9 هزار تن مقاطع 
طویل فولادی )تیرآهن، میلگرد، ناودانی، نبشی و سایر مقاطع( تولید شده 
که نسبت به یک میلیون و ۶3۶ هزار تن تولیدی طی دو ماهه نخست 

۱۴۰۰، رشد هشت درصدی را تجربه کرده است.
در نهایت شش میلیون و ۵3۷ هزار تن آهن اسفنجی در دو ماه ابتدایی 
سال جاری تولید شده که ۶۵2 هزار تن معادل ۱۱ درصد بیشتر از میزان 

تولید آن در مدت مشابه سال گذشته است. 
رشد تولید فولادی ها نشان می دهد که تا برق صنایع محدود نشده، امکان 
افزایش تولید وجود دارد اما به تبع با محدودیت های برق اعمالی برای 
صنایع فولادی که امسال از ۱۵ خرداد ماه اعمال شده است، طبق سنوات 

سال گذشته ، امسال مجدد شاهد کاهش تولید باشیم.

افزایش تولید فولادی ها
 در دو ماه نخست امسال

وام 200 میلیونی مسکن روستایی 
مشروط شد

پرداخت وام به شرط 
تجمیع اعتبارات در 
صندوق ملی مسکن

سنا
: ای

س
عک

معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور خبر داد: ریاست 
محترم جمهور دستور دادند که تسهیلات ویژه برای زوجین دهه 

شصتی، علاوه بر وام ازدواج همگانی، در نظر گرفته شود.
به گزارش تسنیم،  انسیه خزعلی معاون امور زنان و خانواده 
رئیس جمهور در توییتر اعلام کرد: به مناسبت هفته ازدواج 
مشکلات جوانان دهه شصتی را در هیئت دولت مطرح کردم و 
ریاست محترم جمهور دستور دادند که تسهیلات ویژه برای زوجین 

دهه شصتی، علاوه بر وام ازدواج همگانی، در نظر گرفته شود.
در نیمه دوم سال ۱۴۰۰ این وام با همکاری معاونت روستایی، تنها 

خاص روستاییان بود.

 دستور رئیس جمهور برای پرداخت 
تسهیلات ویژه ازدواج به دهه شصتی ها

نه هندوانه آب بر است و نه محصولات استراتژیکی چون 
گندم، کم آب. این یک باور اشـتباه است که جدیدترین 
مطالعات مرکز تحقیقـات و آموزش کشـاورزی و منابع 
طبیعی جنـوب اسـتان کرمـان آن را ثابت کرده اسـت. 
تحقیقاتی که حاصـل نتایج مسـتند اندازه گیری میزان 
آب مصرفی محصولات کشاورزی جنوب با نصب کنتور 
هوشـمند در مزارع و کشـتزارهای جنوب اسـتان است. 
نتایج تحقیقات نشـان می دهـد مصـرف آب هندوانه به 
ازای هـر کیلوگرم، ۱۴۰ لیتر اسـت و گندم هـزار و ۴28 
لیتر اسـت. میزان آب مصرفی ۱۰ برابر هندوانه که حالا 
بـا سیاسـت های تشـویقی توسـعه کشـت محصولات 
اسـتراتژیک، سـطح زیر کشـت گندم در جنوب استان 
را از 3۶هـزار هکتـار در سـال 99-۱۴۰۰ بـه ۴۰ هـزار و 
۶۰۰هکتاردر سـال زراعی ۱۴۰۰-۱۴۰۱ رسانده است. 
مطالعـات تحقیقاتی نشـان می دهد جنـوب و بـه ویژه 
مناطق خـاص دچـار بحـران آب جای توسـعه کشـت 
محصول گنـدم نیسـت و امنیت غذایـی بایـد از طریق 
افزایـش بهـره وری و توسـعه کشـت ایـن محصـول در 

مناطق سردسـیری و شـمال کشـور مهیا شود.
مطالعات تحقیقاتی در کشـور اعداد متفاوتـی از میزان 
آب مصرفـی محصولات کشـاورزی نشـان دادنـد.  یک 
مطالعه در شـاهرود میزان آب مصرفی هندوانـه به ازای 
هر کیلوگرم را ۶۰۰لیتر برآورد کرده اسـت. این مطالعه 
کـه در آبـان 98 منتشـر شـده و حاصـل کار پژوهشـی 
محمد قدس پـور  و طیبه خلیلی اسـت نشـان می دهد  
کـه میـزان آب هندوانـه بـه ازای هـر متـر مکعـب آب 
مصرفـی، ۱.۵۵کیلوگـرم هندوانه، ۱.8۷کیلوگرم خیار 

و ۱.9۰ کیلوگـرم گوجـه تولید می شـود. 
مطالعه  دیگری از اندیشـکده تدبیر آب ایران که حاصل 
کار مریم حسنی سعدی  و الهام گلکار در پاییز 9۵ است 
اما رقم آب مصرفی هندوانه بـه ازای هر کیلوگرم را 2۵۰ 
لیتر، گندم بـه ازای هر کیلوگرم هـزار و ۷88لیتر و ذرت 
دانه ای بـه ازای هـر کیلوگـرم هـزار و ۴28لیتر بـرآورد 

کرده اسـت. 
مصرف آب گندم 1۰ برابر هندوانه

مطالعات مرکز تحقیقـات و آموزش کشـاورزی و منابع 
طبیعی جنوب اسـتان کرمان امـا اعداد دیگـری را برای 

آب مصرفی کشـت هندوانـه نشـان داده. این تحقیقات 
که بـه صـورت کاملا مسـتند انجـام گرفته و بـر مبنای 
داده های کنتورهای حجمی نصب شـده بر مزارع تحت 
مدیریـت کشـاورزان در نمونه هـای مختلـف در جنوب 
استان کرمان است، نشـان داده که آب مصرفی هندوانه 
به ازای هر کیلوگـرم  ۱۴۰ لیتـر، خیار ۱۰ لیتـر، گوجه 
فرنگـی ۱۵۰ تـا ۱۵۰ لیتر،  گنـدم ۷۰۰گرم بـه ازای هر 
متر مکعـب آب  و جو نیـز تقریبا به همین میزان اسـت.

چرایی آب برنبودن هندوانه در جنوب استان
آنچه باعث تناقـض در میـزان آب مصرفـی محصولات 
مشـابه در این گزارش هاسـت، مناطق تحقیقی اسـت. 
بـا این حـال ایـن مطالعـات گویای ایـن نکته اسـت که 
میزان آب مصرفی گندم بیشـتر از هندوانه است. احمد 
آئیـن، رئیس مرکـز تحقیقـات و آمـوزش کشـاورزی و 
منابـع طبیعـی جنـوب اسـتان کرمـان در گفت وگو با 
»کاغـذ وطن« دربـاره چرایـی کمتر بـودن آب مصرفی 
هندوانـه در جنوب اسـتان کرمـان می گوید: »بـه طور 
متوسـط بیشـتر از ۵۰ درصـد  از مراحـل رشـد و نمـو 
هندوانـه در جنـوب اسـتان کرمـان در زیـر پوشـش 
پلاسـتیکی اسـت و در این شـرایط تبخیر و تعرق اصلا 
نداریـم؛ گاهی با ۱ الـی2 دوره آبیـاری کل نیـاز آبی این 
محصـول در نیمـه اول دوره رشـد تکمیـل می شـود. 
در نیمـه دوم رشـد گیـاه  نیـز که پلاسـتیک برداشـته 
می شـود، مالچ کفپوش مصـرف آب را پایین مـی آورد.« 
به گفتـه آییـن از دیگر مـواردی کـه باعث کاهـش آب 
مصرفـی در کاشـت هندوانه در جنوب اسـتان نسـبت 
به سـایر مناطق اسـت، زمان کشـت اسـت که  به علت 
کشـت این محصول در پاییز و زمسـتان تبخیـر و تعرق 

کاهـش پیـدا می کند.
یارانه 6میلیون تومانی برای 

هر هکتار کشت گندم 
پیش تر فریبرز عباسـی،  سرپرسـت معاونت آب و خاک 
وزارت جهـاد کشـاورزی نیز در نشسـت خبری خـود از 
آب بر نبودن کشت محصول هندوانه گفته بود و مصرف 
آب گندم را بیشـتر از هندوانه اعلام کرده بود. با این حال 
سـاداتی نژاد، وزیر جهاد کشـاورزی ضمن اعلام اجرای 
تعرفه صـادرات محصـولات آب بـر از امسـال، هندوانه و 
سـایر محصـولات جالیـزی را آب بـر خوانـده اسـت و از 
محدودیت و حتـی ممنوعیت صـادرات این محصولات 

گفته اسـت؛ موردی کـه حتی با گفتـه معـاون او نیز در 
تناقض اسـت. 

پایگاه اطـلاع رسـانی وزارت جهـاد کشـاورزی نیز طی 
خبـری در 22خـرداد مـاه اعلام کـرد که بـرای حمایت 
از تولیـد کالاهای اساسـی در کشـور به کشـاورزانی که 
گنـدم، دانه هـای روغنـی و نهاده هـای دامـی بکارنـد 
یارانـه بـه صـورت مسـتقیم پرداخـت می شـود؛ در فاز 
اول بـه ازای هـر هکتـار 3 میلیون تومـان به افـرادی که  
دانه سـویا بکارنـد پرداخت می شـود، 3 میلیـون تومان 
نیز به عنـوان افزایش عملکـرد بهـره وری در این بخش 

پرداخـت می شـود. 
توسعه کشت گندم در کرمان بی آب 

دولـت در حـال اجـرای سیاسـت هایی بـرای تشـویق 
توسـعه کشـت گنـدم و سـایر نهاده هـای دامـی، بدون 
توجه به شـرایط و قابلیت های هر منطقه اسـت.  سعید 
برخوری، رییس سـابق جهاد کشـاورزی جنوب استان 
کرمـان طـی مصاحبـه ای بـا »کاغذ وطـن« از توسـعه 
کشـت گنـدم در جنـوب اسـتان می گویـد. بـه گفتـه 
برخوری سـطح زیر کشـت گنـدم در جنوب اسـتان از 
3۶هزار هکتار در سـال زراعی 99-۱۴۰۰ بـه ۴۰ هزار و 
۶۰۰هکتاردر سـال زراعی ۱۴۰۰-۱۴۰۱ رسیده است. 
برخوری اگرچـه در این گفت و گـو بر آب بر بـودن گندم 
صحه می گذارد اما معتقد اسـت با توجه بـه جنگ ایران 
و روسیه ، جنوب کرمان باید همین میزان آبی را که دارد 
بر روی محصولات استراتژیک بگذارد:»آن چه مشخص 
ما همین میزان آبـی را کـه داریم باید صـرف غذا کنیم.  
بـا  توجه بـه جنـگ روسـیه و اوکرایـن و مشـکلاتی که 
ایجـاد شـده  و همچنین بـا توجه بـه اینکه نـان، غذای 
غالـب مـردم اسـت بایـد همیـن میـزان آب به سـمت 
تولید گنـدم رود. بنابراین  هم دولـت باید حمایت کند و 
قیمت مناسـب تری به کشـاورزان دهد و هم کشاورزان 

باید نگاه ملی داشـته باشـند.«
نباید به هیچ وجه دنبال 

توسعه کشت گندم باشیم
اینکه کرمان با میزان بارندگی کمتر از نیمی از متوسـط 
کشور به سمت کشت بیشـتر محصولات آب بری چون 
گندم و ذرت و جو رود، موضوعی اسـت که از نگاه رئیس 
مرکز تحقیقـات و آمـوزش کشـاورزی و منابع طبیعی 
جنوب اسـتان کرمان یک سیاسـت اشـتباه اسـت:»ما 

برای کشـت های اسـتراتژیکی مثـل گنـدم در مناطق 
خاص بـه هیـچ وجـه نبایـد دنبـال افزایش سـطح زیر 
کشت باشیم.  این کاملا اسـتدلال غلطی است و دلایلی 
فنی و منطقی زیـادی دارد. در واقـع  اگر بخواهیم دنبال 
کشـت گندم باشـیم باید دنبـال روش هایی باشـیم که 
تولید بر واحـد سـطح را افزایـش دهد. اکنـون عملکرد 
جنوب اسـتان ۴ تـن در هکتـار اسـت و اگر ایـن عدد به 
۶ تـن یا ۷ تـن برسـد می تواند بخشـی از ایـن دغدغه را 

از بیـن ببرد.«
آیین در ایـن گفت وگو تاکیـد دارد کـه نباید بـرای کل 
کشور یک نسـخه واحد پیچید و با توجه به اینکه گندم 
در مناطـق سردسـیری آب کمتـری مصـرف می کند، 
بایستی توسعه کشـت این محصول در مناطقی شمالی 
کشـور باشـد . از نگاه او برای جنوب اسـتان بهتر است تا 
به جای توسـعه کشـت محصولات آب بری چون گندم، 
هندوانه تولید کنـد و ارز حاصل از آن را بـه واردات گندم 
اختصاص دهـد:»در جنوب کرمان اگـر بتوانیم صادرات 
موفقی در هندوانه داشـته باشـیم ارزش اقتصـادی اش 
برای ما بیشـتر اسـت که هندوانـه تولیـد و گنـدم وارد 
کنیـم.« انـوش اسـفندیاری، دبیـر اندیشـکده تدبیـر 
آب ایـران نیـز در گفت وگـو بـا »کاغذ وطن« سیاسـت 
محدودیـت صـادرات محصـولات جالیـزی و ترغیـب 
کشاورزان به کشـت گندم را یک تصمیم بدون پشتوانه 
و شـتاب زده می دانـد. او می گوید: »ایـن نوع تصمیمات 
به نظر من یـک تصمیمـات بدون پشـتوانه و شـتابزده 
اسـت .ما باید بـه فکـر توسـعه روسـتا و اقتصاد روسـتا 
باشـیم و تصمیمات شـتابزده موجـب این امر می شـود 
کـه تعارضـی بیـن منافـع روسـتاییان و منافـع ملـی 
پیـش آیـد کـه شـاید ایـن تعـارض هـم یک تعـارض 
غیـر واقعـی و توهمی باشـد. به طـور مثـال در بعضی از 
موارد  کارشناسـی نشـده و فقـط از روی ظاهـر قضاوت 
می شـود؛ مثل تولید و صادرات هندوانه.«اسفندیاری با 
توجه به جنگ روسـیه و اوکراین موافـق تامین گندم در 
داخل کشور اسـت اما معتقد اسـت که محاسبات جهاد 
کشـاورزی آشـکار نیسـت: »در هر حال تولید گندم به 
عنوان محصـولات اسـتراتژیک باید هدف گذاری شـد 
و ما بخشـی از این تولیـد را در داخل داشـته باشـیم؛ اما 
چون این محاسـبات آشـکار نبـوده و مـا نمی دانیم این 
محاسـبات و روش اجـرا چگونه بـوده، نمی توانیـم روی 

این قضیه چنـدان قضـاوت کنیم.«

 جنوب جای توسعه کشت گندم نیست
رئیس مرکز تحقیقات و آموزش کشاورزی و منابع طبیعی جنوب استان کرمان: نباید به هیچ وجه دنبال توسعه کشت محصولات آب بری چون گندم در جنوب استان کرمان باشیم

دبیر اندیشکده تدبیر آب ایران:  تصمیم دولت، یک تصمیم بدون پشتوانه و شتاب زده است

آب بر نبودن کشت هندوانه در جنوب کرمان تایید شد

گزارش
مرضیه قاضی زاده

 میلیارد و ۷۰۱ میلیون تراکنش در خرداد امســال از طریق بیش از 8.۵ میلیون 
کارتخوان فروشگاهی، ۱۴۴ هزار ابزار موبایلی و ۴۰2 هزار ابزار پذیرش اینترنتی 

انجام شد.
به گزارش تسنیم، طبق اعلام شرکت شاپرک، در خردادماه سال جاری بیش از 3 
میلیارد و ۷۰۱  میلیون تراکنش انجام شده که نسبت به اردیبهشت ماه، بیش از ۴ 

درصد رشد داشته است. این رقم نسبت به خردادماه سال گذشته، بیش از ۱۱ درصد افزایش داشته است.
تغییرات مبلغی تراکنش ها نیــز بیان گر افزایش 8.۶۰ درصدی نســبت به ماه قبل و رســیدن به رقم 
۷.2۵۱.3۶۵.۶8۶  میلیون ریال است. این در شرایطی است که رقم مذکور نسبت به ماه مشابه سال ۱۴۰۰ 

)خرداد ماه(، بیش از 3۱ درصد رشد داشته است.
در سومین ماه سال، بیش از 92 درصد از کل تراکنش ها از طریق کارتخوان های فروشگاهی بوده است؛ به گونه 
ای که بررسی جدیدترین گزارش شاپرک از سهم ابزارهای پذیرش از تعداد تراکنش ها در خرداد ۱۴۰۱ نشان 
می دهد، کارتخوان فروشگاهی با 92.29 درصد بیشترین سهم را داشته و پس از آن ابزار پذیرش اینترنتی با 

۴.82 درصد و در نهایت ابزار پذیرش موبایلی با 2.89 درصد، در رتبه های بعدی قرار دارند.

 رشد ۹درصدی تراکنش های بانکی در خرداد

قیمت سکه طرح جدید روز گذشته)دوشنبه، ۱3 تیرماه( با ۴8۰ 
هزار تومان کاهش نسبت به روز یک شنبه به ۱۴ میلیون و 8۵۰ 

هزار تومان رسید.
به گزارش ایرنا، قیمت هر قطعه سکه طرح جدید در ساعت ۱3 و 

2۰ دقیقه روز گذشــته با ۴8۰ هزار تومان کاهش نسبت به روز یک شنبه، ۱۴ میلیون 
و 8۵۰ هزار تومان دادوستد شد.

ســکه تمام بهار آزادی طرح قدیم نیز با قیمت ۱۴ میلیون و ۱۰۰ هزار تومان معامله 
شد.

همچنین روز گذشته نیم سکه هشت میلیون تومان، ربع سکه پنج میلیون و ۱۰۰ هزار 
تومان و سکه یک گرمی سه میلیون تومان قیمت خورد.

علاوه بر این، در بازار طلا نیز نرخ هر گرم طــلای ۱8 عیار به یک میلیون و ۴۰8 هزار 
تومان رسید و قیمت هر مثقال طلا ۶ میلیون و ۱۰۰ هزار تومان شد.

قیمت اُنس جهانی طلا با پنج دلار کاهش یک هزار و 8۰8 دلار و ۴9 سنت بود.

 عقب گرد قیمت سکه به کانال 14 میلیون تومان

کنترل رشــد پایه پولی و نقدینگی به عنوان موتور محرک تورم از 
اصلی ترین برنامه های بانکی مرکزی برای کنترل تورم فزاینده است، با 
این حال مجموعه سیاست های دولت و بانک مرکزی باعث شد برای 
نخستین بار پس از 9 سال رشد ماهانه نقدینگی در فروردین امسال 

منفی شود.
به گزارش ایرنا، بر اساس گزارش بانک مرکزی، در فروردین امسال حجم نقدینگی به ۴823.29 
هزار میلیارد تومان رسید که نسبت به ماه قبل از آن )اسفند ۱۴۰۰( 2 دهم درصد کمتر شده 
است؛ در همین راستا بررسی روندها نشان می دهد رشد شتابان نقدینگی و پایه پولی از مردادماه 

سال گذشته روند کاهشی به خود گرفته است و تاکنون ادامه داشته است.
کاهش مطالبات بانک مرکزی از بانک ها یکی از برنامه های بانک مرکزی در جهت انضباط بخشی 
به سیاست پولی و کنترل رشد نقدینگی بوده است. در این راستا و بر اساس آمار منتشر شده، بدهی 
بانک ها به بانک مرکزی از ۱۴۶ هزار و 2۷۰ میلیارد تومان در اسفند سال گذشته با 2.2 درصد 

کاهش به ۱۴3 هزار و 8۰ میلیارد تومان در پایان فروردین ماه رسیده است.

رشد نقدینگی پس از ۹ سال منفی شد

بانکسکه بانک 

کاغذ اقتصادی
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سه شنبه 14 تیر ماه 1401

وزیر کشور خبر داد

احتمال بازبینی در قانون 
شهرداری ها

وزیر کشور از تشکیل کارگروه های برای بررسی و رسیدگی 
به موضوعات مختلف شهری خبر داد.

به گزارش ایسنا، احمد وحیدی در پایان نشست هم اندیشی 
شهرداران شهرهای بالای 2۰۰ هزار نفر کشور که صبح روز 
گذشــته در وزارت کشور برگزار شــد، گفت: نشست امروز 
به مناسبت روز شهرداری  و با حضور شــهرداران شهرهای 
بالای 2۰۰ هزار جمعیت برگزار شــد. روزی که  مصادف با 
سالروز شــهادت شهید باکری اســت.وی ادامه داد: در این 
نشست لیستی از موضوعات شــهری مورد بحث و گفت وگو 
قرار گرفت که مدیریت یکپارچه شــهری و خدمات رســانی 
، سیســتم فاضلاب، اقتصاد شــهری پویا، محیط زیســت، 
حمل و نقل عمومی، منابع درآمدی ، ســازه های ناپایدار و 
مباحث حــوزه مدیریت بحران بخشــی از موضوعات مطرح 
شده در این نشســت بود.وحیدی اضافه کرد: ۱9 کارگروه 
برای بررسی و رسیدگی به موضوعات مختلف شهری شکل 
گرفته که با توجه بــه نقطه نظرات شــهرداران برای بهبود 
کیفیت زندگی و هوشمندســازی شهر در راســتای تحقق 
هدف کلی ما که خدمت به مردم است فعالیت می کنند.وزیر 
کشــور همچنین از احتمال بازبینی در قانون شــهرداری ها 
خبر داد و گفت: با توجه به پیشــنهادات شهرداران، احتیاج 
داریم قانون شــهرداری ها احتمالا بازبینی شود. هم چنین 
موضوع الکترونیکی شــدن و هوشمندســازی شهری باید 
دنبال شــود.وی همچنین گفت: یکــی از موضوعات مورد 
بحث، سرویس دهی ها و خدمات رسانی به مردم بود. در این 
زمینه توانمندی ها و ظرفیت هاســت. تلاش ما این است که 
در این زمینه محدودیت ها برداشته شود چرا که این موضوع 
در راستای سیاســت دولت اســت. در همین زمینه تلاش 
می کنیم که شهرداری ها وارد سامانه ای متمرکز شوند.وزیر 
کشور در پایان گفت: این نشست ادامه دارد و امیدواریم به 
بهبود عملکرد شــهرداری ها، بهبود تعاملات و هماهنگی و 

عملکرد بهتر شهرداران کمک کند.

ایجاد منطقه ویژه اقتصادی جازموریـان در حالی در 
کمای ۱8 سـاله فرو رفته اسـت که مـردم محروم و 
رنج کشـیده جنوب اسـتان کرمان در انتظار تحول 

اقتصادی ناشـی از اجرای این پروژه هسـتند.
پیشـرفت یک جامعه نیازمند توجه به ابعاد مختلف 
آن همچـون حـوزه هـای اجتماعـی، اقتصـادی و 
سیاسـی اسـت و همه این زوایا باید در کنار یکدیگر 
حرکـت کنـد. در حال حاضـر حـوزه اقتصـاد یکی 
از موضوعاتـی اسـت که بـه چالشـی مهـم و جدی 
برای مسئولان تبدیل شـده اسـت و از طریق برنامه 
ها و طـرح هـای مختلف بـه دنبـال بهبود شـرایط 
اقتصادی و افزایش سـطح رفاه مردم هستند.یکی از 
برنامه های اقتصـادی کـه در چند دهه اخیـر مورد 
توجـه مسـئولان و دولتمـردان قـرار گرفته اسـت، 
راه اندازی مناطـق ویژه اقتصادی اسـت. در اسـتان 
کرمان نیز بنابـر ظرفیت هایـی کـه دارد تاکنون در 
شهرستان های سـیرجان، رفسـنجان و بم، مناطق 
ویژه اقتصادی راه اندازی شده اسـت اما در این میان 
منطقـه ویـژه اقتصـادی جازموریـان یکـی از طرح 
های اقتصادی اسـت کـه نزدیک بـه دو دهه اسـت 
مطرح شـده و به تصویب رسیده اسـت اما متاسفانه 

پیشـرفت قابل توجهی تاکنون نداشـته اسـت.
غفلت از پروژه منطقه ویژه اقتصادی 

جازموریان توجیه پذیر نیست
عبدالرضـا بامری یکـی از فعالیـن اجتماعی جنوب 
کرمـان با اشـاره بـه اینکـه منطقـه جنـوب کرمان 
دارای ظرفیـت هـای زیـادی در زمینه کشـاورزی و 
معادن اسـت، افزود: بـا وجـود غنای سـرزمینی اما 
متاسـفانه از ایـن ظرفیـت به صـورت صحیـح بهره 
وری نمـی شـود و سـطح رفـاه مـردم نیز مناسـب 
نیسـت لذا می طلبـد یک تحـول عظیـم اقتصادی 
در منطقـه ایجـاد شـود و راه انـدازی منطقـه ویـژه 
اقتصـادی جازموریـان بـه تحقـق ایـن امـر کمک 
می کنـد.وی ادامـه داد: بـا راه انـدازی منطقـه ویژه 
اقتصـادی شـاهد معافیت هـای گمرکی، صـادرات 
مسـتقیم به کشـورهای هـدف، ارائه تسـهیلات به 
کارخانه جـات و در نهایـت رونق اقتصـادی منطقه 
و بهبود وضعیت زندگـی مردم خواهیـم بود.بامری 
اظهار داشـت: بـا توجه بـه اینکـه این طـرح در دهه 
8۰ به تصویب رسـیده اسـت هیچ توجیهـی وجود 
ندارد کـه ایـن مصوبه به بهـره برداری نرسـد لـذا از 
مسـئولان درخواسـت داریـم هرچه زودتر نسـبت 
بـه فراهـم کـردم زیرسـاخت هـا اقـدام کننـد.وی 
افزود: این منطقه نیز از نظـر جغرافیایی در موقعیت 
خوبی قـرار دارد و فاصله چندانی با آب هـای دریای 
عمـان و خلیج فـارس نـدارد و ظرفیت خوبـی برای 

امـر سـرمایه گـذاری و صادرات اسـت.

بررسی همکاری شرکت های بزرگ برای 
تامین زیرساخت ها

علی پـرورش فرمانـدار رودبـار جنـوب در با اشـاره 
به اینکـه طرح منطقـه ویـژه اقتصـادی جازموریان 
در سـال ۱382 مطـرح و به تصویب رسـیده اسـت، 
افـزود: شـرکت عمـران کرمـان در راسـتای فراهم 
کردن زیرسـاخت ها عهده دار این مسـئولیت شـد 
اما متاسـفانه کار خـاص و قابل توجهی انجام نشـد.

وی بیان داشـت: بعد از مدتی بحث سـرمایه گذاری 
برای فراهم کردن زیرسـاخت ها به 2 شـرکت دیگر 
واگـذار شـد اما بـاز هـم انتظـارات بـرآورده نشـد و 
یکی از مشـکلات را تامین آب منطقه عنوان کردند.

فرماندار رودبـار جنوب اظهـار داشـت: در نهایت در 
زمینه حل مشـکل آب جلسـاتی برگزار و یکسـری 
مطالعاتـی نیـز انجـام شـد و از طـرف دیگر شـاهد 
مطالبات مردمی در منطقه جهت ساماندهی منطقه 
ویژه اقتصادی جازموریان هسـتیم.وی تصریح کرد: 
درحـال حاضـر اسـتاندار نیز توجـه و دغدغـه قابل 
توجهی جهت حـل این مسـئله دارند و بـا پیگیری 
هـای انجام شـده قـرار بـر تفاهـم و همـکاری چند 
شـرکت بزرگ جهت فراهم کردن زیرسـاخت های 
این منطقه ویژه اقتصادی شـده اسـت.پرورش بیان 
کرد: چنـدی پیش نیـز رئیـس مناطق آزاد کشـور 
بحث منطقه ویژه جازموریان را مطـرح و تاکید کرد 
که هرچه زودتر ایـن منطقه ویـژه اقتصادی تعیین 

تکلیف شـود.
نبود آب مانع کار سرمایه گذار شد

در ادامه حسـین مهرابی معاون اقتصادی اسـتاندار 
کرمان در گفتگو با خبرنگار بازار گفت: در ابتدا یکی 
از شـرکت ها متعهد به سـرمایه گذاری و راه اندازی 
زیرسـاخت ها در منطقه ویژه اقتصادی جازموریان 
شـد اما به دلایـل مختلفی همچـون کمبـود آب به 
تعهدات خـود عمـل نکـرد و از ایـن موضـوع کناره 
گیـری کـرد.وی گفـت: طـی آخریـن صحبـت ها 
و جلسـاتی کـه گرفته شـد، قـرار بـر این شـد چند 
شـرکت معتبر به صـورت مشـارکتی بحـث فراهم 
کردن زیرسـاخت های لازم منطقه ویـژه اقتصادی 
جازموریان را برعهـده بگیرند و مشـکل آن از جمله 
در زمینه آب را مرتفع کنند.مهرابی بیان کرد: براین 
اسـاس باید یک طـرح مطالعاتـی جدید بر اسـاس 
تغییرات اقلیمی، کمبود آب و سـایر مشـکلات نیز 
انجام شـود تا براسـاس این طرح زمینه سـاماندهی 
ایـن منطقـه ویـژه اقتصـادی را فراهم کننـد.وی با 
بیان این مطلـب که در زمینـه تامین آب مـورد نیاز 
نیز با آب منطقه ای جلسـاتی گرفته شـده اسـت و 
تفاهماتی نیز در ایـن موضوع صورت گرفته اسـت، 
افـزود: در صـورت راه اندازی منطقه ویـژه اقتصادی 
جازموریان شاهد دسترسی به آب های آزاد، کاهش 
هزینه های حمل و نقل، راه انـدازی صنایع تبدیلی، 

افزایش صـادرات و رونـق اقتصـادی منطقه جنوب 
کرمان خواهیـم بود.

خواب 18 ساله پروژه
 منطقه اقتصادی جازموریان

منصـور شـکرالهی نماینده مـردم پنج شهرسـتان 
جنوبی کرمـان در مجلس شـورای اسـلامی گفت: 
طرح منطقـه ویـژه اقتصـادی جازموریـان نزدیک 
به ۱8 سـال پیـش یعنـی در سـال 82 بـه تصویب 
رسـید امـا بـرای بـه نتیجـه رسـیدن آن نیـاز بـه 
پیگیری داشته اسـت.وی با اشـاره به اینکه یکسری 
مشـکلات برای احیای زیرسـاخت های این منطقه 
همچـون تامیـن آب و نبود سـرمایه گذار را داشـته 
ایم، بیـان کـرد: بـا روی کار آمـدن اسـتاندار جدید 
تاکنون 3 جلسـه کاری در این زمینه تشـکیل شده 
و همچنین وزیـر اقتصاد نیز همکاری هایی داشـته 
اند.شـکراللهی بـا بیـان ایـن مطلـب که مسـاحت 
منطقه ویـژه اقتصـادی جازموریان هـزار هکتار می 
باشـد، تصریـح کـرد: براسـاس آخریـن جلسـات و 
صحبت هـای انجام شـد قـرار براین شـد کـه چند 
شـرکت معتبر همچون صنایع ملی مس، مجموعه 
هلدینگ امید و شـرکت هلدینگ فرزانـگان پارس 
نیکو بـه صـورت مشـارکتی اقدام بـه سـاماندهی و 
فراهم کردن زیرساخت ها در منطقه ویژه اقتصادی 
جازموریـان کنند.نماینـده مـردم پنج شهرسـتان 
جنوبی کرمان در مجلس شـورای اسـلامی با اشاره 
به اینکـه جهت فراهم شـدن زیرسـاخت هـا نیاز به 
تغییر آئین نامه و طرح مطالعاتی براسـاس شـرایط 
منطقه داریـم، عنـوان کرد: اسـتاندار جدیـد نیز در 
همین مـدت کوتـاه بازدیـد هوایـی از ایـن منطقه 
اقتصادی داشـتند و دسـتورات لازم را در این زمینه 
ارائـه کـرد. همچنیـن دبیـر شـورای عالـی مناطق 
آزاد اقتصادی کشـور نیز در چنـد روز اخیر خواهان 
تعیین تکلیف منطقه ویژه اقتصـادی جازموریان تا 

پایـان تیرماه شـدند.
مردم محروم جنوب کرمان 

در انتظار تحول اقتصادی
وی با بیـان ایـن مطلب که طبـق جلسـاتی گرفته 
شـد انشـاالله مسـئله آب هم رفـع مـی شـود، ابراز 
داشـت: منطقه جنوب کرمـان دارای ظرفیت های 
کم نظیر کشـاورزی و معدنی اسـت که با راه اندازی 
منطقـه ویـژه اقتصـادی جازموریـان شـاهد تحول 
اقتصادی در جنوب کرمان خواهیم بود.شـکراللهی 
بیان کرد: جنـوب کرمان بـه دلیل نزدیک بـودن به 
خلیج فـارس و دریای عمـان فرصت خوبـی را برای 
سـرمایه گذاران مهیا مـی کند لـذا در حـال حاضر 
تعدادی از شـرکت ها جهت سـرمایه گـذاری اعلام 
آمادگی کـرده اند چـرا که آنهـا به خوبی مـی دانند 
که ایـن منطقـه دارای ظرفیت های عظیمی اسـت 
که مـی توانـد صرفه اقتصـادی داشـته باشـد.وی با 
اشـاره به اینکه طبق صحبت ها و برنامـه ریزی های 
انجام شـده قـرار بـر این شـد که بحـث بـرق و آب و 
همچنین سایر زیرسـاخت ها سـریع تر آماده شود، 
افزود: از آنجا که کشـورهای افغانسـتان و پاکسـتان 
در همسـایگی ما قرار دارنـد و این منطقه در مسـیر 
هرمـزگان قـرار دارد مـی توانـد یک فرصـت خوب 

سـرمایه گذاری برای این کشـورها باشـد.
منطقه جنـوب کرمـان دارای ظرفیت های مختلف 
در زمینـه کشـاورزی و معـادن اسـت و سـهم قابل 
توجهی در اقتصـاد کشـور دارد اما به نظر می رسـد 
سـاماندهی لازم در رونق اقتصادی و بهبود وضعیت 
رفاهی مردم انجام نشده اسـت. این در حالیست که 
با راه اندازی منطقـه ویژه اقتصـادی جازموریان می 
توان یـک رونـق اقتصادی خوبـی در منطقـه ایجاد 
کرد و موجب بهبـود و ارتقـای وضعیـت اقتصادی، 
اجتماعی و حتی فرهنگی منطقه شـود. متاسـفانه 
از زمـان تصویب ایـن طرح کـه حدود ۱8 سـال می 
گـذرد اقـدام جـدی منجر بـه نتیجـه انجام نشـده 
اسـت لذا می طلبد که مسـئولان اسـتانی با سخت 
کوشـی لازم جهـت به نتیجـه رسـیدن ایـن طرح 

اقدامـات لازم را انجـام دهند.

سخنگوی سازمان انتقال خون کشــور از رشد ۱3 
درصدی اهدای خون در 3 ماه اول ۱۴۰۱ خبر داد و 
بیشترین و کمترین گروه های خونی در کشور از نظر 
فراوانی را اعلام کرد.دکتر عباس صداقت در گفت وگو 
با ایســنا، درباره وضعیت اهدای خون در سه ماهه 
ابتدایی امسال، گفت: در بهار سال ۱۴۰۱ که سه ماه 
ابتدایی سال را شامل می شود، حدود ۷۱۰ هزار نفر از 
هموطنان به مراکز اهدای خون سراسر کشور مراجعه 
کردند که از این تعداد حدود ۵۷۰ هزار نفر موفق به 

اهدای خون شدند.
*رشد 13 درصدی اهدای خون

 در 3 ماه اول 14۰1
وی افزود: خوشبختانه با احساس مسئولیت هموطنان 
نوع دوســت و اهداکنندگان همیشه همراه سازمان 
انتقال خون ایران و همچنین با تلاش همکاران مان در 
پایگاه های انتقال خون سراسر کشور، شاهد رشدی 
در حدود ۱3 درصد در شاخص اهدای خون در سه 

ماهه ابتدایی امسال در مقایسه با بازه زمانی مشابه 
در سال گذشته بوده ایم که همین موضوع توانست 
مشکل پاسخ به نیاز مراکز درمانی و بیماران به خون 
و فرآورده های خونی که در سال گذشته به سختی 
انجام می شــد، رفع کرد و با ذخایر حدود ۱۰ روز به 
صورت کامل، جامع و به هنگام توانستیم به این نیاز 

پاسخ دهیم.
*مشارکت 4.5 درصدی بانوان 

در اهدای خون 
وی درباره وضعیت مشارکت بانوان در اهدای خون نیز 
گفت: در کشور ما در سه ماه اول سال جاری همچنان 
شــاخص مشــارکت بانوان در اهدای خون به طور 
چشمگیری کمتر از متوسط کشورهای توسعه یافته 
و تقریبا برابر با ۴.۵ درصد بوده اســت. درباره اهدای 
خون بانوان در سه ماهه ابتدایی امسال، بیشترین رشد 
را به ترتیب در استان های کردستان با رشد حدود 9 
درصد، لرستان با رشد هشت درصد و خراسان شمالی 

با رشد هفت درصد نسبت به بازه زمانی مشابه در سال 
گذشته داشته ایم.

*بیشترین و کمترین گروه های
 خونی در کشور

صداقت درباره وضعیت فراوانی گروه های خونی در 
کشور، گفت: از نظر فراوانی گروه های خونی تقریبا 
9۰ درصد از جمعیت کشورمان گروه خونی مثبت 
دارند و فقط ۱۰ درصد از جمعیت کشور دارای گروه 
خونی منفی هستند. در عین حال بیشترین فراوانی را 
در کشورمان گروه خونی O مثبت با حدود 3۴ درصد 
دارد. بعد از آن A مثبت با فراوانــی 2۷ درصد، بعد 
هم B مثبت با فراوانی 23 درصد است. گروه خونی 
بعدی AB مثبت با فراوانی هفت درصدی اســت. 
گروه خونی O منفی حدود ســه تا چهار درصد از 
جمعیت کشور را تشکیل می دهد و حدود سه درصد از 
جمعیت کشور هم دارای گروه خونی A منفی هستند. 
همچنین حدود دو درصد دارای گروه خونی B منفی 

و کمتر از یک درصد هم دارای گروه خونی AB منفی 
 AB هستند. وی گفت: افرادی که دارای گروه خونی
مثبت هستند، گیرندگان همگانی خون محسوب 
می شوند و می تواند از همه گروه های خونی، خون و 
فرآورده های خونی را دریافت کنند. گرچه که توصیه 
این است که حتما بر اساس پروتکل های کشوری و 
دستورالعمل های جهانی، خون های اهدایی حتما باید 
از نظر آنتی بادی ها مورد ارزیابی دقیق قرار گیرند و از 
نظر ارزیابی تطابق گروه های خونی اهداکننده با گیرنده 
مورد بررسی قرار گیرند. در عین حال افرادی که گروه 
خونی O منفی دارند، می توانند اهداکننده عمومی 
باشند و به همه نیازمندان به خون در همه گروه های 
خونی می توانند خون اهدا کنند. صداقت تاکید کرد: 
خوشبختانه کشور ما جزو معدود کشورهای جهان 
است و همچنین تنها کشور منطقه شمال آفریقا و 
شرق مدیترانه است که شبکه ملی خون رسانی دارد که 
در کشور کاملا مستقر شده و کاملا فعال است. به این 
معنا که خون مورد نیاز تمامی مراکز درمانی و تمامی 
بیماران کشور که نیازمند دریافت خون و فرآورده های 
خون هستند، می تواند از اقصی نقاط کشور، تامین 
شود. بنابراین از طریق این شبکه خون مورد نیاز همه 
استان ها، شهرستان ها و بیمارستان ها که بیش از 9۴۰ 
بیمارستان در سطح کشور داریم که دارای بانک خون 

هستند، تامین می شود.

منطقه ویژه اقتصادی جازموریان در خواب ۱۸ ساله

سخنگوی سازمان انتقال خون اعلام کرد

رشد ۱۳ درصدی اهدای خون در ۱4۰۱

گزارش
رضا مومنی / خبرگزاری بازار

رییس مرکز مدیریت بیماری های واگیر وزارت بهداشت:
کرونا هنوز هم تهدید است

رییس مرکز مدیریــت بیماری های واگیردار وزارت بهداشــت با 
تاکید بر اینکه کرونا هنوز هم یک تهدید اســت، به دستاوردهای 
ایران در کنترل این بیماری اشاره کرد و گفت: وقتی موارد ابتلا به 
حد پایینی می رسد، نیاز به راه اندازی یکسری مراکز مراقب دیده ور 
داریم که باید بیماری را رصد کرده و در صورت تغییرات هشــدار 
دهند.به گزارش ایسنا، دکتر محمد مهدی گویا در همایش علمی 
آبله میمونی، با اشــاره به وضعیت پاندمی کووید۱9، گفت:  کرونا 
برای ما درس آموخته های بسیاری داشت. به ما نشان داد که یک 
همه گیری چگونه می تواند بنیادهای توسعه اقتصادی، اجتماعی، 
فرهنگی و همه ارکان توسعه یک کشور را مورد تهدید قرار دهد. 
نشان داد که سلامت، زیرساخت همه ارکان توسعه است. نشان داد 
که اگر سلامت را جدی نگیریم و اگر سلامت آسیب ببیند، یقینا 
سایر ارکان توسعه هم آسیب می بیند.گویا گفت: اکنون کشورها 
برای ۶ تا 9 ماه آینده برنامه ریــزی کردند؛ اگر ویروس تغییر کند 
یا تغییر نکند، چه کنند، برنامه واکسیناســیون و آزمایشگاه ها را 
مشــخص کرده و نقاط ضعف شــان را تعیین کردند. در کشور ما 
یک شبکه آزمایشگاهی متشــکل از ۵۰۰ آزمایشگاه ایجاد شد. 
این کار ســاده ای نبود که انستیتو پاســتور ایران انجام داد.وی با 
بیان اینکه ما برای شــش تا 9 ماه آینده به برنامــه ای دقیق نیاز 
داریم، گفت: اهداف این برنامه باید مشخص باشد، وضعیت ابتلا، 
مرگ، رعایت پروتکل ها، واکسیناسیون و ... را باید مشخص کنیم. 
بســیاری از اقدامات تدوین این برنامه را انجام دادیم. وقتی موارد 
ابتلا به حد پایینی می رسد، نیاز به راه اندازی یکسری مراکز مراقب 
دیده ور داریم که باید بیمــاری را رصد کرده و در صورت تغییرات 
هشــدار دهند. گویا گفت: باید توجه کرد که ما ۴ هدف اصلی را 
مشخص کردیم و باید به آن ها پاسخ دهیم؛ اول اینکه اگر یک عامل 
اتیولوژیک دیگری بیاید که توان ایجاد پاندمی داشته باشد، ما قادر 
به شناسایی آن هستیم که این را صاحب نظران علوم آزمایشگاهی 
باید پاسخ دهند، دوم اینکه آیا می توانیم گروه های آسیب پذیر را به 
سرعت محافظت کنیم، سوم آیا می توانیم از نظام سلامت در مقابل 
آن محافظت کنیم. دیگر دنیا نمی پذیرد که تعطیلی سراسری ایجاد 
کنید. از الان باید برای پاســخ به اتفاقات احتمالی آمادگی ایجاد 
کنیم و چهارم اینکه چطور تاب آوری نظام سلامت را افزایش دهیم.

رئیس بنیاد مستضعفان از توزیع بسته های 
لبنی برای یک میلیون خانوار نیازمند خبرداد و 
گفت: توزیع یک میلیون بسته محصولات لبنی 

از اول تیر شروع شده و تا شهریور ادامه خواهد داشت.
به گزارش ایسنا، پرویز فتاح در مراسم »توزیع بسته های 
لبنی برای یک میلیون خانوار نیازمند« گفت: ما در طول دوره 
شیوع بیماری کرونا تقریبا هر سه ماه یک بار بسته معیشتی 
توزیع کردیم و توزیع آخرین بسته که شامل برنج و روغن و 
ماکارونی و... بود نیز از بهمن آغاز و تا خرداد ماه یک میلیون 
و ۴۰۰ هزار بسته در سطح کشور توزیع شد.وی افزود: برای 
تابستان ۱۴۰۱ با توجه به شرایطی که بعد از حذف ارز 
ترجیحی پیش آمد، قیمت لبنیات بالا رفت و احساس شد 
تولیدکنندگان دچار مشکل شدند یا فروش لبنیاتی ها دچار 
کاهش شد، در همین راستا نیز به این فکر رسیدیم که هم 
به تولیدکنندگان کمک کنیم و از کارخانجات لبنی حمایت 
کنیم و هم بتوانیم از نیازمندان حمایت کرده و بسته های 
لبنی در میان آنان توزیع کنیم.فتاح ادامه داد:  این اولین بار 
است که این اتفاق افتاد و ما توزیع یک میلیون بسته تولیدات 
لبنی را در این مرحله از اول تیر شروع کردیم که این روند تا 
شهریور ماه ادامه پیدا خواهد کرد و این محصولات در تمام 
استان ها توزیع می شود. به گفته رئیس بنیاد مستضعفان، هر 
بسته لبنی حدود ۱2 کیلوگرم وزن دارد و شامل انواع لبنیات 
است. همچنین در همه استان ها و شهرستان ها سردخانه ای 
برای نگهداری از این محصولات پیش بینی شده تا مشکلی 
به وجود نیاید.وی در مجموع ارزش هر بسته برای مصرف 
کننده را در حدود ۶۰۰ هزار تومان اعلام کرد و گفت: این 
یک میلیون بسته برای بنیاد مستضعفان ۶۰۰ میلیارد تومان 
هزینه دارد.فتاح ادامه داد: تاکنون باتوجه به نظرسنجی هایی 
که از استان ها انجام شده کار خوب پیش رفته است و حتی 
رضایت مندی خانواده هایی که این بسته را دریافته کرده اند 

بالا بوده است.

رییس انستیتو پاستور ایران با اعلام تجهیز ۱2 
مرکز آزمایشگاهی در کشور جهت تشخیص 
آبله میمونی، گفت: با توجه به لزوم آمادگی شبکه 
آزمایشگاهی تشخیص مولکولی کشور جهت تشخیص به هنگام  
موارد مشکوک احتمالی، انستیتو پاستور ایران کیت غربالگری 
ارتوپاکس ویروس را طراحی کرد و تیم پاسخ سریع انستیتو 
پاستور برای آمادگی جهت پاسخ به اپیدمی های احتمالی 
این بیماری شکل گرفته است. به گزارش ایسنا، دکتر رحیم 
سروری در همایش علمی آبله میمونی، با بیان اینکه در حال 
حاضر شبکه بین المللی انستیتو پاستور شامل 33 عضو است 
که همکاری خوبی در حوزه های تحقیقاتی و بهداشتی با یکدیگر 
دارند، گفت: بعد از جنگ اول جهانی و مباحثی که در کشور ما 
می گذرد، به جنگ دوم جهانی می رسیم، در ۱298 مقارن با 
۱92۰ انستیتو پاستور ایران افتتاح می شود. انستیتو پاستور 
ایران به عنوان موسسه تحقیقاتی، تولیدی، آموزشی و خدماتی 
با هدف تامین بهداشت، سلامت جامعه و کنترل و پیشگیری 
از بیماری های واگیر  فعالیت می کند و افتخار این را داشته که 
در طول یکصد سال اخیر خدمات مفیدی را ارائه کند.سروری 
ادامه داد: در ۵۰ سال اول بخش های متنوعی در انستیتو 
پاستور شکل گرفته است که اعم از مایه کوبی، واکسیناسیون، 
اپیدمیولوژی، بخش های تشخیصی ویروس ها، باکتری ها و... 
است. وی با اشاره اقدامات انجام شده در تاریخ فعالیت انستیتو 
پاستور در کشور، افزود: اولین اقداماتی که در حوزه پیشگیری 
از بیماری در انستیتو پاستور اتفاق افتاد، مایه کوبی آبله بود. در 
بحث هاری در ۱3۰۱ بخش ضد هاری در انستیتو پاستور شکل 
می گیرد. در زمینه عامل سل اقدامات وسیعی رخ می دهد. در 
زمینه بیماری هایی مانند حصبه که در آن زمان شیوع بالایی 
داشته، اقدامات خوبی انجام می شود. همچنین ۵ اپیدمی مربوط 
به وبا را انستیتو پاستور مدیریت کرده و واکسن شکل گرفته و 
استفاده می شود. این اقدامات ماندگار انستیتو پاستور است. در 
عین حال طاعون در کردستان شیوع می یابد که در این زمینه 
اقدام می شود و همچنان هم این مناطق به صورت مستمر رصد 
می شوند. در زمینه بیماری تب راجعه هم از جمله مواردی است 
که انستیتو پاستور اقدام کرده و همچنان هم تب های راجعه 

اندمیک را دنبال می کند.

رئیس بنیاد مستضعفان خبرداد
توزیع یک میلیون بسته 

محصولات لبنی در میان نیازمندان

رئیس انستیتو پاستور ایران اعلام کرد

تجهیز 12 آزمایشگاه 
تشخیص آبله میمونی

خبر

خبر

خبر
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کاغذ جامعه

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک 

رودبارجنوب
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3  قانون و ماده  13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
رای شماره  برابر  فاقد سند رسمی  و ساختمانهای  اراضی  و  ثبتی  وضعیت 
140160319079000135-1401/03/07 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد  ثبتی 
حوزه ثبت ملک شهر رودبار جنوب تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم 
سعیده بالاور فرزند مالک بشماره شناسنامه 0 صادره از کهنوج در یک باب 
خانه به مساحت 277 متر مربع پلاک 1684 فرعی از188- اصلی مفروز و 
مجزی شده از پلاک 188 اصلی قطعه سه واقع در رودبار جنوب – بلوار شهید 
پیکان  کوچه  اندیشه 4 خریداری از مالک رسمی آقای عبدالمهدی مهیمی 
محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب دردو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:124
 محمد کردستانی - رئیس ثبت اسناد املاک
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/04/14
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/04/29

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک 

شهر عنبرآباد
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی
تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین  ماده  13  و  قانون  ماده 3  آگهی موضوع 
شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت 
140160319091000365-1401/02/26 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک شهر عنبرآباد تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای مظفر 
علی توکلی فرزند نورالله بشماره شناسنامه 49 صادره از عنبرآباد در ششدانگ 
چهار باب مغازه مشتمل بر طبقات فوقانی به مساحت 299 متر مربع پلاک - 
فرعی از47- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 47 اصلی قطعه یک  واقع 
در احمد آباد عنبرآباد خریداری از مالک رسمی آقای منوچهر سلمانزاده محرز 
گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد .  
مصیب حیدریان - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/04/14
تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/04/29

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک 

کهنوج
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی
تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمان  اراضی  و  ثبتی  وضعیت 
140160319002001884 هیات  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
کهنوج  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محسن احمدی خرگوشکی 
فرزند حسن بشماره شناسنامه 1194 صادره از قلعه گنج  در یک قطعه زمین 
مزروعی به مساحت 506276.65مترمربع پلاک 3 فرعی از 491 - اصلی 
مفروز و مجزی شده از پلاک 491- اصلی قطعه 4 بخش 46 کرمان  واقع 
در خرگوشکی قلعه گنج خریداری از مالک رسمی آقای کامران آشوبی محرز 
گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 
.بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات  

سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:562
تاریخ انتشار نوبت اول :1401/04/14
تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/04/29 
علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

آگهی تحدید حدود 
اختصاصی

چون ششدانگ هریک از پلاکهای 
ذیل واقع در شهر قلعه گنج قطعه چهار بخش 
46 کرمان آگهی موضوع  ماده 3 قانون تعیین و 
تکلیف وضعیت اراضی وساختمانهای فاقد سند 
رسمی و ماده 13 آیین نامه قانون ثبت منتشر 
ودر موعد مقرر مورد واخواهی قرار نگرفته و نیاز 
به تحدیدی حدود دارند.لذا حسب درخواست 
کتبی مالک  مورخه 1401/04/11 آگهی تحدید 
آن باستناد تبصره ماده 13 قانون مزبور منتشر 
روز  صبح   8 ساعت  از  آن  تحدید  عملیات  و 
و  محل شروع  در   1401/05/10 مورخه  دوشنبه 

به عمل خواهد آمد.
فاطمه  خانم  بنام  497-اصلی  از  فرعی   1560
ساختمان  ششدانگ  نورک  فرزند  دادخدائی 
در  واقع  مربع  متر   30.23 مساحت  به  مغازه 

نورک آباد خیابان معلم .
فاطمه  خانم  بنام  497-اصلی  از  فرعی   1561
ساختمان  ششدانگ  نورک  فرزند  دادخدائی 
در  واقع  مربع  متر   97.16 مساحت  به  مغازه 
نورک آباد بلوار شهید سلیمانی شهرک گلشهر .

فاطمه  خانم  496-اصلی  از  فرعی   418

قطعه  یک  ششدانگ  نورک  فرزند  دادخدائی 
به  آن   در  احداثی  بنای  با  محصور  زمین 
حسین   در  واقع  مربع  متر   618.93 مساحت 
شهرک  سلیمانی  شهید  بلوار  چاه  گاو  آباد 

گلشهر.
اخطار  فوق  رقبه  مجاورین  و  مالکین   به  لذا 
ملک  وقوع  محل  مقرر  موعد  در  که  میگردد 
مجاورین  مراجعه  عدم  صورت  در  و  حاضر 
و  انجام  مالک  معرفی  با  ی  تحدید  عملیات 
وحقوق  حدود  بر  مجاورین  از  کسی  چنانچه 
ماده  طبق  باشد  داشته  اعتراض  آن  ارتفاقی 
از  پس  اصلاحی   86 ماده  و  ثبت  قانون   20
خود  اعتراض  تحدیدی  جلسه  صورت  تنظیم 
را کتبا به این اداره اعلام و ظرف مدت 30 روز 
تقدیم  قضائی  ذیصلاح  مراجع  به  دادخواست 
این  به  را  مربوطه  دادخواست  و گواهی  نماید 
یاد  مهلت  گذشت  از  پس  و  نماید.  ارائه  اداره 

شده هیچگونه ادعایی مسموع نخواهد بود .

تاریخ انتشار :سه شنبه 1401/04/14  
علی رحمانی خالص - رئیس اداره 
ثبت اسناد واملاک شهرستان کهنوج .م 
الف:564
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۵۴ اثــر بــه بخش هــای مختلــف 
اقلام تبلیغات ســینمای هشــتمین 
جشــنواره بین المللی فیلم شهر راه 
پیدا کردند. به گــزارش خبرگزاری 
مهر به نقل از ستاد خبری هشتمین 
لمللی فیلم شهر، از  جشــنواره بین ا
ســوی محمد بدرلو، آرش رصافی، 
علــی حیاتــی، کامبیــز صبــری و 
عضــای  لحمیــد قدیریــان، ا عبدا
هیأت انتخاب بخش مســابقه »اقلام 
تبلیغــات ســینما و آفرینش هــای 
هنری شــهر« ایــن جشــنواره، در 
بخش عکس ۱۱ اثر، در بخش پوستر 
فیلــم کوتاه و نیمه بلند هشــت اثر، 
در بخش آنونــس ۱9 اثر و در بخش 
پوســتر فیلم بلند ۱۶ اثــر به بخش 
»اقلام تبلیغات ســینما« راه یافت. 
در بخش عکس، آثار فتاح ذی نوری 
برای فیلم »شــنای پروانه«، مجید 
طالبی برای فیلم »دسته دختران«، 
حبیــب مجیــدی بــرای فیلم های 
»آهو«، »منصور« و »خط فرضی«، 
مریم رضوی بــرای فیلم »بی مادر«، 
پویا شــاه جهانی برای فیلم »یدو«، 
علی نیک رفتار برای فیلم »موقعیت 
مهــدی«، امیــد صالحــی بــرای 
فیلم هــای »آتابای« و »شــبی که 
ماه کامل شــد«، میلاد کیایی برای 
فیلم »شب اول هجده سالگی« برای 
رقابت در ایــن بخش از جشــنواره 

انتخاب شد.
 در بخش پوســتر فیلم کوتاه و نیمه 
بلند، آثار محمــد تقی پور برای فیلم 
»مهیــن«، محمــد موحدنیــا برای 
فیلم های »عصب کشــی«، »آبها« و 
»خارج از محدوده«، میلاد احمدوند 
برای فیلم »نیم کت«، محمد افشــار 
برای فیلم »حافظ« و روژان ایرجی 
بــرای فیلم های »ویژه نیمه شــب« 
و »بیرون در تاریکــی« برای حضور 
در ایــن بخش از جشــنواره انتخاب 
شــد. در بخش آنونس، آثــار محمد 
واحد برای فیلم »روز صفر«، روح الله 
موحدی بــرای فیلم »بــدون قرار 
قبلی«، مسعود رفیع زاده برای فیلم 
»درخت گــردو«، پویا پارســامقام 
بــرای فیلــم »ایســاتیس«، حمید 
نجفــی راد بــرای فیلــم »علفزار«، 
کیومــرث بیک زند بــرای فیلم های 
»بی مــادر« و »بی همــه چیــز«، 
مهدی مقدم بــرای فیلــم »یدو«، 
امیــد میرزایــی بــرای فیلم هــای 
»موقعیت مهــدی«، »آبادان یازده 
۶۰«، »شــاه کش«، »پوســت« و 
»تک تیرانداز«، حامد حسینی برای 
فیلم »گورکــن«، پیمــان امدادی 
بــرای فیلم های »سرخ پوســت« و 
»مسخره باز«، مرتضی موحدی برای 
لبی  فیلم »بوتاکــس«، محمــد طا
برای فیلم »نفس های یک شــهر« و 
مهدی برزکی بــرای فیلم »آبا« در 
این بخش از جشنواره حضور دارند.

هشتمین جشــنواره بین المللی فیلم 
شهر، به دبیری مجید اکبرشاهی 2۷ 
تا 3۱ تیر در پردیس ســینما گالری 

ملت برگزار می شود.

چهاردهمین نشست هفتگی یکشنبه های کوتاه با اکران و نقد فیلم کوتاه 
»گهواره سکوت« به همت انجمن سینمای انقلاب و دفاع مقدس بنیاد 

فرهنگی روایت فتح برگزار شد.
به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از روابط عمومی بنیاد فرهنگی روایت 
فتح، چهاردهمین نشست هفتگی یکشنبه های کوتاه با اکران و نقد فیلم 
کوتاه »گهواره سکوت« به همت انجمن سینمای انقلاب و دفاع مقدس 
بنیاد فرهنگی روایت فتح با حضور مرجان اشرفی زاده، حسن وارسته 
کارشناس و منتقد سینما و مصطفی مهربان کارگردان فیلم در مجتمع 

فرهنگی و هنری اسوه برگزار شد.
در ابتدای نشست مصطفی مهربان کارگردان فیلم »گهواره سکوت« در 
خصوص نحوه شکل گیری ایده و تولید این فیلم گفت: گهواره سکوت 
در سال 9۴ ساخته شد و برای اولین بار در جشنواره اردیبهشت حضور 
یافت، این اولین فیلمی بود که بنده با یک گروه حرفه ای تولید کردم و 
بعد از گذشت 2 سال در بیش از 3۰ جشنواره داخلی و بین المللی شرکت 
کرد. نحوه شکل گیری ایده و موضوع فیلم نیز بدین صورت بود که برای 
پایان نامه دوره کارشناسی ام در تبریز به دنبال یک گهواره سنتی و 
قدیمی می گشتم که همین گهواره را پیدا کردم. بعد از مدتی انجمن یک 
فیلم نامه در خصوص جنگ و دفاع مقدس از من خواست که از همین 

گهواره برای ساخت و تولید فیلم استفاده کردم.
در ادامه نشست مرجان اشرفی زاده کارشناس و منتقد سینما با بیان 
اینکه فیلم کوتاه یکی از زلال ترین بخش های سینماست اظهار داشت: 
احساسم این است که یک سری اتفاقات که خیلی حرفه ای نیستند به 
کار ضربه زده است. به طور مثال بخش صداگذاری فیلم آن قدر ضعیف 
است که به فیلم ضربه جدی زده است به طوری که باعث منقطع شدن آن 
شده است. کانسپت فیلم بسیار ظریف و زنانه است که من دوست دارم 
و از نظر من جذاب است، مانند زنی که همسر خودش را از دست داده و 
زن دیگری که ترس از دست دادن همسرش را دارد اما عدم تجانس در 
بازیگرها که هم صدا نیستند و به یک شیوه بازی نمی کنند باعث شده 

است تا ارتباط مخاطب با فیلم را کاهش دهد.

فیلمی که ایده اش از یک »گهواره« کلید خورد

زلال ترین بخش سینما
معرفی آثار 

راه یافته به بخش 
»اقلام تبلیغات 

سینما« فیلم شهر

آلبوم »میریز« از جمله آثار منتشرشده در بازار است که به تازگی با هنرمندی 
علی کاظمی نوازنده و پژوهشگر موسیقی ایرانی پیش روی مخاطبان قرار 
گرفته است. به گزارش خبرنگار مهر، »میریز« عنوان یکی از تازه ترین آثار 
منتشرشده در بازار موسیقی است، که به هنرمندی علی کاظمی در ژانر 

موسیقی ایرانی در دسترس علاقه مندان قرار گرفته است.
»دستگاه نوا«، »دستگاه چهارگاه« عنوان دو تک آهنگی هستند که در این 

اثر برای علاقه مندان گنجانده شده اند.
در توضیح فعالیت های علی کاظمی آمده است: »علی کاظمی دانش آموخته 
دانشگاه تهران در رشته موسیقی است و از این رهگذر محضر استادان زیادی 
را درک کرده است و آثار و فعالیت های او را می توان در سه زمینه آهنگسازی، 

نوازندگی و پژوهش موسیقی دسته بندی کرد.

آلبوم »میریز« منتشر شد
شنیدن یک موسیقی متفاوت

بیسـت و چهارمیـن جشـنواره بین المللـی تئاتـر 
دانشـگاهی ایران به حال خود رها شـده و شـرایط 
بـه گونـه ای پیـش مـی رود کـه گویـا میـل بـه 

تعطیلـی بیـش از برگـزاری آن اسـت.
بـه گـزارش خبرنگار مهـر، وقتـی تریبـون صحبت 
و سـخنرانی به مدیـران فرهنگی سـپرده می شـود 
از اهمیـت نسـل جـوان و پـرورش آن هـا و ایجـاد 
بسـترهای مناسـب بـرای فعالیـت این نسـل گفته 
می شـود ولی وقتی قـرار اسـت در راسـتای تحقق 
نی ها، شـعارها و وعده هـا عمـل شـود،  سـخنرا

نتیجـه اصـلًا قابـل قبول نیسـت.
وضعیـت برای نسـل جـوان تئاتـری نیز از ایـن امر 
مسـتثنی نیسـت. بسـیاری از جوانـان علاقه منـد 
بـه هنـر و بـه ویـژه تئاتـر بـا هـزاران امیـد وارد 
دانشـگاه ها می شـوند تـا در حـوزه مدنظـر خـود 
تحصیـل کـرده و چشـم اندازی را بـرای فعالیـت و 

آینـده خـود رقـم بزنند.
سـال های سـال اسـت که وضعیت آموزش و سطح 
کمی و کیفـی آمـوزش تئاتـر در دانشـگاه ها محل 
بحـث اسـت امـا هیچـگاه اقدامـی از سـوی متولی 
این امـر یعنـی وزارت علوم صـورت نگرفته اسـت.
غیـر از وضعیـت آمـوزش تئاتـر در دانشـگاه ها، 
وضعیـت فعالیت هـای تئاتـری دانشـجویان نیـز 
رونـد مناسـبی نـدارد کـه بخـش اعظمـی از ایـن 
وضعیـت نامطلـوب بـه دلیـل نبـود برنامه ریـزی و 
سیاسـتگذاری مدیـران متولـی این امـر در وزارت 

علـوم شـکل گرفتـه اسـت.
دانشـگاه هایی که رشـته تئاتر را آمـوزش می دهند 
بسـتر و فضای مناسـبی برای فعالیت هـای اجرایی 
دانشـجویان تئاتـر ندارنـد و اگـر هـم دارنـد بـه 
اختیـار  در  مناسـب  شـرایطی  در  و  راحتـی 
دانشـجویان تئاتـر قـرار نمی گیـرد؛ ایـن وضعیتی 
اسـت کـه بارهـا در خصـوص آن گلایـه و انتقـاد 
هنرمنـدان تئاتـر، اسـتادان و دانشـجویان تئاتری 
منعکـس شـده امـا توجهـی بـه گلایـه و انتقادهـا 

نشـده اسـت.
تنهـا امکانـی کـه بـرای ارائـه فعالیت هـای تئاتری 
دانشـجویان طی سـال های گذشـته وجود داشـته 
جشـنواره تئاتر دانشـگاهی اسـت که همین امکان 
بسـتری بـرای ظهـور و معرفـی اسـتعدادهای 

درخشـانی بـوده و هسـت.
زمانی سـاز و کار جشـنواره تئاتر دانشـگاهی ایران 

توسـط کانون هـای تئاتـر دانشـگاهی که متشـکل 
از دانشـجویان تئاتری دانشـگاه ها بـود و همچنین 
مجمـع کانون هـای تئاتـر شـکل می گرفـت و دبیر 

جشـنواره نیـز از این طریـق معرفی می شـد.
بـه مـرور زمـان کانون هـای تئاتـر دانشـگاهی 
تضعیف و کنار گذاشـته شـدند و مجمع کانون های 
تئاتـر نیـز منحـل شـد و جـای خـود را بـه خانـه 
تئاتـر دانشـگاهی داد. ایـن رونـد باعـث شـد تا در 
دوره هـای بعـدی، جشـنواره تئاتـر دانشـگاهی 
نتخـاب دبیـر  وضعیـت متفاوتـی را در زمینـه ا
جشـنواره و همچنیـن نحـوه حمایت از جشـنواره 
تجربـه کنـد. به ایـن وضعیـت انتصاب هایـی بدون 
اسـتفاده از نظـر کانون هـای تئاتـر دانشـگاهی و 

دانشـجویان تئاتـر را هـم بایـد اضافـه کـرد.
مدیـران و مسـئولان وزارت علـوم هر سـال درباره 
اهمیـت و جایـگاه جشـنواره تئاتـر دانشـگاهی 
صحبـت کـرده و می کننـد امـا همـواره برگـزاری 
ایـن جشـنواره از انتخـاب دبیـر گرفته تـا بودجه و 
نحـوه برگزاری بـا حاشـیه های مختلـف و متفاوتی 

مواجـه شـده و می شـود.
وزارت علـوم بـه عنـوان متولـی تئاتـر دانشـگاهی 
به جـای هموار کـردن مسـیر فعالیت دانشـجویان 
ره  برگـزاری در حـد کمـال جشـنوا و  تئاتـر 
تئاتـر دانشـگاهی بـه عنـوان یکـی از مهم تریـن 
و تأثیرگذارتریـن رویدادهـای تئاتـری کشـور، 
بیشـترین سـنگ اندازی و مانـع تراشـی را در ایـن 

خصـوص داشـته و دارد.
این نحـوه عملکـرد وزارت علـوم باعث شـد تا طی 
یـک دهـه اخیـر حتـی در برخـی دوره هـا شـاهد 
انتخـاب دبیر جشـنواره بـا تأخیـر زمانی باشـیم و 
سـتاد برگزاری در شـرایط نامطلوب زمانی و مالی، 

جشـنواره را برگـزار کند.
2 سـال شـیوع کرونا خیـال وزارت علـوم را راحت 
کـرد زیـرا بهانه ای بـه جا بـرای توجیـه کم توجهی 
به تئاتـر دانشـگاهی و جشـنواره تئاتر دانشـگاهی 

ایـران به دسـت داد.
بـا پایـان دوران شـیوع ویـروس کرونـا و تغییـر 
دولـت، شـرایط تئاتـر دانشـگاهی و جشـنواره 
نـه تنهـا مطلـوب نشـد بلکـه نسـبت بـه گذشـته 

شـد. سـخت تر 
در حالـی کـه بدنـه تئاتـر دانشـگاهی در انتظـار 
شـکل گیری سـاز و کاری درسـت و کارشناسـانه 

بـرای فعـال شـدن کانون هـای تئاتـر دانشـگاهی 
و تصمیم گیـری فعـالان تئاتـر دانشـگاهی بـرای 
انتخاب دبیـر و نحوه برگـزاری بیسـت و چهارمین 
جشـنواره تئاتـر دانشـگاهی بـود، وزارت علـوم در 
روزهای پایانـی سـال ۱۴۰۰ انتصابـی را انجام داد 

که بـه حواشـی بیشـتر دامـن زد.
رحمـت امینی کـه مدیـر گـروه هنرهای نمایشـی 
پردیـس هنرهـای زیبـای دانشـگاه تهـران بـود به 
عنـوان دبیـر علمـی جشـنواره منصـوب شـد کـه 
این انتصـاب باعـث بـروز انتقادهای دانشـجویان و 
فعالان تئاتر دانشـگاهی شـد زیـرا چنیـن انتصاب 
و رونـدی را خارج از سـاز و کار برگزاری جشـنواره 
تئاتـر دانشـگاهی می دانسـتند. اینکـه یـک مدیـر 
نشـگاهی  ره تئاتـر دا بـه عنـوان دبیـر جشـنوا
ایـران انتخـاب شـد، خـلاف سـاز و کار همیشـگی 
جشـنواره بـود؛ رویـدادی کـه بایـد دبیـر و تمامی 
دسـت اندرکاران آن از بدنـه دانشـجویی دانشـگاه 

باشـند نـه مدیریـت دانشـگاه.
مـوج مطالبه گـری و انتقـاد دانشـجویان و فعـالان 
دانشـگاهی تهـران طی چنـد هفتـه ابتدایی سـال 
۱۴۰۱ ادامـه یافـت و از سـوی وزارت علـوم هـم 
نسـبت بـه ایـن مطالبه گـری واکنش هایـی نشـان 

داده شـد.
محمدعلی اسـلامی مدیرکل فرهنگـی وزارت علوم 
طـی سـخنانی کـه فروردیـن ۱۴۰۱ در رسـانه ها 
منعکـس شـد، گفـت: مشـارکت کانون هـای تئاتر 
دانشـگاه های کشـور و زمینه سـازی بـرای حضـور 
اسـتعدادهای هنرهـای نمایشـی دانشـجویان در 
جشـنواره تئاتر دانشـگاهی از سیاسـت های وزارت 
علـوم محسـوب می شـود؛ چـرا کـه این جشـنواره 

متعلـق به اسـتادان و دانشـجویان اسـت.
وی در بخـش دیگـری از سـخنان خود اعـلام کرد: 
علاقه مندان جشـنواره تئاتـر دانشـگاهی می دانند 
که این جشـنواره بـا وضعیـت مطلوب خـود فاصله 
دارد و لـزوم بازبینـی قواعـد و قوانیـن برگـزاری 
جشـنواره برای برگـزاری مطلوب آن، مـورد تاکید 
علاقـه منـدان و دلسـوزان ایـن عرصه اسـت. علت 
اعـلام و انتخـاب دبیـر علمـی در روزهـای پایـان 
سـال هـم، نشـان دادن عـزم و اراده جـدی اداره 
کل فرهنگـی و اجتماعـی وزارت علـوم بـرای 
برگـزاری ایـن جشـنواره همچنین پاسـخگویی به 
مطالبات دانشـجویان برای مشخص شـدن تکلیف 

جشـنواره بیسـت و چهـارم بود.
اسـلامی ادامـه داد: بـا توجـه بـه اینکه اساسـنامه 
و آئیـن نامـه مصوبـی در این زمینـه وجود نـدارد، 
تصمیـم گرفتـه شـد مطابـق اکثـر برنامه هـا و 
جشـنواره های دانشـگاهی کـه دارای دبیـر علمـی 
و دبیـر اجرایی اسـت، 2 دبیر بـرای این جشـنواره 
مشـخص شـود. برای انتخـاب دبیـر علمـی پس از 
نظرخواهـی از فعـالان این حـوزه، رحمـت امینی، 
مدیـر گـروه هنرهـای نمایشـی دانشـگاه تهـران 
انتخاب شـد تـا با تخصـص خود نسـبت بـه تدوین 
آئیـن نامـه، انجـام فرایندهـای علمـی و آسـیب 
شناسـی جشـنواره با بهره گیری از نظـرات صاحب 

نظـران و دانشـجویان همـت کنـد.
وی بـا بیـان اینکـه در سـال های قبـل رویـه ای 
وجـود داشـت کـه مدیـران گروه هـای تئاتـر و 
دبیـران کانون هـای تئاتـر دانشـگاه های تهـران به 
عنـوان نماینـده اسـتادان و دانشـجویان در کمیته 
انتخـاب دبیـر دانشـجویی عضویت داشـتند و پس 
از بررسـی رزومه و طرح های داوطلبـان، در نهایت 
یـک نفـر را بـه اداره کل فرهنگـی و اجتماعـی 
معرفـی می کردند تا بـرای آنهـا حکم صادر شـود، 
اظهـار کـرد: تصمیـم گیـری بـا اتـکا بـه کمـک، 
نظـر و مشـارکت کانون های دانشـجویی و اسـاتید 
یک شـیوه مطلـوب بـرای این جشـنواره ها اسـت. 
برای ایـن مقصـد تدوین آئیـن نامه جشـنواره یک 
ضرورت اسـت کـه بـا مشـارکت کانون هـای تئاتر 
دانشـگاه ها، دانشـجویان و اسـاتید این حـوزه جلو 

بـرود.
حدود 3 ماه از سـخنان مدیـرکل فرهنگـی وزارت 
علـوم گذشـته و هنـوز بـه مطالبـات دانشـجویان 
و فعـالان تئاتـر دانشـگاهی پاسـخی داده نشـده 
راده جـدی  اسـت. مشـخص نیسـت عـزم و ا
اداره کل فرهنگـی بـرای برگـزاری جشـنواره تئاتر 
دانشـگاهی کـه در سـخنان محمدعلی اسـلامی به 
آن اشـاره شـده در چـه وضعیتـی بـه سـر می برد.
هـر چـه هسـت، روزهـا و هفته هـا و ماه ها سـپری 
می شـوند و جشـنواره تئاتـر دانشـگاهی بـه عنوان 
رویـدادی مهـم در بلاتکلیفی به سـر می بـرد و رها 
شـده اسـت. نـه خبـری از مطالبـات دانشـجویان 
هسـت و نه خبـری از عـزم و اراده جـدی اداره کل 

فرهنگـی وزارت علوم.

چه بر سر جشنواره تئاتر دانشگاهی می آید؟

 رویدادی که رها شده است!

رامیـن حسـین پور نوازنـده، آهنگسـاز و 
خواننده موسـیقی در تازه تریـن فعالیت 
موسـیقایی خود تـک  آهنـگ »رهگذر« 
را با شـعری از محمدعلی بهمنی منتشـر 

. د کر
بـه گـزارش خبرگـزاری مهـر به نقـل از 
روابط عمومی پـروژه، رامین حسـین پور 
قطعـه جدیـد خـود را بـا نـام »رهگذر« 
بهمنـی  محمدعلـی  ز  ا شـعری  بـا 
منتشـر کـرد. حسـین پور آهنگسـاز، 
تنظیم کننـده، خواننـده و نوازنـده کل 

آلات موسـیقی ایـن اثـر اسـت.
قطعـه  یـن  ا تکمیلـی  توضیحـات  در 

اسـت: آمـده  موسـیقایی 
»رهگـذر« قطعـه ای عاشـقانه و عارفانـه 
اسـت که مضمون شـعر آن بر پایه ارزش 
نهادن بـه لیاقـت و بـاور به عشـق واقعی 
اسـت. »رهگـذر« میـل بـه جاودانگـی 
را در ذهـن مخاطـب رقـم می زنـد. اثـر 

»رهگـذر« از آلبـوم »هشـت انتخـاب« 
اسـت کـه در پیش تولیـد به سـر می بـرد 
و بـه زودی فرآینـد دکوپـاژ ویدیـوآرت 

ایـن قطعـه آغـاز می شـود.
این قطعه که شـعر و موسـیقی آن مجوز 
وزارت فرهنگ و ارشـاد اسـلامی را دارد، 
توسـط حسـین پور بـا سـازهای گیتـار 
الکتریـک، گیتار بیـس، درامـز، کیبورد، 
پیانو، چلو، گیتار آکوسـتیک خلق شـده 
اسـت. میکس و مسـترینگ هـم برعهده 

رامین حسـین پـور بوده اسـت.
وی خالـق اثـر ویدیـوآرت »صورتگـر« با 
شـعری از مولانا اسـت کـه ایـن قطعه از 
آلبـوم »گنجـور« گزیده اشـعار شـعرای 
فقیـد ایران اسـت. آلبـوم »گنجـور« نیز 
بـه زودی در دسـت نشـر قـرار می گیرد. 
از آلبـوم »گنجـور« سـه قطعـه بـا نـام 
صورتگـر، واقـف، تقدیـر دارای مجـوز 

رسـمی از دفتـر موسـیقی اسـت.

ویدیـوآرت »صورتگر« تاکنـون در بیش 
از 3۵ رقابـت بین المللـی شـرکت کـرده 
و موفـق بـه دریافـت جوایـز بیـن المللی 

متعددی شـده اسـت.
دانش آموختـه  حسـین پور  رامیـن 
معمـاری، موسـیقی و سینماسـت کـه 
در حـوزه موسـیقی بـه عنـوان شـاعر، 
زنـده  نوا و  تنظیم کننـده  آهنگسـاز، 
شـناخته می شـود. وی همچنیـن در 
حـوزه سـینما نیز بـه عنـوان نویسـنده، 
کارگـردان، تهیه کننـده و همچنیـن 
کانسـپچوال آرتیسـت مشـغول بـه کار 

سـت. ا
حسـین پور سـال 9۴ بـا تلفیـق هنـر 
معمـاری، موسـیقی و سـینما 2 اثـر بـا 
نام هـای »غنیمـت« و »اشـتیاق« تولید 
کـرد کـه در فسـتیوال های بین المللـی 
پیـدا  فینالیسـت حضـور  عنـوان  بـه 

نـد. کرده ا

تورج منصوری مدیر فیلمبرداری فیلم سینمایی 
»من و دبورا« به کارگردانی زنده یاد ضیاءالدین 
دری به بهانه رونمایی از این فیلم پس از ۱۶ سال، 

به ارائه توضیحاتی درباره این اثر پرداخت.
تورج منصوری فیلمبردار باسابقه سینمای ایران 
که تجربه همکاری با زنده یاد سیدضیاءالدین 
دری در فیلم سینمایی »من و دبورا« را در 
کارنامه خود دارد، به بهانه رونمایی از این فیلم 
پس از ۱۶ سال در تلویزیون در گفتگو با خبرنگار 
این فیلم مدت خیلی  مهر گفت: متأسفانه 
طولانی پخش نشد و در حقیقت زمان زیادی 
بر آن گذشت و از تمام معادلات و حس و حالی 
که آن سال ها وجود داشت و براساس آن فیلم 

ساخته شد، دور شده ایم.
وی ادامه داد: زمانی که قرار بود ضیاءالدین دری 
سریال »کلاه پهلوی« را کار کند، برای دیدن و 
آزمودن برخی لوکیشن ها و انتخاب بازیگران، 
قرار شد پروژه دیگری را کار کنیم. آقای دری 
بسیار فرد مستعدی بود، می توانست به سرعت 

قلم بزند و قلم خوبی هم داشت و نوشتن را به 
معنای واقعی بلد بود. چارچوب اصلی »من 
و دبورا« پیش تر وجود داشت و براساس آن 
آقای دری فیلمنامه را نوشت. آن زمان در دنیا 
خیلی درباره وضعیت ایران بحث وجود داشت و 
مجموعه ای از سوءتفاهم ها بود که آقای دری 
درصدد رفع این ابهامات برآمده بود. به گونه ای 
می خواست شرایط فرهنگی و سیاسی موجود در 
دنیا را در این فیلم به تصور درآورد و اینکه در 

خارج چگونه به ایرانی ها نگاه می کنند.
منصوری با اشاره به تصویب سریال »کلاه 
پهلوی« در تلویزیون ادامه داد: قرار شد با بودجه 
مشخصی، یک تیر و دو نشان صورت بگیرد و ما 
هم یک فیلم بسازیم، هم در کنار آن فضاها و 
لوکیشن هایی که برای سریال »کلاه پهلوی« 
نیاز بود را شناسایی کنیم. همان جمعی که قرار 
بود بعدها »کلاه پهلوی« را کار کنند در این فیلم 
حضور داشتند اما من بعدها سعادت همکاری با 
دوستان در سریال را پیدا نکردم. قرار بر این بود 

که از »من و دبورا« دو بهره برداشته شود؛ یکی 
ساخت یک فیلم بود و دیگری تعیین شرایط 

تولید برای سریال »کلاه پهلوی«.
برای اولین بار با »من و دبورا« 

به لبنان سفر کردم
وی تأکید کرد: برای اولین بار با همین فیلم به 
لبنان سفر کردم و آنجا با تعدادی بازیگر و عوامل 
فنی آشنا شدیم که برخی از آن ها در فیلم هم 
حضور داشتند. این ها بعدها تبدیل به دوستان 
خوبی برای ما شدند که همچنان با برخی از آن ها 
در ارتباط هستم. این فیلم سبب شد که با لبنان 
بیشتر آشنا شوم و طی پنج سال بعد از آن زمان 
بیشتری را در لبنان سپری کنم. آنجا کارهای 
مختلفی هم انجام دادم. »من و دبورا« برای 
من برکات زیادی داشت که یکی ازآن ها همین 
آشنایی من با یک کشور و فرهنگ جدید بود. 
برای من تجربه همکاری با این پروژه به نوعی 

گسترش فرهنگی در ذهنم بود.

فیلم ضیاءالدین دری چرا 16 سال دیده نشد؟

لوکیشن هایی که خاکستر شد!
تک آهنگ »رهگذر« منتشر شد

 خوانش شعری از محمد علی بهمنی

آگهی فقدان سند مالکیت
نظر به اینکه آقای پرویز حاتمی  فرزند درگوش به شماره 
از کهنوج  شناسنامه 59 و شماره ملی 3160960501 صادره 
مالک ششدانگ یک باب خانه  دارای پلاک 9142 فرعی از 
2 -اصلی واقع در شهر کهنوج میدان 22 بهمن خیابان جانبازان  ،قطعه یک 
بخش 46 کرمان که سند مالکیت آن   به شماره چاپی 155042 سری الف 
سال با شماره دفتر الکترونیک 139620319002001491 صادر و تسلیم گردیده 
،ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه محلی تصدیق امضاء شده اعلام نموده که 
سند مالکیت پلاک فوق مفقود شده و درخواست سند المثنی نموده است ،لذا 
با استناد تبصره یک اصلاحی ماده 120 آیین نامه قانون ثبت مراتب یک نوبت 
آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک فوق الذکر یا 
وجود سند مالکیت نزد خود میباشد ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار آگهی 
به اداره ثبت شهرستان کهنوج مراجعه و اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند 
مالکیت یا سند معامله تسلیم نماید والا پس از مدت مذکور نسبت به صدور 
سند مالکیت المثنی اقدام خواهد گردید .علی رحمانی خالص .رئیس ثبت 

اسناد واملاک کهنوج .م الف:563

آگهی فقدان سند مالکیت
چون آقای محمود میرکهنوج مالک ششدانگ پلاک 4267 
فرعی از 574-اصلی واقع در بخش 45 کرمان با ارائه دو 
برگ شهادت شهود تصدیق شده ادعا و اعلام نموده اصل سند 
مالکیت پلاک اخیرالذکر که قبلا ذیل ثبت 5670 صفحه 13 دفتر 40 املاک  
محلی جیرفت صادر و تسلیم شده است بعلت جابجای مفقود گردیده و از این 
اداره تقاضای صدور سند مالکیت المثنی پلاک فوق را نموده لذا بنا به درخواست 
نامبرده بر حسب دستور تبصره یک ماده 120 آیین نامه – قانون ثبت مراتب در 
یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله 
نسبت به ملک مرقوم ویا وجود اصل سند مالکیت مورد ادعا نزد خود می باشند 
از تاریخ انتشار آگهی )یک نوبت است (ظرف مدت 10 روز مراتب را با ارائه اصل 
سند مالکیت یا سند معامله کتبا به اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان جیرفت 
اعلام نمایند بدیهی است پس از انقضای مهلت مقرر در آگهی )10روز(هیچگونه 
ادعایی از هیچکس مسموع نخواهد بود واین اداره وفق ضوابط و مقررات نسبت 
به صدور سند مالکیت المثنی بنام مالک اقدام خواهد نمود .جواد فاریابی-

رئیس ثبت اسناد املاک جیرفت.م الف:203

آگهی فقدان سند مالکیت
چون آقای طهماسب دانشی مسکونی  مالک ششدانگ 
پلاک 60 فرعی از 33-اصلی واقع در بخش 34 کرمان 
و  ادعا  شده  تصدیق  شهود  شهادت  برگ  دو  ارائه  با 
ثبت  ذیل  قبلا  که  اخیرالذکر  پلاک  مالکیت  سند  اصل  نموده  اعلام 
1465 صفحه 312 دفتر 10املاک  محلی جیرفت صادر و تسلیم شده 
اداره تقاضای صدور سند  این  از  است بعلت جابجای مفقود گردیده و 
وبر  نامبرده  درخواست  به  بنا  لذا  نموده  را  فوق  پلاک  المثنی  مالکیت 
حسب دستور تبصره یک ماده 120 آیین نامه – قانون ثبت مراتب در 

انجام  مدعی  اشخاصی  یا  چنانچه شخص  تا  میگردد  آگهی  نوبت  یک 
ادعا  مورد  مالکیت  اصل سند  ویا وجود  مرقوم  به ملک  نسبت  معامله 
نزد خود می باشند از تاریخ انتشار آگهی )یک نوبت است (ظرف مدت 
10 روز مراتب را با ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله کتبا به اداره 
ثبت اسناد و املاک شهرستان جیرفت اعلام نمایند بدیهی است پس 
هیچکس  از  ادعایی  )10روز(هیچگونه  آگهی  در  مقرر  مهلت  انقضای  از 
مسموع نخواهد بود واین اداره وفق ضوابط و مقررات نسبت به صدور 
فاریابی- .جواد  نمود  خواهد  اقدام  مالک  بنام  المثنی  مالکیت  سند 

رئیس ثبت اسناد املاک جیرفت.م الف:204

متن آگهی رای هیات 
قانون الحاق

   

می رساند    اطلاع   به  بدینوسیله 
موادی  الحاق  قانون   1 ماده   2 بند  اجرای  در 
و  تولید  از  حمایت  و  ساماندهی  قانون  به 
یک  ششدانگ  خصوص  در  مسکن،  عرضه 
اصلی   5087 از  فرعی   11372 پلاک  خانه  باب 
36 کرمان  بخش  نجف شهر سیرجان  در  واقع 
تقاضای گل  مورد  مربع  متر   197 مساحت  به 
رای هیات  برابر  فرزند عزت الله  خاتون طغرلی 
حل اختلاف موضوع ماده 7 آیین نامه اجرایی  
 7 ماده  ج  بند  موجب  به  و  الذکر  فوق  قانون 
آئین نامه مزبور، رای مبنی بر صدور سند  صادر  
گردیده و بدینوسیله به اطلاع  عموم می رساند 
قانون  اجرایی  نامه  آئین   10 ماده  موجب  به 
چنانچه  ساماندهی  قانون  به  موادی  الحاق 
ثبتی  عملیات  و  نامبرده  تقاضای  به  شخصی 
روز   20 مدت  ظرف  می بایست  است  معترض 

برای  آگهی که  این  الصاق  یا  انتشار  تاریخ  از 
اعتراض  می گردد  الصاق  یا  منتشر  نوبت  یک 
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  به  کتبا  را  خود 
یک  مدت  ظرف  و  تسلیم  سیرجان  شهرستان 
اعتراض  دادخواست  اعتراض،  تسلیم  از  ماه 
و  تقدیم  قضایی  صالح  مرجع   به  را  ثبت  بر 
اداره ثبت اسناد و املاک  گواهی مربوطه را به 
ظرف  چنانچه  نماید.  ارائه  سیرجان  شهرستان 
واصل  اعتراض  آگهی،  انتشار  از  روز   20 مدت 
از  ماه  یک  مدت  گذشت  از  پس  یا  و  نگردد 
اعتراض، گواهی عدم تقدیم دادخواست  تاریخ 
ارائه  سیرجان  املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  به 
صادر  متقاضی  نام  به  مالکیت  سند  شود، 

می گردد.                 وتسلیم 

 تاریخ انتشار: سه شنبه 1401/04/14 
محمد آرمان پور رئیس اداره ثبت اسناد و 
املاک شهرستان سیرجان
شناسه آگهی: 1346254

آگهی دعوت مجمع 
عمومی عادی

شرکت تعاونی گلخانه داران دشت زرخیز جیرفت
تعاونی  اطلاع صاحبان سهام شرکت  به  بدینوسیله 
گلخانه داران دشت زرخیز جیرفت میرساند که جلسه 
مورخ  چهارشنبه  روز  در  شرکت  آن  عمومی  مجمع 
1401/04/29 راس ساعت 6 بعداز ظهر در محل شرکت 
تشکیل میگردد خواهشمند است در تاریخ و ساعت 

تعیین شده در محل مذکور حضور بهم رسانید .
*کلیه سهامداران موظفند کپی کارت ملی یا شناسنامه 
به انضمام دفترچه عضویت  را به همراه داشته باشند.

جلسه  در  سهامدار  وکیل  عنوان  به  *اشخاصی که 
شرکت می کنند باید وکالتنامه کتبی مورد تائید هیات 

مدیره را همراه داشته باشند .
دستور جلسه :

1- انتخاب اعضای هیئت مدیره به مدت 3 سال
2- انتخاب بازرس به مدت 1 سال

هیئت مدیره شرکت گلخانه داران 
دشت زرخیز جیرفت 

نوبت دوم

آگهی مفقودی پروانه اکتشاف
نظر به اینکه پروانه اکتشاف به شماره پروانه 19523 مورخ 1399/04/15 به نام حدیثه رحیمی 
صادق مفقود گردیده است.  لذا بدینوسیله به اطلاع می رساند کلیه مفاد پروانه مزبور از درجه اعتبار 

ساقط و پروانه ی اکتشاف مذکور هیچگونه ارزش و اعتبار قانونی ندارد.
مهدی باصره- سرپرست معاونت امور معادن و صنایع معدنی
تاریخ انتشار نوبت اول : 1401/03/31
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/04/14

نوبت دوم
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سه شنبه 14 تیر ماه 1401

حواشی اخیر پیرامون دو فدراسیون که خلاف 
جریانات مورد تاییــد وزارت ورزش بوده باعث 
حذف نام شان از فهرست مورد تایید این وزارتخانه 
برای انعقاد تفاهم نامه مالی سال جاری شده است.
به گزارش خبرنگار مهر، به نظر می رسد وزارت 
ورزش که اخیرا صلابت و قدرت همیشگی اش 
را در میان فدراسیون ها از دست داده و به واسطه 
برخی اتفاقات زیر سایه سنگین آنها قرار گرفته 
برای آنکه حرفش را حداقــل در برخی امور به 
کرسی بنشاند متوسل به سخت گیری های اداری 
شده تا اینگونه نشان دهد که کلاهش آنقدرها 

بدون پشم نشده است.
این را می توان از اقدام بی ســابقه ای که توسط 
وزارت ورزش در رابطه با پروسه اداری و قانونی 
مربوط به بودجه فدراسیون ها و کنار گذاشتن 
نام دو فدراســیون از این پروسه متوجه شد؛ دو 
فدراسیونی که اخیرا با حواشی تقریبا خودساخته 
خود را رو در روی وزارت ورزش قرار دادند و حالا 
کل خانواده آنها چوب این کار را می خورند و بابت 

آن تنبیه می شوند.
موضوع مربوط به انعقــاد تفاهم نامه مالی میان 
وزارت ورزش با فدراسیون ها می شود؛ روندی که 
چندسالی است مبنای تخصیص بودجه از طرف 
این وزارتخانه شده است اما امسال تقریبا اهرمی 

برای اعمال قدرت هم به حساب می آید.
بعد از گذشت بیش از سه ماه از آغاز سال جاری، 
وزارت ورزش از دو ســه هفته گذشته نشست 
مشترک با مسئولان فدراســیون ها به منظور 
بررسی برنامه های سال جاری آنها را آغاز کرده 
است، خروجی این نشست ها تفاهم نامه مالی 
است که میان طرفین امضا می شود و به عنوان 
ملاک عمل برای واریــز بودجه از طرف وزارت و 
هزینه کرد آن توسط فدراسیون ها در نظر گرفته 

می شود.
سرپیچی از دستور یقه سوارکاری

 را گرفت
طی این مدت مسئولان خیلی از فدراسیون ها 
نشست و تفاهم نامه مالی با وزارت ورزش برای 
سال جاری را به سرانجام رساندن، برخی از آنها 
در نوبت روزهای بعد هستند. فدراسیونی مانند 
سوارکاری اما شــامل هیچ یک از این دو دسته 
نیست چرا که در کل نام این فدراسیون از فهرست 

مورد نظر وزارت ورزش کنار گذاشته شده است.
طبیعی اســت که اولین مســئله ای که در این 
زمینه به ذهن خطور می کند مربوط به مجمع 
فدراسیون ســوارکاری می شود و انتخاباتی که 
بدون اذن وزارت ورزش و در غیاب نماینده این 
وزارتخانه برگزار شد. وزارت ورزش یک روز پیش 
از زمان مقرر برای برگــزاری مجمع انتخاباتی 
فدراسیون سوارکاری رای به لغو آن داد با این حال 

مجمع در همان روز 2۱ خردادماه برگزار شد.
البته که با وجود گذشــت بیــش از دو هفته از 
انتخابات سوارکاری هنوز حکم ریاست مسعود 
خلیلی که منتخب مجمع بود، صادر نشــده اما 
ظاهــرا وزارت ورزش به اعمال قــدرت و اثبات 
بزرگی خود در این حد راضی نشده چون برنامه 
ای هم برای انعقاد تفاهم مالی با این فدراسیون 
ندارد و این یعنی حذف بودجه این فدراسیون در 
سال جاری مگر اینکه در ادامه راه اتفاقات دیگری 

رقم بخورد.
مسعود خلیلی رئیس فدراسیون سوارکاری هم 
این موضوع را تایید می کنــد. وی در گفتگو با 
خبرنگار مهر گفت که تا به امروز دعوت نامه ای 
مبنی بر حضور در وزارت ورزش و امضای تفاهم 

نامه مالی دریافت نکرده است.
ووشو هم بی نصیب نماند

فدراســیون ووشــو هم در رابطه با تفاهم نامه 
مالی سال ۱۴۰۱ و انعقاد آن حال و روزی شبیه 
فدراسیون سوارکاری دارد چون مسئولان این 
فدراسیون نه در نشست هایی که تا به امروز برگزار 
شده شرکت داشته اند و نه جایی در نشست های 

احتمالیِ باقی مانده دارند.
اخیرا در رابطه با فضای مجازی و فعالیت یک پیچ 
اتفاقاتی رقم خورده که پای رئیس فدراســیون 
ووشو را هم وسط کشیده است. به نظر می رسد 
همین حواشی باعث شده تا وزارت ورزش در مورد 
فدراسیون ووشو موضع غیظ و غضب اینچنینی 
بگیرد وگرنه چرا باید فدراسیونی که سهم قابل 
توجهی در مدال آوری ایران در بازی های آسیایی 
دارد اینچنین در فهرست »بد«های ورزش قرار 
بگیرد و محروم از تفاهم نامه ای شود که مبنای 
دریافت سهمش از میلیاردها بودجه ورزش در 

سال جاری است؟
تسویه حساب با دو فدراسیون؟

سوارکاری و ووشو در حالی از انعقاد تفاهم نامه 
مالی محروم هستند که اردیبهشت ماه همچون 

دیگر فدراسیون ها سهم ناچیزی از بودجه سال 
جاری خــود را از وزارت ورزش دریافت کردند. 
یعنی زمانی که این دو رشته درگیر حواشی فوق 
نشده بودند و اتفاقا همین موضوع هم مهر تاییدی 
است بر اینکه مدیران وزارت ورزش دقیقا به خاطر 
اتفاقات اخیر، اینگونه و با این روش دست به اعمال 
قدرت زده اند. به هر حــال وقتی جایگاه وزارت 
ورزش به حدی رسیده که هر روز، شان و منزلتش 
تقلیل می رود و فدراســیون ها هم از آن حرف 
شنوی ندارند، مسائل مالی بهترین اهرم می شود 

برای خودی نشاندن اما به چه قیمت؟
طبیعی اســت که زمان تزریق بودجه به اندازه 
میزان آن برای مســئولان فدراسیون ها حیاتی 
اســت. اینکه آنها در ۶ ماه نخست سال بتوانند 
به بخش قابل توجهی از بودجه خود دسترسی 
داشــته باشــند اهمیت دارد چرا که در تقویم 
فدراسیون ها، حجم بالایی از فعالیت های داخلی 
و بین المللی برای این بــازه زمانی پیش بینی 
شده است. با این حال حواشــی اخیر پیرامون 
روسای سوارکاری و ووشو محل تسویه حساب 
برای مدیران وزارت ورزش شده است تا در این 
مقطع حیاتی و تعیین کننده آنها را در تنگنای 
مالی قرار دهند. وزارت ورزش ریاســت خلیلی 
برای دوره جدید فدراسیون سوارکاری را تایید 

نکرده و نسبت به مدیریت ووشو و ادامه آن هم 
تغییر موضع داده اســت و قطعا به خاطر اعمال 
فشار بر روی آنها اقدام به مسدود کردن راه تزریق 
بودجه شان کرده اما باید این را در نظر داشت که 
آسیب این مقابله فراگیرتر از رئیس و همراهانش 
خواهد بود به خصوص که ووشو جزو رشته های 
اعزامی به بازی های آسیایی است و اتفاقا در بازی 
های 2۰۱8 اندونزی با 2 طلا و ۴ نقره به بهبود 
جایگاه کاروان ایران در جــدول توزیع مدال ها 
کمک کرد. با این حال و به خاطر حواشی مربوط 
به یک نفر، فشــار مالی روی کل خانواده ووشو 
وارد می شــود. از طرفی ووشو و سوارکاری جزو 
فدراسیون هایی هستند که در فهرست مجلس 
برای کمک ویژه مالی در سال جاری قرار دارند. 
سهم این دو فدراسیون از بودجه مصوب 3.۱۵۰ 
میلیارد ریال در این زمینه بــه ترتیب ۵۰ و 2۰ 
میلیارد تومان اســت اما هنوز از این محل هم 

بودجه ای در اختیارشان قرار نگرفته است.
به هر حال وزارت ورزش برخورد اینچنینی - تنبیه 
مالی- را از اختیارات خود در قبال فدراسیون می 
بیند به خصوص وقتی حرفش خریداری ندارد و 
از طرف فدراسیون ها تره ای برای آن خرد نمی 
کنند اما قطعا تعیین تکلیف فدراسیون ها راهی 

معقول تر و منطقی تر است.

خودنمایی وزارت ورزش  برابر دو فدراسیون مشکل دار 
گزارش

مهر

دخالت فیفا در پرونده انتقال 
بازیکن تیم ملی ایران به اسپانیا!

در صورتی که مشکل خروج از کشور بازیکن تیم ملی فوتسال ایران برای 
پیوستن به تیم پالما اسپانیا رفع نمی شد، فیفا این بازیکن را از حضور در هر 

باشگاه دیگری محروم می کرد.
به گزارش خبرنگار مهر، مسلم اولادقباد ملی پوش فوتسال ایران بعد از 
درخشش در جام جهانی 2۰2۱ فوتسال مورد توجه باشگاه پالما اسپانیا 
قرار گرفت و چند ماه پیش قراردادش را با این تیم به امضا رساند. به این 
ترتیب اولادقباد فصل آینده در تیم پالما حضور خواهد داشت اما پروسه 
پیوستن او به لیگ اسپانیا به خاطر مشکلاتی که پیش آمد، کمی پیچیده 

شد و حتی دخالت فیفا را در پی داشت.
اولادقباد قرار بود ابتدا برای انجام امور نهایی قراردادش راهی اسپانیا بشود 
اما در حین انجام امور مربوط به این سفر متوجه مشکل گرفتن مجوز 

خروجش از کشور شد.
ملی پوش ایران تصور می کرد با توجه به قانون سربازی و عدم مشکل 
خروج از کشور برای بازیکنان 3۰ ساله، می تواند بدون دردسر به پالما برود. 
با این حال این قانون برای بازیکنان فوتبال مصداق داشت و ملی پوشان 
ساحلی و فوتسال از آن بی بهره بودند. در واقع اولادقباد طبق این قانون 
باید هر ماه از اسپانیا به ایران بازمی گشت تا مجوز خروج خود از کشور را 

تمدید کند.
این نگرانی و دغدغه بزرگ، دلسردی بازیکن ایران را در پی داشت تا جایی 
که اولادقباد در مصاحبه ای اعلام کرد قید رفتن به پالما را می زند چون 
برایش امکانپذیر نیست هر ماه به ایران بازگردد و دوباره به اسپانیا سفر کند. 
این تصمیم حتی واکنش مدیران پالما را هم در پی داشت و تلاش برای 

منصرف کردن بازیکن ایران از تصمیمش به هر نحوی آغاز شد.
اولادقباد در گفتگوی دو هفته پیش خود با خبرگزاری مهر، مشکل را 
این طور توضیح داده بود: »هم با سرمربی هم با مدیر ورزشی باشگاه در 
ارتباط هستم. وقتی فهمیدند تصمیم دارم به اسپانیا نروم، خیلی ناراحت 
شدند. آنها گفتند روی تو حساب کردیم و به خاطر توافق با تو، با بازیکن 
دیگری صحبت نکردیم. حتی مدیر ورزشی باشگاه گفت که اگر نیایی 

شرایط برایت سخت خواهد شد.«
اظهارات مدیر ورزشی پالما نشان می دهد باشگاه اسپانیایی قصد داشته در 
صورت جدایی اولادقباد و عدم سفرش به اسپانیا، اقدامات حقوقی را برای 
فسخ یکطرفه قرارداد ملی پوش ایران در پیش بگیرد و پرونده را در مسیر 

شکایت به فیفا قرار بدهد.
این موضوعی است که »دیوید کاندلاس« خبرنگار اسپانیایی در گفتگو 
با خبرنگار مهر آن را تایید می کند. به گفته کاندلاس، فیفا اعلام کرده بود 
اولادقباد در صورتی که به پالما نرود حق حضور در باشگاه دیگری را ندارد 

و محرومیت در انتظارش خواهد بود.
کاندلاس تاکید کرد: پالما وضعیت را به فیفا گزارش داد و فیفا به ایران گفت 
که اگر اولادقباد به پالما نیاید نمی تواند در هیچ تیم دیگری بازی کند، زیرا 

قرارداد به طور رسمی امضا شده است.
این مشکل البته در نهایت با کمک وزارت ورزش و مسئولان شورای برون 
مرزی برطرف شد و اولادقباد می تواند حالا برای همراهی پالما در لیگ 
اسپانیا و لیگ قهرمانان اروپا، هر سه ماه یکبار جهت تمدید مجوز خروج 

خود از کشور، به ایران بیاید.

مربی تازه وارد پرســپولیس آمار مطلوبی با دروازه بان های 
الریان در لیگ ســتارگان قطر نداشته اســت و باید دید در 
پرسپولیس و با حضور علیرضا بیرانوند چه عملکردی خواهد 

داشت.
به گزارش مهر، عملکرد پر فراز و نشــیب حامد لک در فصل 
گذشته رقابت های لیگ برتر باعث شد تا یحیی گل محمدی 
در نقل و انتقالات زمســتانی تصمیم بگیرد احمد گوهری را 
از صنعت نفت آبادان برای جانشــینی او انتخاب کرده تا به 

سرخپوشان در بازی های برگشت کمک کند.
با این حال اشــتباهات فردی لک و تزلزل گوهری ســبب 
شد تا نه تنها باشــگاه پرســپولیس تصمیم به بازگرداندن 
علیرضا بیرانوند بگیرد بلکه داود فنایی مربی دروازه بان های 
پرسپولیس نیز از جمع دستیاران گل محمدی خارج شود. 
حامد لک نیز به مس رفســنجان پیوست تا علیرضا بیرانوند 

بدون رقیب جدی به چارچوب دروازه پرسپولیس بازگردد.
بیرانوند در حالی پس از دو فصل ناکامی در فوتبال باشگاهی 
اروپا به پرسپولیس برگشــته که قرار است با مربی جدید در 

فوتبال باشگاهی ایران کار کند.
»ولسلی ننکا« مربی دروازه بان های الریان قطر از سال 2۰۱۶ 
تا 2۰22 با پرســپولیس قرارداد بسته است تا فصل آینده به 
یحیی گل محمدی برای بهبود آمــار گل خوردن های تیم 

کمک کند.

نایب رییس زنان فدراســیون هندبال می گویــد با توجه به 
فرصت اندک تا بازی های کشورهای اسلامی باید سریعا کادر 
فنی تیم ملی هندبال زنان مشــخص شود. به گزارش ایسنا، 
هندبال زنان در لیست اعزامی به مسابقات کشورهای اسلامی 
قرار نداشت و در پی اعتراض سرپرست کاروان و رییس کمیته 
ملی المپیک ایــران دو روز قبل در جلســه کمیته برگزاری 
بازیهای کشورهای اســلامی که با حضور سرپرست کاروان 
کشورها در قونیه ترکیه برگزار شد تیم ملی هندبال زنان ایران 
به تیم های حاضر در این مسابقات اضافه شد. حال تا بازی های 
کشورهای اسلامی کمتر از ۴۰ روز بیشتر زمان باقی نمانده 
است. در این شرایط تیم ملی هندبال زنان ایران در شرایطی 
باید راهی این مسابقات شود که کادر فنی ندارد و اردوهای 
این تیم نیز بعد از مسابقات قهرمانی جهان اسپانیا یعنی آذر 
۱۴۰۰ تشکیل نشده است. فدراسیون هندبال درصدد جذب 
ســرمربی خارجی برای حضور موفق زنان در قهرمانی آسیا 
بود اما حالا با توجه به محدود بودن زمان مشخص نیست که 
می تواند سرمربی خارجی انتخاب کند یا باید تیم ملی زنان با 

کادر فنی ایرانی راهی مسابقات شود.

آمار»سینوسی« مربی جدید 
پرسپولیس

بازی های کشورهای اسلامی 
و دغدغه زنان هندبالیست  

بدون مربی

خبر

هر
س: م

عک

کاغذ ورزش

افقی
كردن،  محو   - مطرح  جمع   -  1 
 - بردن  میان  از  كردن،  ناپدید 
عرض   - تحریر2  ماشین  مخترع 
مبنا،  و  پایه  بنیاد،  و  شالوده   -
حرف  هیتلری،  آسیاب،حرف  سنگ 
نازی ها - ناپاك3 - رمزینه، پیش 
نارسا، غیر  شماره مخابراتی - كلام 
دید  جهت،   - شاید  الا،   - خالص 
به  ترکی  زبان  در  اندک،  نور  چشم، 
قدیم،  ایتالیای   - گویند4  می  آب 

دیوار  باستان -  امپراطوری های  از 
تقوایی5 -  ناصر  از  فیلمی  کوتاه - 
 ، پلکان   - قرآنی  جمله   - خوشا 
دهن   - نردبان6  و  پلکان  نردبان، 
تونی  بازی  با  فیلمی   - کجی 
 - طاعت  اهل  دیندار،   - كرتیس7 
رو  با حرکت  بدن  وضع  کردن،  حفر 
به جلو و چرخش در کشتی - قلم 
 - آغازها  اول،  جمع   - انگلیسی8 
شهری   - ناامید9   - خسته  نفس 
در آلمان - آتش سوزی - پدر شعر 

سقف   - اطفال   - همسر   - نو10 
یکی  مسیحی،  حواری   - دهان11 
صاحب  میسح،  حواری  دوازده  از 
 - زکریا  پسر  اربعه،  اناجیل  از  یکی 
عدد  ریه،   - های کرمان12  شهر  از 
نفس کش - جسد - از کشورهای 
شكست   - جنوبی13  آمریکای 
خورده در شطرنج - شهر اصفهان - 
تاكنون  نوزادان14 -  نوشیدن  شیوه 
- رب النوع مصریان - نشانه جمع، 
پول   - ادب  بی  بله  شیرازی،  بله 
ایتالیایی  غذای   - ایتالیا15  كشور 
بخشهای  از  یكی  اوستا،  بخش   -
در مراسم مذهبی خوانده  اوستا كه 

آبگیر  - شود  می 

عمودی
فیلم   - بویه  آل  آخرین حاكم   -  1
نشینان  شیخ  از   - هودسن2  والتر 
 - امارات  نشین  شیخ  امارات، 
پسرانه  نام  اساطیری،  كمانگیر 
اقبال3  طالع،  اقبال،  و  بخت   -
گویش  به  بالا  فرنگی،  بالای   -
نسل  از   - وارونه  ذم   - سام  عمو 
گرو   - بازی4  وسیله   - سادات 
ورزش  زمین  ورزشگاه،   - گذاشتن 
های  نام  از   - آوردن5  بدنیا   -
افسوس6   - دینداری   - خداوند 
خاور  غده  صهیونیستی،  کشور   -
 - ساختمانی7  قرارداد   - میانه 
آذری8  تازه   - البشر  ام   - مشاور 
- قمر زمین، چراغ آسمان - تکرار 
آغاز،   - زعفران  چوبه،  زرد   - حرف 

از  فیلم  بازیگر   - درك   - صحرا9 
بوزینه، گل مبارك  كجا میدانی10 - 
- معتقد به چیزی - آخرین نازی، 
 - هیتلر11  معاون  هیتلر،  دستیار 
فیلمی   - سام12  پدر   - نگاشتن 

لطیفه13   - بوگارت  همفری  بابازی 
ششم،  و  سی  سوره  بیگانه،  بله   -
قسمتی   - قران  مقطعه  حروف  از 
الهی14  مقرب  ازفرشتگان   - پا  از 
سور  همنشین  آید،  می  سور  با   -

ظروف   - عهد  عهد،  همنشین   -
عناصرشیمیای  از   - آشپزخانه15 
باعدد اتمی 54 - تن و بدن، جسم 
از شاهان   - پیكر  و  و كالبد، هیكل 

نسه  فرا

جدول شماره 1266

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کهنوج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده  13 آئین نامه قانون تعیین 
رسمی  سند  فاقد  وساختمان  اراضی  و  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
قانون  موضوع  هیات    140160319002000562 شماره  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کهنوج  تصرفات 

مالکانه بلامعارض متقاضی خانم بتول صادقی کوه شهری فرزند 
اسماعیل بشماره شناسنامه 216 صادره از منوجان  در یک قطعه 
زمین محصور با بنای احداثی در آن  به مساحت 378 مترمربع 
پلاک 4125  فرعی از920 - اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 
920 - اصلی قطعه 5 بخش 46 کرمان  واقع در منوجان خیابان 
محرز  رازبان  درویش  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  مسلم 
به  نوبت  دو  در  مراتب  اطلاع عموم  منظور  به  است.لذا  گردیده 
فاصله  15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 

انتشار اولین  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را  از تاریخ 
به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق  مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد 

./م الف: 524
 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/03/31 
تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/04/14
 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کهنوج
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده  13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی وساختمان فاقد سند رسمی برابر رای شماره 
140160319002001171 هیات  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک کهنوج  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 

مصطفی رازبان فرزند فتح الله بشماره شناسنامه 22421 صادره از 
کهنوج  در ششدانگ یک قطعه زمین محصور مشتمل بر بنای احداثی 
و باغچه  به مساحت 6026.5مترمربع پلاک 4126  فرعی از920 - 
اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 920 - اصلی قطعه 5 بخش 46 
کرمان  واقع در منوجان بلوار خلیج فارس روبروی پمپ بنزین رازبان  
خریداری از مالک رسمی آقای احمد  رازبان محرز گردیده است.لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله  15 روز آگهی می 
شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین  آگهی به مدت 

دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق  مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد 
./م الف: 535 /  تاریخ انتشار نوبت اول :1401/03/31 - تاریخ انتشار 
نوبت دوم :1401/04/14 توضیحات :به علت انتقال آقای ابراهیم امیر 
سلیمی از این واحد ثبتی به واحدی دیگر آقای خالد خادم ریگی به 
عنوان کارشناس جایگزین انتخاب و معرفی میشود -علی رحمانی 

خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج.
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پیامک شــما را درباره ایــن صفحه می خوانیم

 سال پنجم | شماره پیاپی 1266
7سه شنبه  14   تیر ماه 1401 کاغذ سیاست

نشســت تخصصی »نقــش کارآفرینان پیشــرو در 
اقتصاد کشور« با هدف مشــارکت موثر کارآفرینان 
در فرآیند بررســی مســائل راهبردی بخش اقتصاد 
در مرکز بررسی های اســتراتژیک ریاست جمهوری 
برگزار شد. به گزارش ایســنا به نقل از روابط عمومی 
مرکز بررســی های استراتژیک ریاســت جمهوری، 

در ابتدای این جلســه کارآفرینان پیشــرو کشور هر 
یک در سخنانی به بیان پیشــنهادات و دغدغه های 
خود در عرصه هــای تولید، کارآفرینــی و صادرات 
پرداختنــد و خواســتار رفــع مشــکلات در ایــن 
عرصه ها با همفکری مرکز بررســی های استراتژیک 
شدند.»تصویب قوانین ضدونقیض و دست و پاگیر در 

کشور«، »عدم مشــورت با فعالان اقتصادی در اتخاذ 
تصمیمات اقتصــادی در دولت«، »مشــکلات نظام 
مالیاتــی و فقدان مرجعی برای بررســی راهکارهای 
توســعه صــادرات« از جملــه معضلاتــی بــود که 
توســط کارآفرینان و تولیدکننــدگان حاضر در این 
نشســت عنوان شــد.کارآفرینان پیشــرو کشور در 

این جلســه همچنین بر »ضــرورت اعتماد دولت به 
بخش خصوصــی«، »اهمیت جلوگیــری از واردات 
محصولات مشــابه داخلی«، »ضرورت رفع موانع از 
پیش  پای تولیدکنندگان«، »ســاماندهی مجوزهای 
مختل کننــده نظــام تولید و صــادرات«، »ضرورت 
بهره گیری از خدمات شرکت های دانش بنیان و فناور 
در عرصه های صنعتی و تولیــدی« و »اهمیت توجه 
دولت به امر سرمایه گذاری به خصوص سرمایه گذاری 
خارجــی« تاکیــد کردند.»همفکری بیشــتر دولت 
با انجمن هــا، اتحادیه ها و اصنــاف«، »جلوگیری از 
مهاجرت نخبگان« و »داشــتن اســتراتژی مناسب 
برای حمایــت از تولید« نیز از دیگــر موضوعاتی بود 
که در این نشســت بر آن تأکید شد.خیاطیان، تولید 
را یکی از راهبردی ترین مســائل کشــور دانســت و 

گفت: نگاه ما در دولت ســیزدهم به مســئله تولید، 
یک نگاه کاملًا راهبردی است. تولید یکی از پایه های 
مهم اقتصاد اســت به طوری که سال ها شعار سال در 
راستای تولید انتخاب شده است. وی تولیدکنندگان 
و کارآفرینان را سرداران عرصه اقتصاد توصیف کرد و 
اظهار داشت: تاکید ویژه مقام معظم رهبری به بحث 
تولید در چند سال گذشته نشان از اهمیت بالای این 
مســئله دارد و تحقق اهداف این نامگذاری در گروی 
کنشگری موثر کارآفرینان و اصحاب تولید و صنعت 
است.رئیس مرکز بررسی های اســتراتژیک ریاست 
جمهوری، ضمــن اعــلام آمادگی ایــن مرکز برای 
تداوم اینگونه جلسات، پیشــنهاد کرد جلسه بعدی 
این نشست با موضوع بررســی چالش های صادراتی 
تولیدکنندگان برگزار شود.این استاد دانشگاه گفت: 

یکی از موضوعات و دغدغه های مطرح شــده در این 
جلســه موضوع صادرات بود که خوب اســت محور 
جلسه آینده قرار گیرد تا نظام مســائل آن را احصا و 
راهبردهایی را ارائه و آن را پیگیری کنیم.وی با بیان 
اینکه موضوع اســتراتژی توســعه صنعتی کشور در 
دستور کار دولت قرار دارد، گفت: در جلسات بعدی با 
کارآفرینان می توانیم این موضوع را نیز بررسی کنیم 
و نقطه نظرات شما کارآفرینان را اخذ و به یک راهبرد 
مشخص در این زمینه برسیم.رئیس مرکز بررسی های 
استراتژیک ریاســت جمهوری فعالان عرصه تولید را 
افرادی دلسوز کشور عنوان کرد و گفت: دولت نیز باید 
از این افراد حمایت کند. اگر باب گفت وگو باز شود و 
دو طرف کنار یکدیگر قرار گیرند، بسیاری از مشکلات 

رفع می شود و اتفاقات خوبی را شاهد خواهیم بود.

نشست تخصصی نقش کارآفرینان 
پیشرو  در اقتصاد کشور

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کهنوج

و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 

ساختمانهای فاقد سند رسمی

تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده   و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 

شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمان  اراضی  و  ثبتی  وضعیت 

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات    140160319002000614

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 

کهنوج  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم مرضیه سالاری منوجان 

زمین  قطعه  یک  در  منوجان   از  40 صادره  بشماره شناسنامه  احمد  فرزند 

محصور با بنای احداثی در آن  به مساحت 224.12مترمربع پلاک 104  فرعی 

از835 - اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک یک فرعی از 835 - اصلی 

قطعه 5 بخش 46 کرمان  واقع در منوجان قلعه خریداری از مالک رسمی 

آقای فقیر محمد زارعی منوجان محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم 

مراتب در دو نوبت به فاصله  15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 

نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 

تاریخ انتشار اولین  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 

و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست 

خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق  مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد 

.م الف:525 

تاریخ انتشار نوبت اول :1401/03/31 

تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/04/14

علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کهنوج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین  و ماده  13  قانون  آگهی موضوع ماده 3 
شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمان  اراضی  و  ثبتی  وضعیت 
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات    140160319002000002
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
فرزند  دامغانی  فاطمه  متقاضی خانم  بلامعارض  مالکانه  کهنوج  تصرفات 
عزیزاله بشماره شناسنامه 503 صادره از حور  در ششدانگ یک قطعه زمین 
محصور با بنای احداثی در آن  به مساحت 4323.92مترمربع پلاک 157  
فرعی از 164 - اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 164 - اصلی قطعه 2 
بخش 46 کرمان  واقع در هور فاریاب خریداری از مالک رسمی آقای محمد 

خورشیدی  محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله  15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین  
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق  مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: 527

تاریخ انتشار نوبت اول :1401/03/31 
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/04/14

به علت انتقال آقای ابراهیم امیر سلیمی از این واحد ثبتی به واحدی 
دیگر آقای روح الله ناصری به عنوان کارشناس جایگزین انتخاب و معرفی 
میشود.  علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج.ازطرف 
سالاری

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کهنوج

و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 

ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده  13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی وساختمان فاقد سند رسمی برابر رای شماره 140160319002001012 

هیات  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 

رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کهنوج  تصرفات مالکانه بلامعارض 

متقاضی آقای دادخدا چمانه  فرزند مرید بشماره شناسنامه 19 صادره از کهنوج  

در یک قطعه زمین مزروعی  به مساحت 49700متر مربع پلاک 918  فرعی از93 

- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 2 فرعی از 93 - اصلی قطعه 2 بخش 

46 کرمان  واقع در چاه مرید چاه ریگان کهنوج خریداری از مالک رسمی آقایان 

غلامشاه عوضی و رضا خوشنام  محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم 

مراتب در دو نوبت به فاصله  15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 

به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 

اولین  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 

رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را به مراجع 

قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق  مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: 530

 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/03/31 
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/04/14
 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کهنوج

و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 

ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده  13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی وساختمان فاقد سند رسمی برابر رای شماره 140160319002001128 

هیات  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 

رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کهنوج  تصرفات مالکانه بلامعارض 

متقاضی آقای امان الله کریمی  فرزند بهادر بشماره شناسنامه 22809 صادره از 

کهنوج در یک قطعه زمین مزروعی  به مساحت 14701.49مترمربع پلاک 1043  

فرعی از 56 - اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 2 فرعی از 56 - اصلی قطعه 

یک  بخش 46 کرمان  واقع در سهران کهنوج خریداری از مالک رسمی خانم 

معصومه مهیمی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 

فاصله  15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 

متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین  آگهی به مدت دو 

ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 

تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند .بدیهی 

است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق  مقررات  سند 

مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: 539

 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/03/31 

تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/04/14

 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کهنوج

و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 

ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده  13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی وساختمان فاقد سند رسمی برابر رای شماره 139960319002004233 

هیات  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 

رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کهنوج  تصرفات مالکانه بلامعارض 

متقاضی جواد خاندل فرزند خوبیار بشماره شناسنامه 4571 صادره از منوجان  در 

یک قطعه زمین محصور با بنای احداثی در آن  به مساحت 704 مترمربع پلاک 

103  فرعی از835- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک یک فرعی 835 - اصلی 

قطعه 5 بخش 46 کرمان  واقع در قلعه منوجان کوچه کتابخانه عمومی خریداری از 

مالک رسمی آقای فقیر محمد زارعی  محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم 

مراتب در دو نوبت به فاصله  15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 

به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 

اولین  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 

رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را به مراجع 

قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق  مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: 510

 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/03/31 

 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/04/14

علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کهنوج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 

ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده  13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی وساختمان فاقد سند رسمی برابر رای شماره 140160319002000811 

هیات  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کهنوج  تصرفات مالکانه 

بلامعارض متقاضی آقای یدالله سالاری فرزند دادی بشماره شناسنامه 10 صادره 

از جیرفت دریک قطعه زمین محصور با بنای احداثی در آن  به مساحت 75 متر 

مربع پلاک 10574  فرعی از2 - اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 209 فرعی 

از 2 - اصلی قطعه یک بخش 46 کرمان  واقع در حیدرآباد کهنوج خریداری 

از مالک رسمی آقای علی دارابی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم 

مراتب در دو نوبت به فاصله  15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 

نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 

انتشار اولین  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 

اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را به 

مراجع قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق  مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد . 

تاریخ انتشار نوبت اول :1401/03/31 

 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/04/14

علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کهنوج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده  13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی وساختمان 

فاقد سند رسمی برابر رای شماره 14016031900200810 هیات  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 

ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کهنوج  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم 

خدیجه ملائی فرزند اسداله بشماره شناسنامه 535 صادره از بندر ماهشهر  در ششدانگ ساختمان نیمه ساخته  به 

مساحت 60.67متر مربع پلاک 2278 فرعی از 3 - اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 3 - اصلی قطعه یک بخش 

46 کرمان  واقع در شیخ آباد کهنوج  خریداری از مالک رسمی آقای امیر سعیدی مالکی محرز گردیده است.لذا به منظور 

اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله  15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 

متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 

تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 

نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق  مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد . 

تاریخ انتشار نوبت اول :1401/03/31 

 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/04/14

 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کهنوج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده  13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی وساختمان 
فاقد سند رسمی برابر رای شماره 140160319002001363 هیات  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کهنوج  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم 
زهرا دیناربر فرزند امیر بشماره شناسنامه 3150070090 صادره از کهنوج در یک قطعه زمین محصور با بنای احداثی در آن  
به مساحت 442.68مترمربع پلاک 10576  فرعی از 2 - اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 236 فرعی از 2 - اصلی 
قطعه یک بخش 46 کرمان  واقع در حیدر آباد کهنوج کوچه رجایی 18 خریداری از مالک رسمی آقای یار محمد شهیکی 
محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله  15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین  آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست خود 
را به مراجع قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق  مقررات  سند 

مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: 542

 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/03/31 

تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/04/14

علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک 

کهنوج
و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 

ساختمانهای فاقد سند رسمی

تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده   و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 

تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی وساختمان فاقد سند رسمی برابر رای 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات    140160319002001231 شماره 

وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 

ثبتی حوزه ثبت ملک کهنوج  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 

اکبر بشماره شناسنامه 420 صادره  مأوائی فرزند علی  فرامرز  آقای 

از کرمانشاه  در یک قطعه زمین محصور با بنای احداثی در آن  به 

مساحت 197.58مترمربع پلاک 2687  فرعی از یک - اصلی مفروز 

و مجزی شده از پلاک 73 فرعی از یک - اصلی قطعه یک بخش 

46 کرمان  واقع در کهنوج کوچه اداره برق خریداری از مالک رسمی 

آقای یداله  زارع محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 

در دو نوبت به فاصله  15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 

باشند می  داشته  اعتراضی  مالکیت متقاضی  به صدور سند  نسبت 

توانند از تاریخ انتشار اولین  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 

به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 

تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 

.بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق  مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: 540

تاریخ انتشار نوبت اول :1401/03/31 
تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/04/14
 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک 

کهنوج
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 

و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نامه قانون تعیین  آئین  آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده  13 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی وساختمان فاقد سند رسمی برابر رای 
شماره 140160319002000615 هیات  موضوع قانون تعیین تکلیف 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در  وضعیت ثبتی 

بلامعارض  مالکانه  تصرفات  ملک کهنوج   ثبت  حوزه  ثبتی  واحد 
بشماره  اسماعیل  فرزند  شهری  صادقی کوه  بتول  خانم  متقاضی 
شناسنامه 216 صادره از منوجان  در یک قطعه زمین محصور با بنای 
احداثی در آن  به مساحت 252.85مترمربع پلاک 4124  فرعی 
از920 - اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 920 - اصلی قطعه 
5 بخش 46 کرمان  واقع در منوجان خیابان مسلم جنب منازل 
مسکونی نیروی انتظامی خریداری از مالک رسمی آقای درویش 
رازبان محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله  15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 

به  را  اعتراض خود  به مدت دو ماه  اولین  آگهی  انتشار  تاریخ  از 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 
.بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق  مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: 523
 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/03/31 
تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/04/14
 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

خبرخبر

معاون امور مجلس رئیس جمهور گفت: 
آمریکای جنایتــکار نه فقط در حق مردم 
جهان که حتــی به مردم خــود نیز ظلم 
کرده و آثار این جنایــات در تمام جهان 
مشهود است.به گزارش ایسنا، سیدمحمد 
حسینی در جمع خبرنگاران اظهار کرد: 
در آخرین شــب از هفته افشــای حقوق 
بشــر آمریکایی قرار داریم که در آن آثار 
جنایت آمریکا از شــهادت شهید بهشتی 
و یاران باوفای ایشــان ، شــهادت شهید 
صدوقی و دیگر اتفاقات علیه مردم ایران 
مشهود است و باید از این فرصت استفاده 
کرده و ماهیت واقعی آمریکا را برای نسل 
جوان بازگو نماییم.وی اظهار کرد: دشمنی 
آمریکا علیه مردم ایران از گذشته بوده و 
همچنان نیز این جنایــات ادامه دارد که 
آثار آن را در کشــورهای منطقه و اقصی 
نقاط جهان می توان مشاهده کرد ، جوانان 
باید بدانند آمریکایی که مدام دم از حقوق 
بشر می زند، از چه کارنامه سیاهی در ظلم 
و ستم علیه مردم جهان حتی مردم کشور 
برخوردار بود چه رفتار خشونت باری علیه 
ملت خود انجام می دهد و فاصله طبقاتی 
نتیجه این ظلم و ستم آمریکا علیه مردم 
خویش است.حســینی با اشاره به هجمه 
رسانه ای اســتکبار جهانی به سرکردگی 
آمریکا به ملت ایران گفت: امروز آمریکا از 
فضای مجازی و رسانه ای علیه مردم ایران 
بهره می برد تا افکار و رفتار ما را نسبت به 
آنان تغییر دهد ، مقابله بــا این توطئه به 
تلاش گسترده نیاز دارد تا کشور از حالت 
انفعال و پاسخگویی به شبهات، آن ها را در 
حوزه های مختلف حقوق بشــر به چالش 
بکشــد.معاون رئیس جمهور تأکید کرد: 
آمریکا در حالی دم از دفاع حقوق از زنان 
می زند کــه زنان این کشــور، از کمترین 
کرامت انسانی برخوردارند و مسائلی مانند 
حقوق کودکان، اقوام و ملل در این کشور 

رعایت نمی شود.

 وزارت امور خارجه آمریکا در بیانیه ای از گفت وگوی وزیر 
امور خارجه این کشور با همتای قطری اش درباره مسائل 
ز قطر برای میزبانی  و ا نی ا دوجانبه و منطقه ای و قدردا

مذاکرات برجامی غیر مستقیم تهران-واشنگتن خبر داد.
به گزارش ایسنا، وبگاه وزارت امور خارجه آمریکا شب گذشته 
در بیانیه ای اعلام کرد: آنتونی بلینکن، وزیر امور خارجه امروز 
با محمد بن عبدالرحمان آل ثانی، وزیر امور خارجه قطر 
گفت وگو کرد. بلینکن و همتای قطری اش درباره شراکت 
آمریکا با قطر گفت وگو کرده و بر روی فرصت های همکاری 

بزرگ تری در زمینه مسائل منطقه ای تمرکز کردند.
در ادامه این بیانیه آمده است: وزیر امور خارجه از وزیر 
خارجه قطر بابت اعلام کردن تخصیص ۶۰ میلیون دلار دیگر 
در حمایت از نیروهای مسلح لبنان تمجید کرده و از قطر به 

خاطر کمک های دیپلماتیک به افغانستان قدردانی کرد.
ید: وزیر امور  فزا بیانیه وزارت امور خارجه آمریکا می ا
خارجه همچنین از تلاش های قطر برای کمک به رسیدن 
به بازگشتی دوجانبه به اجرای کامل برجام]توافق هسته ای[ 
و به ویژه میزبانی مذاکرات غیر مستقیم با ایران در دوحه 

تشکر کرد.
یران و آمریکا  قطر اخیرا میزبان مذاکرات غیر مستقیم ا
تحادیه  در زمینه احیای توافق هسته ای با تسهیل گری ا
اروپا بوده است.انریکه مورا، نماینده اتحادیه اروپا در این 
مذاکرات درباره مذاکرات برجامی غیرمستقیم در صفحه 
توییترش نوشت: دو روز مذاکرات نزدیک در دوحه بر سر 

برجام داشتیم.
 متاسفانه هنوز پیشرفتی که تیم اتحادیه اروپا به عنوان 
هماهنگ کننده نسبت به حصول آن امیدوار بودند، به دست 

نیامده است.
 ما به کار با ضرورت بیشتر برای بازگرداندن ثبات منطقه ای 
و توافق کلیدی عدم اشاعه هسته ای به مسیر خود ادامه 

خواهیم داد.
للهیان وزیر امور خارجه ایران اخیرا در  حسین امیرعبدا
گفت وگویی با همتای قطری اش درباره مذاکرات ضمن تشکر 
از حسن میزبانی قطر اظهار داشت: ارزیابی ما از مرحله اخیر 

مذاکرات در دوحه مثبت می باشد.
 وزیر امور خارجه کشورمان افزود: تاکید می کنم که ما 
برای رسیدن به توافقی خوب، قوی و پایدار جدی هستیم 
و در صورت واقع بینی آمریکا، توافق دست یافتنی است. 
امیرعبداللهیان در ادامه اظهار داشت: مذاکره کننده ارشد ما 
همواره با ابتکار عمل و در مسیر تحقق توافقی قابل قبول گام 
بر می دارد و ما بر ادامه مذاکره تا رسیدن به توافق مبتنی بر 

واقع بینی مصمم هستیم.

 قدردانی بلینکن از قطر برای 
میزبانی مذاکرات برجامی

معاون رئیس جمهور:

ماهیت واقعی آمریکا
 را برای نسل جوان 

بازگو کنیم
وزیر امور خارجه کشــورمان اعلام کــرد که در آینده 
نشست وزیران امور خارجه ایران، آذربایجان و ترکیه در 

کشورمان برگزار می شود.
به گزارش ایسنا، حســین امیر عبداللهیان وزیر امور 
خارجه کشورمان روز گذشته در یک نشست مطبوعاتی 
با جیحون بایرامف وزیر خارجه آذربایجان که برای دیدار 
با مقامات کشورمان به تهران سفر کرد در محل وزارت 
امور خارجه، اظهار کرد: در دیدار امروز با آقای بایرامف 
در ارتباط با طیف وسیعی از مسائل و موضوعات رایزنی 
و گفت وگو کردیم.این دیپلمات عالی رتبه کشورمان 
با بیان اینکه در چارچوب مذاکرات بین دو کشــور در 
جریان رایزنی های امروز طیف وسیعی از مسائل را مورد 
بررسی قرار دادیم، افزود: همانطور که می دانید روسای 
جمهور دو کشور در طی ۱۰ ماه گذشته دوبار با یکدیگر 
دیدار و رایزنی و گفت وگــو کردند و در این دو دیدار به 
ویژه در دیدار اخیر روسای جمهور دو کشور در عشق 
آباد در خصوص مسئله جدید توسعه مناسبات دو کشور 
شاهد انجام گفت وگوهای سازنده و رو به جلویی بودیم.

امیر عبداللهیان با تاکید بر اینکه ما بر تعمیق مناسبات 
دو کشور بر اساس حسن تفاهم، اعتماد و منافع متقابل 
دو کشور تاکید داریم، افزود: در گفت وگوهای امروز بار 
دیگر موضوع تمامیت ارضی کشورها از جمله آذربایجان 
مورد تاکید قرار گرفت.وی افزود: در این جلسه همچنین 
ما بار دیگر حمایت خود را از روند حل و فصل مسالمت 
آمیز مناقشــه قره باغ بر اساس اصول شناختی حقوق 
بین الملل مورد تاکید قــرار دادیم.امیر عبداللهیان در 
همین ارتباط تصریح کرد: ایران از همان ابتدای مناقشه 
قره باغ همواره آمادگی خود را برای حل این بحران از 
طریق گفت وگو و راه حل سیاسی اعلام کرده و همچنان 
آمادگی داریم که مساعدت و کمک خود را در این زمینه 
ادامه دهیم تا مسائل باقیمانده بر پایه احترام به تمامیت 
ارضی، حق حاکمیت طرفین و از مســیر گفت وگو و 
سیاسی حل و فصل شود و از فرمت های منطقه ای که 
بین دو کشور و همچنین بین دو کشور و دیگر کشورها 
به صورت مشترک وجود دارد حمایت می کنیم و آنها را 
مورد توجه قرار داده ایم.وی خاطرنشان کرد: در سفری 
که هفته پیش به آنکارا داشتم در جریان دیدار و رایزنی 
با وزیر خارجه ترکیه توافق کردیم که نشست سه جانبه 
ایران، آذربایجان و ترکیه در سطح وزیران امور خارجه 

سه کشور در تهران برگزار شــود و امروز با برادر عزیزم 
آقای بایرامف در ادامه مذاکراتی که خواهیم داشــت 
در ارتباط با بــازه زمانی برگزاری این نشســت توافق 
می کنیم.امیرعبداللهیان همچنین با اشــاره به فرمت 
3+3 که برای موضوع بحران قره باغ ایجاد شده اشاره 
کرد و گفت: اجلاس 3+3 در سطح کارشناسان ارشد 
کشورهای عضو در ایران برگزار می شود و در گام بعدی 
نشست وزیران امور خارجه فرمت 3+3 با حضور وزیران 
امور خارجه ایران، آذربایجان، گرجســتان، روســیه، 
ارمنســتان و ترکیه برگزار خواهد شد.وی افزود: ایران 
میزبان این اجلاس در تهران یا یکی دیگر از شهرهای 
کشــورمان خواهد بود.وی همچنین با اشاره به اعلام 
آمادگی رئیس جمهور آذربایجان برای سفر به تهران، 
افزود: در مورد زمان سفر رئیس جمهور آذربایجان به 
تهران در ادامه مذاکرات امروز با آقای بایرامف رایزنی و 
گفت وگو می کنیم تا تاریخ این سفر را مشخص کنیم و از 
همین جا به آقای الهام علی اف برای سفر به ایران خوش 
آمد می گوییم.وزیر خارجه کشورمان در ادامه نشست 
مطبوعاتی مشــترک با وزیر خارجه آذربایجان با بیان 
اینکه موضوع انرژی و ترانزیت دو موضوع مهم در حوزه 
همکاری های اقتصادی دو کشــور ایران و آذربایجان 
اســت، تصریح کرد: وزیر نیروی کشورمان در سفری 
که هفته جاری به کشور آذربایجان خواهند داشت در 
خصوص بهره برداری از سدهای خداآفرین و همچنین 
قیز قلعه ســی با مقامات آذربایجان رایزنی و گفت وگو 
خواهد کرد. گفت وگوهای مهمــی در این ارتباط بین 
روسای جمهور دو کشور انجام شد و این امید وجود دارد 
که با توجه به گرمای تابستان هر چه زودتر این دو پروژه 
که به مرحله نهایی رسیده مورد بهره برداری قرار بگیرد.
امیر عبداللهیان همچنین با بیان اینکه بحث تبادل برق 
بین دو کشــور در فصول های پر مصرف با هدف ایجاد 
امنیت انرژی بین ایران و آذربایجان مورد بحث و بررسی 
قرار گرفت و در این زمینه توافقاتی انجام شد، افزود: ان 
شاءالله در جریان سفر وزیر نیرو به این کشور همسایه 
این موضوع نیز نهایی می شــود.وی همچنین با بیان 
اینکه در دیدار امروز در ارتباط با مسائل زیست محیطی 
از جمله موضوع ارس با همکارم آقای بایرامف رایزنی 
داشتیم ادامه داد: یکی از نگرانی های مردم عزیز ایران 
در اســتان های مرزی آلوده شدن رودخانه های مرزی 

است و نگرانی های زیست محیطی در مورد موضوع رود 
ارس ایجاد شده، بخشی از این آلودگی ها در حوزه های 
محیط زیست است و ریشــه های آن در داخل ایران و 
آذربایجان موردشناســایی قرار گرفته و امیدواریم که 
در راستای حل این مســئله بتوانیم همکاری های دو 
کشــور را به پیش ببریم.امیر عبداللهیان همچنین در 
بخش دیگری از صحبت های خود بــا تاکید بر اینکه 
در ماه های گذشته شــاهد جهش حجم تبادلات بین 
دو کشور ایران و آذربایجان بوده ایم، خاطرنشان کرد: 
امیدواریم با گفت وگوهای امروز بخش های تجاری دو 
کشور در دو بخش دولتی و خصوصی نسبت به افزایش 
هر چه بیشتر تبادلات تجاری اقدام کنند.این دیپلمات 
عالی رتبه کشورمان تصریح کرد: همچنین در جریان 
رایزنی های امروز توافق کردیم که اقداماتی انجام دهیم 
که از این رفت و آمدها و تبادل هیات ها بین دو کشور، 
مردم ایران و آذربایجان نیز به صورت ملموس احساس 
پیشرفت کنند و این موضوع زمانی حاصل می شود که 
رفت و آمد مردم دو کشور با توجه به رفع موضوع کرونا 
به صورت عادی از ســر گرفته شود و شاهد رفت و آمد 
تجار، بازرگانان و ... بین دو کشــور باشیم و این رفت و 
آمدها افزایش پیدا کند.امیرعبداللهیان با بیان اینکه 
در جریان رایزنی های امروز در ارتباط با همکاری های 

فرهنگی بین دو کشور نیز رایزنی کردیم، گفت: در چند 
روز گذشته وزیر فرهنگ کشور آذربایجان به تهران سفر 
کرده بودند و گفت وگوهای سازنده ای را با مقامات ایران 
از جمله همتای ایرانی خود داشتند.وی تصریح کرد: ما 
در ۱۰ ماه گذشته از مرحله سوء تفاهماتی که بین دو 
کشور وجود داشــت به خوبی عبور کردیم و اکنون در 
مرحله پیشرفت فزاینده مناسبات دو کشور در راستای 

منافع دو ملت هستیم.
 امیرعبداللهیــان در پایان گفت: فرصــت را غنیمت 
می شمارم و در اینجا و در جمع خبرنگاران از زحمات 
آقای خطیب زاده سخنگوی پیشین وزارت امور خارجه 
تشکر و قدردانی می کنم. در چند ماه پیش که بعضی از 
سوء تفاهم های رسانه ای بین دو کشور ایجاد شده بود 
توافقی انجام شد که کمیته رسانه ای مشترکی با حضور 
سخنگویان وزارت امور خارجه دو کشور تشکیل شود. 
آقای خطیب زاده از طرف ایران مسئولیت این کمیته 
را بر عهده داشتند و ایشان و دیگر همکارانشان در این 
کمیته کمک کردند که برخی از سوءتفاهم های رسانه ای 
بین دو کشور کاهش پیدا کند. بنابراین در همین جا لازم 
می دانم از زحمات آقای خطیب زاده تشکر کنم و برای 
آقای کنعانی سخنگوی جدید وزارت امور خارجه آرزوی 

موفقیت دارم.

امیرعبداللهیان:

نشست وزیران خارجه ایران، آذربایجان و ترکیه 
در تهران برگزار می شود
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روزنامه اقتصادی استان کرمان

پیش بینی 7.7 درصدی رشد اقتصادی 
کرمان در سال جاری

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان کرمان گفت: رشد اقتصادی سال 
جاری استان کرمان ۷.۷ درصدی پیش بینی و الگوی تامین منابع آن نیز تعریف 

شده که حدود ۱۴ درصد آن را باید دولت تامین کند.
 به گزارش فارس، جعفر رودری در نشست خبری روز گذشته خود اظهار داشت: 
رسالت اصلی ما بر اساس ابلاغیه سازمان  تنظیم و تبیین برنامه های توسعه استان 
در بازه زمانی میان مدت، بلندمدت و کوتاه مدت است و از طرف دیگر از وظایف مهم 

سازمانی، نظارت بر این برنامه ها است. 
وی عنوان کرد: مهم ترین سند بلندمدت استان سند آمایش سرزمینی است که در 
آن همه راهبردهای بلندمدت توسعه و  راهبردهای بخشی تنظیم شده و تکلیف 
ما در  بخش های کشاورزی، صنعت، خدمات و گردشگری کامل روشن و مشخص 

شده است .
رودری ابراز داشت: برنامه میان مدت پنج ساله تعریف شده است و در حال حاضر 
با تمدید اعمال شده در سال پایانی برنامه ششم و در آستانه تدوین برنامه هفتم 

قرار داریم.
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان کرمان افزود: بازنگری و تطبیق سند 
آمایش استان ها با سند آمایش سرزمین ملی در سال گذشته انجام شد و اکنون یک 

سند قابل اتکا و لازم الاجرا در استان داریم.
وی تصریح کرد: بر اساس سند آمایش سرزمینی اکنون جهت گیری های بخشی 
و طرح های اقتصادی، کشاورزی و صنعتی مشخص و ابهامی در این زمینه نداریم 
و در راستای طرح آمایش سرزمین، مناطق در معرض خطر زلزله، گسل ها، زون 
آب و مناطق دارای فرونشست توسط سازمان نقشه برداری کشور مشخص شده 
و به دستگاه های اجرایی ذی ربط به صورت مکاتبات محرمانه اعلام شده است و 
دستگاه های ذی ربط مکلف هستند در اجرای پروژه های عمرانی این ملاحظات 

را مد نظر قرار دهند.

خبر

خبر

خبرخبر

خبر

اینفوگرافیک

 طبق اعلام معاون سازمان حج و زیارت استان کرمان از ۱۰ 
تیرماه ۷ هزار و ۴۰۰ نفر در استان کرمان در سامانه سماح ثبت 

نام کرده اند.
محمدعلی مجد می گوید: پیش ثبت نام متقاضیان زیارت اربعین 
حسینی از ۱۰ تیرماه آغاز و تا 3۱ تیرماه در سامانه سماح ادامه 

دارد و ثبت نام قطعی پس از اعلام شرایط کشور انجام می شود.
او با بیان اینکه ثبت نام قطعی از طریق پیامک به متقاضیان پیش 
ثبت نام اعلام می شود می افزاید: چنانچه هرگونه محدودیتی از 
سوی دولت عراق برای تشرف به زیارت اربعین در نظر گرفته شود، 
نحوه ثبت نام قطعی متقاضیان از بین افرادی که پیش ثبت نام 

کرده اند، تعیین و اعلام خواهد شد.
طبق گفته معاون سازمان حج و زیارت استان کرمان براساس 
اعلام وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، متقاضیان در 
زمان ثبت نام قطعی باید حداقل دو دوز واکسن کرونا را دریافت 
کرده باشند و تزریق واکسن های خاصی نیز مدنظر کشور عراق 

نیست.  

م   عزا ز ا ده خدمت رضوی استان کرمان ا نوا نوان و خا نون با مسئول کا
زوج های کرمانی در قالب طرح ملی »همسایه« به مشهد مقدس خبر داد.

 به گفته  خانم حلیمه زمانی  این زوج ها به همت کانون بانوان و خانواده 
خدمت رضوی استان کرمان برای بهره مندی از برکات و معنویت زیارت 
ز کلاس های  لرضا)ع( و استفاده ا ه منور حضرت علی بن موسی ا بارگا
آموزشی آداب زیارت و مهارت های زندگی به سبک رضوی به مشهد مقدس 

اعزام شدند.
مسئول کانون بانوان و خانواده خدمت رضوی کرمان افزود: این زائران در 
زائر شهر رضوی به مدت سه روز اسکان خواهند یافت و از خوان و سفره 
پر برکت حضرت علی بن موسی الرضا)ع(  متنعم خواهند شد. او گفت: در 
مدت 3 روز اقامت، زوج های جوان از گنجینه قرآن آستان قدس رضوی و 
کارگاه شمیم رضوان بازدیدخواهند کرد و همچنین مراسم جشنی در رواق 
حضرت زهرا)س( برای زوج های جوان برگزار و هدیه متبرک رضوی به 

آنان اهدا می شود.
زمانی گفت: هر زمان زوج های جوان نیاز به مشاوره داشته باشند ،توسط 
مشاورین به آنان مشاوره داده خواهد شد و از آنان حمایت مادی و معنوی 

می شود.
گفتنی است، این دومین اعزام زوجین کرمانی بعداز دوسال وقفه به خاطر 
بیماری کرونا به مشهد مقدس میباشد که این زوجین از شهرستان های 
کوهبنان ، نرماشیر، کهنوج ، زرند، رفسنجان ، شهداد، کرمان ،ریگان، 

رودبار ، عنبرآباد ، راور ، رابر و شهربابک هستند.

امام جمعه کرمان بر مردمی برگزار شدن بزرگداشت عید غدیر تاکید کرد و گفت: 
ستاد غدیر مانعی برای برگزاری بزرگداشت واقعه عظیم غدیر نیست.

 حجه الاسلام والمسلمین حسن علیدادی سلیمانی در جلسه ستاد غدیر استان 
کرمان با گرامی داشت ماه ذی الحجه و اعیاد پیش رو اظهار داشت: اعیاد مذهبی 

باید باشکوه برگزار شود و در این راستا مشارکت مردم بسیار اهمیت دارد.
او بر مردمی برگزار شدن بزرگداشت عید غدیر تاکید کرد و گفت: ستاد غدیر 
ترمز و مانعی برای مجموعه های مختلف برای برگزاری برنامه ها نیست بلکه برای 
همراه شدن برنامه های مختلف و مشارکت جهت بهتر برگزار شدن مراسمات 

است.
نماینده ولی فقیه در استان کرمان با بیان اینکه دستگاه های دولتی در کنار مردم 
مراسم عید غدیر را به خوبی برگزار کنند افزود: هر اندازه که جنبه برگزاری 

جشن ها عمومی تر باشد و مخاطب بیشتری داشته باشد بهتر است.
او با ابراز خرسندی از بهبود وضعیت بیماری کرونا در کشور و استان کرمان 
خاطر نشان کرد: خوشبختانه واکسیناسیون انجام شده اثرگذاری بسیار خوبی 
داشته و امسال بعد از دو سال از شیوع کرونا می توانیم جشن های با کیفیتی در 

این حوزه برگزار کنیم.
علیدادی سلیمانی با اشاره به اینکه اثرگداری برنامه های در نظر گرفته شده باید 
از نظر محتوایی و تبیین واقعه غدیر نیز موثر باشد تاکید کرد: ایام دهه امامت 
و ولایت فرصتی مغتنم برای تبیین جایگاه ولایت از بعد از رحلت پیامبر )ص( 
تاکنون است و اینکه وجود ولایت چقدر در روند توسعه اسلام و موفقیت جوامع 

بشری موثر بوده است.

 پیش ثبت نام 74۰۰ کرمانی
برای اربعین حسینی

اعزام زوج های کرمانی به مشهدمقدس 
در قالب طرح »همسایه«

امام جمعه کرمان: ستاد غدیر مانعی برای برگزاری
بزرگداشت واقعه عظیم غدیر نیست 

عکس نوشت

رئیس اداره استعدادهای درخشان آموزش 
و پرورش کرمان از راهیابی ۱۲ دانش آموز 

کرمانی به المپیادهای ملی خبر داد.
از  یکی  اظهارداشت:  خسروی  رضا 
سیاست های آموزش و پرورش توجه به 
خلاقیت و توسعه اقدامات علمی و نوآورانه 
است و در همین مسیر از دانش آموزان خلاق 

حمایت می شود.
او عنوان کرد: اقدامات پژوهشی دانش آموزان 
مستعد و دانش پژوهان در راستای اقدامات 

دانش محور مورد توجه قرار می گیرد.
 ۱۲ سال جاری  در  بیان کرد:  خسروی 
دانش آموز کرمانی نیز به مرحله کشوری 
المپیادهای علمی آموزش و پرورش راه 

یافته اند.
او بیان کرد:این افراد در رشته های مختلف از 
جمله نجوم، اختر فیزیک، کارآفرینی، ریاضی 

و شیمی شرکت کرده اند.

مدیرکل فرودگاه های استان کرمان از پیگیری 
خلی  با چند شرکت خارجی و دا کره  و مذا
ز کرمان به دبی  ز مستقیم ا برای برقرای پروا
ه  ر با ده در ا د. علی قاسم ز نبول خبر دا ستا و ا
ر کرد:  ظها ستان کرمان ا زهای خارجی ا پروا
در حال حاضر کرمان پرواز خارجی به نجف و 
بغداد دارد و پیگیری و مذاکراتی با چند شرکت 
خارجی و داخلی برای برقرار به دبی و استانبول 
در حال انجام است. به گفته او پروازهای کرمان 
لعکس اضافه شده است  به تهران و مشهد و با
ز )فقط  ری پروا کره برای برقرا و در حال مذا
مسافری( به مازندران هستیم که شرکت های 
هواپیمایی اعلام کرده اند به محض اضافه شدن 
ز به  ین پروا ، ا نها پیمای جدید به ناوگان  آ هوا
کرمان نیز اضافه خواهد شد. مدیرکل فرودگاه 

ین مطلب که  علام ا ستان کرمان، با ا های ا
گرانی بلیط روی تعداد مسافر تاثیری نگذاشته 
ز به  ا ری پرو مکان برقرا : ا ر کرد ظها است، ا
مقصدی که مردم استان از آن استقبال زیادی 
رد.  ء کرمان وجود دا ز مبدا شته باشند، ا دا
طبق اعلام او در حال حاضر شرکت های ایران 
ایر، زاگرس، ماهان، آسمان، آتا و پارس ایر از 
فرودگاه های استان کرمان پرواز دارند. قاسم 
زاده ادامه می دهد: شرکت هواپیمایی آتا پرواز 
جدیدی در فرودگاه رفسنجان به مقصد تهران 
یر  یی آسمان و پارس ا پیما ا و شرکت های هو
ه سیرجان به  زهای جدید در فرودگا نیز پروا
مقصد تهران گذاشته اند ضمن آنکه پروازهای 
جدیدی برای فرودگاه های جیرفت و بم نیز در 

دستور کار قرار گرفته است.

ز  ا مدیر کل صدا و سیمای مرکز کرمان 
غ  نی شیرین در با پشت صحنه سریال مهما

فتح آباد کرمان بازدید کرد.
ینکه این سریال  احمد علی رمضانی با بیان ا
دگی ساخته می شود و به  نوا با موضوع خا
و  گردشگری  ذبه های  جا رسوم،  و  داب  آ
سوغات کرمان می پردازد گفت: تصویربرداری 
این سریال تا یک ماه آینده به پایان می رسد 

و برای پایان سال و یا نوروز سال آینده آماده 
پخش می شود .

به  نی شیرین  مهما سریال  می گوید: و  ا
نویسندگی  و  تهیه کنندگی  نی،  ا رگرد کا
علیرضا کلانتری و به سفارش شبکه کرمان 
در ۱3 قسمت در حال ساخت است و بیش 
از 9۰ درصد عوامل تولید این سریال بومی 

. هستند

یک بره میش زنده در بازرسی از یک منزل در شهرستان کرمان، کشف و متخلف نگهداری 
آن، دستگیر و به مراجع قضایی معرفی شد.

نادر سیدی فرمانده یگان حفاظت محیط زیست استان کرمان گفت: در پی گزارش 
دوست داران حیات وحش مبنی بر نگهداری یک راس بره میش در منزلی در کرمان، 
ماموران اجرایی محیط زیست استان با هماهنگی لازم با مقام قضایی و اخذ دستور قضایی 

وارد منزل وی شدند.
به گفته او در جریان این بازرسی، یک راس بره میش زنده کشف و ضبط شد که در این زمینه 

فرد متخلف دستگیر و پرونده برای سیر مراحل قانونی به مرجع قضایی تحویل داده شد.
سیدی گفت: نگهداری از جانوران وحشی در منازل علاوه بر انتقال بیماری های مشترک 
بین انسان و حیوان باعث می شود این جانوران توانایی بازگشت و بقاء در زیستگاه طبیعی 

خود را از دست بدهند.
فرمانده یگان حفاظت محیط زیست استان کرمان گفت: خرید و فروش، عرضه و نگهداری 
و حمل و صدور کلیه جانوران وحشی زنده و کشته و اجزاء آن ها بدون تحصیل پروانه از 

سازمان حفاظت محیط زیست ممنوع است.

از سوی فدراسیون بولینگ و بیلیارد، هیات بولینگ و بیلیارد استان کرمان موفق شد با 
عملکرد قابل قبول در بین تمامی هیئت های کشور در رتبه نخست عملکردی در سال 

۱۴۰۰ قرار گیرد.
گفتنی است: هیئت بولینگ و بیلیارد استان کرمان در سال گذشته مسابقات استانی و ملی 

قابل توجهی برای علاقمندان به این رشته ورزشی برگزار کرده است.

روسـتای هفت هزار سـاله صخره ای کندوان 
با کران های سـنگی بکـر، خانه های دسـت 
کنـد و زندگـی شـبه غارنشـینی در دامنه 
رشته کوه سـهند )62 کیلومتری تبریز( یکی 
از مهم تریـن جاذبه های طبیعی، توریسـتی 
و گردشـگری اسـتان آذربایجـان شـرقی 
محسـوب می شـود. تنهـا 2 نمونه شـبیه به 
این روسـتا در داکوتای آمریکا و کاپادوکیای 
ترکیه وجـود دارد کـه مهم ترین وجـه تمایز 
آن نسـبت به نمونه های مشـابه قابل اقامت 
بـودن اسـت، بطوری که هـم اکنـون حدود 
2۰۰ خانواده در این روسـتا سـاکن هستند و 
زندگـی در خانه های صخـره ای این روسـتا 

در جریان اسـت.

رئیس اداره استعدادهای درخشان 
آموزش و پرورش کرمان:

12 دانش آموز کرمانی 
به المپیادهای ملی 

راه یافتند

مدیرکل فرودگاه های استان کرمان خبر داد
تلاش برای برقراری پرواز کرمان به دبی و استانبول

ساخت سریال مهمانی شیرین در کرمان

یک راس بره میش در بازرسی از منزلی
 در کرمان کشف شد

از سوی فدراسیون بولینگ و بیلیارد اعلام شد
کسب رتبه نخست هیئت بولینگ و بیلیارد استان 

کرمان در کشور

خبر

شهردار کرمان گفت: معابر و نقاطی از شهر که بیشتر مورد 
استفاده و تردد افراد دارای معلولیت است، باید در اولویت قرار 
بگیرد و با نظر مشاوران حوزه افراد دارای معلولیت، اصلاح و 

مناسب سازی شود. 
 سعید شعرباف در جلسه شورای مدیران شهرداری که با حضور 
معاونان، شهرداران مناطق و مدیران سازمان های شهرداری و 
مشاوران شهردار در حوزۀ افراد دارای معلولیت برگزار شد، با بیان 
اینکه بنا داریم جلسات شورای مدیران را به صورت موضوع محور 
برگزار کنیم، افزود: در این جلسه به مسایل و مشکلات افراد 

دارای معلولیت در حوزه مرتبط با شهرداری پرداختیم.
 او خاطرنشان کرد: به عقیده من، مدیران باید گاهی سوار بر 
دوچرخه و ویلچر شوند تا مشکلات مربوط به کسانی که با 
دوچرخه در شهر تردد می کنند و افرادی را که ناچار به استفاده 

از ویلچر هستند، از نزدیک لمس کنند.
شهردار کرمان تاکید کرد: در طراحی پارک های جدید، باید 
نظرات و پیشنهادهای مشاوران حوزه افراد دارای معلولیت 

به صورت دقیق در نظر گرفته شود.
شعرباف بیان کرد: معابر و نقاطی از شهر که بیشتر مورد استفاده 
و تردد معلولان است، باید در اولویت قرار بگیرد و با نظر مشاوران 

حوزه افراد دارای معلولیت، اصلاح شود.

 او یادآور شد: شهرداران مناطق از نقاطی که مشاوران اعلام 
می کنند، به صورت مرتب بازدید داشته باشند و مشکلات افراد 
دارای معلولیت را رفع کنند؛ همچنین مناسب سازی فضای 
اطراف مدارس برای تردد افراد دارای معلولیت در دستور کار 

مناطق قرار گیرد. 
زهرا نگاری، مشاور شهردار در حوزه معلولان و توان یابان نیز در 
این جلسه، با تاکید بر اینکه پیش از مناسب سازی معابر شهری 
لازم است با نمایندگان معلولان هم مشورت شود تا اقدامات 
انجام شده بدون اشکال و کاربردی باشد، خاطرنشان کرد: معابر 
پرتردد به ویژه خیابان »جهاد« که مرکز تجمع ساختمان های 
پزشکان است، باید به طور کامل، مناسب سازی شود به نحوی 
که افراد نابینا و افراد دارای معلولیت های جسمی و حرکتی، 

خودشان به تنهایی بتوانند تردد کنند.
 او بیان کرد: برخی از مکان هایی که طبق قانون باید برای تردد و 
حضور افراد دارای معلولیت، مناسب سازی شوند، شامل داخل، 
اطراف و ورودی اماکن درمانی، بیمارستان ها و ساختمان های 
پزشکان، ادارات دولتی، مدارس، بانک ها، اماکن تاریخی، 
گردشگری و مذهبی، اتوبوس ها و ایستگاه های اتوبوس، 
پایانه های مسافربری، بوستان ها، هتل ها و مهمان سراها و 
پل های عابر پیاده  است که از شهرداری می خواهیم علاوه بر 

انجام وظیفه خود در معابر شهری، متولیان این ساختمان ها را 
ملزم به مناسب سازی کند.

مشاور شهردار در حوزه افراد دارای معلولیت یادآور شد: آموزش 
و اگاهی رسانی به مردم، مدیران و پیمانکاران امور عمرانی در 
سطح شهر، اولین قدم است؛ مدیران باید انواع معلولیت ها 
و محدودیت های مرتبط با آن ها را بشناسند و بدانند برای 
مناسب سازی چه استانداردهایی باید رعایت شود.  نگاری 
با تاکید بر اینکه افراد دارای معلولیت هم حق تردد در شهر و 
استفاده از خدمات شهری را دارند، خاطرنشان کرد: با توجه به 
اینکه جامعه ما به سمت سالمندی می رود، مناسب سازی معابر 

و اماکن عمومی، ضرورت دوچندان پیدا کرده است.
او با اشاره به نیاز جدی جامعه به فرهنگ سازی درخصوص نحوه 
برخورد با افراد دارای معلولیت، افزود: در مکان های پرترددی 
همچون گلزار شهدا و بازار، باید حتماً علاوه بر مناسب سازی 
معابر و دسترسی ها، سرویس بهداشتی ویژه معلولان احداث 
شود.  اسماعیل مهدی زاده، مشاور شهردار در حوزه افراد دارای 
معلولیت نیز در این جلسه، عدم مناسب سازی اطراف مدارس را 
یکی از مشکلات جدی افراد دارای معلولیت بیان کرد و افزود: از 
شهرداران مناطق خواهشمندیم محدوده اطراف این مدارس را 

که تعداد ۱۴ مدرسه در سطح شهر است، مناسب سازی کنند

در شورای مدیران شهرداری تأکید شد:

مدیران انواع معلولیت ها و محدودیت های مرتبط با آن  را بشناسند

عنوان کتاب : مرشد و مارگریتا
نویسنده: میخائیل بولگاکف

ترجمه: عباس میلانی
انتشارات: نو

یعنی  نویسنده،  که  است  روسی  رمانی  مارگریتا  و  مرشد 
میخائیل بولگاکف آن را در سال ۱928 آغاز کرد و تا ۴ هفته 

پیش از مرگش یعنی تا سال ۱9۴۰ ادامه داد.
صورت  به  سورئال  و  رئال  فضای  دارای  فلسفی  رمان  این 

توامان است و مضامین سیاسی و تاریخی را مطرح می کند.
کتاب دارای دو خط اصلی داستانی است که هر دو با زاویه 

دید سوم شخص بیان می شوند.

فراخوان رقابت بین المللی 
عکاسی 212 استانبول 2۰22 

منتشر شد

مهلت: 2۵ شهریور ۱۴۰۱
در   2۱2 عکاسی  جشنواره  از  بخشی  عنوان  به  رقابت  این 

استانبول ، ترکیه برگزار می شود.
چه کسانی می توانند شرکت کنند؟

دعوت  جهان  سراسر  حرفه ای  و  آماتور  عکاسان  تمامی  از 
می شود تا در این رویداد شرکت نمایند.

لینک ها و دانلود ها:
وبسایت رقابت بین المللی عکاسی 2۱2 استانبول

کتاب

فراخوان 


